
Komuś zależało, 
by mnie 
zniszczyć Panoram Oleśnicka
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Oleśnica była jednym 
ze 180 polskich^ *" 
miast, w któ
rych odbył 
się Bieg 
Pamięci 
Żoł
nierzy
Wyklę
tych.
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- Komuś musiało bar
dzo zależeć, aby mnie 
zniszczyć. W tej chwili 
nie umiem f  pcwlc 
dzieć

PO i PS 2018, a może i SLD. Czy będzie nim Jan Bronś? A co na to RdO? | sin;

Dawny market na sprzedaż

Prezydent przyznał, wojewoda wręczył

BRONS NIE WYKLUCZA
KANDYDOWANIA... - *
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Przemysław Myszakowski (RdO) został wicedyrektorem departamentu w Kancelarii Rady® 1 
Ministrów i złożył mandat. Będą wybory uzupełniające. Opozycja myśli o wspólnym kandydacie

Historia jak żywa

Sześciorgu pedagogom 
Państw ow ej Szkoły  M u
zycznej przyznano Medale 
za Długoletnią Służbę. Wrę
czył je w imieniu prezydenta 
RP wojewoda. To wszystko z 
okazji jubileuszu 50-lecia za
służonej placówki.

strona 9

Angielsko-walijska spółka 
chce sprzedać obiekt przy ul. 
Rzemieślniczej, w którym w 
przeszłości mieściło się kilka 
marketów, a w jego części jest 
sklep Neonet. W grę wchodzi 
też dzierżawa pomieszczeń po 
branży spożywczej.

strona 2

Szpital weźmie „tylko" 7 milionów | strona 7

Porażka opozycji
Jarosław Polański (PO) 

w piśmie do wojewody za- 
wnioskował o stwierdze
nie nieważności 4 uchwał 
Zarządu Powiatu, m.in. o 
odwołaniu dyrektor Gło
wackiej i powołaniu na jej 
miejsce Rogalskiego. Co na 
to wojewoda? strona 4

Oj, ten OIOM...
O dd ział In ten sy w n ej 

O p ie k i M e d y c z n e j w 
o le ś n ic k im  s z p i ta lu  
m ia ł  b y ć  d la  n ie g o  
r a tu n k ie m  w o b licz u  
f in a n so w e j zap aśc i. A 
dzisiaj dyrektorzy dążą 
ju ż  tylko do tego, żeby 
n ie  p o g łę b i a ł  s t r a t .

strona 6
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MIEJSKI
SERWIS

INFORMACYJNY
Zespół Oświaty Samorządowej 

zaprasza na spotkanie informacyj
ne wszystkich zainteresowanych 
rodziców i opiekunów dzieci sze
ścioletnich. Tematem spotkania 
będzie prezentacja możliwości 
wcześniejszego rozpoczęcia na
uki, stopień przygotowania ole
śnickich szkół na przyjęcie sze
ścioletnich uczniów i pokazanie 
szans rozwoju dziecka w przy
padku takiej decyzji rodziców. Bę
dzie także możliwość zadawania 
pytań i rozmów z przedstawicie
lami szkół, w tym z pedagogami, 
psychologiem, nauczycielami 
oraz dyrektorami szkół i przed
szkoli. Spotkanie odbędzie się w 
sali widowiskowej Forum Kultu
ry przy ul. Kochanowskiego 4 w 
środę 2 marca o godzinie 18.00. 
Zapraszamy!

•  • •
W sobotę 5 marca o godz.

19.00 w sali widowiskowej BiFK 
przy ul. Kochanowskiego 4 od
będzie się spektakl Teatru Sztuk 
„maria s.”. Wstęp wolny. Jest to 
spowodowana prośbami widzów 
powtórka oleśnickiej premiery 
nagradzanego spektaklu, która 
miała miejsce w dawnym koście
le p.w. św. Jerzego podczas Dni 
Europy w zeszłym roku.

•  • •
Zapraszamy do Atola! Kup bi

let na lodowisko i wystartuj w III 
Mistrzostwach Dolnośląskiej Izby 
Turystyki w Jeździe Dowolnej na 
Łyżwach. Gwarantujemy ducha 
sportowej rywalizacji i liczne na
grody dla zwycięzców. Zaprasza
my do wspólnej zabawy w sobotę 
5 marca w godz. 11.30 -  13.30.

•  • •
Wszystkie Panie (i nie tylko!) 

zapraszamy na niedzielny pro
gram artystyczny! 6 marca o 
godz. 18.00 w sali widowiskowej 
przy ul. Kochanowskiego 4 od
będzie się koncert z okazji Dnia 
Kobiet „Szlagiery Szampańskiej 
Ery”. Bilety w cenie 10 zł można 
nabyć w kasie BiFK przy ul. Ko
chanowskiego 4.

•  • •
8 i 9 marca odbędzie się prze

gląd filmów krótkometrażowych, 
nagrodzonych na festiwalu kina 
niezależnego KINO-GRAND- 
-OFF. Bilety w cenie 5 zł (za każ
dy dzień) do nabycia w kasie BiFK 
przy ul. Kochanowskiego 4.

• • •
Biblioteka i Forum Kultury w 

Oleśnicy zaprasza na „Wieczór z 
Gruzją: Gruzja -  czy tu był kiedyś 
raj?", który odbędzie się 16 marca 
o godzinie 18.00 w sali widowisko
wej BiFK, ul. Kochanowskiego 4. 
Bezpłatne wejściówki można 
odbierać w biurze sali od 1 mar
ca. W programie Wieczoru m.in. 
spotkanie z podróżnikiem i orga
nizatorem prywatnych wycieczek 
do Gruzji -  Marcinem Zarembą i 
Gruzinem Mamuką Danelią, wy
stęp gruzińskiego zespołu TVAL- 
TAI. Wszystko okraszone piękny
mi zdjęciami i filmami z wypraw 
do Gruzji, a także ciekawostkami 
dotyczącymi kultury i obyczajów 
mieszkańców tego kraju.

Serwis redagują 
służby miejskie

Dawny market na sprzedaż
Branża spożywcza nie miała do tego miejsca szczęścia. Czy znajdzie się 
nowy chętny na wynajem? A może ktoś kupi cały obiekt?

Pawilon na Rzemieślniczej jest 
własnością Avery Investments Sp. 
z o.o. z Warszawy. To firma działa
jąca w szeroko rozumianej branży 
nieruchomości. Jego udziałowcy 
(byli lub obecni) to zarejestrowana 
w Anglii i Walii firma L & C Euro
pę LTD. i Trinity Shelf Companies 
(polski oddział spółki działającej 
w k ra jach  Europy Srodkow o- 
-Wschodniej). Avery Investments 
jest właścicielem nieruchomości i 
centr handlowych w całej Polsce.

Na R z e m ie ś ln ic z e j d z ia ła ł 
pierw szy w O leśnicy m arket - 
holenderski Szalony Max, potem 
holenderskie - Albert, następnie 
Ahold, a w 2007 r. wydzierżawił 
obiekt francuski Carrefour (do 
końca 2012 r.). Potem, zaledwie 
przez rok, polska Czerwona To
rebka. W Oleśnicy ta ostatnia sieć 
miała dwa sklepy - otwarty w lu
tym 2014 r. właśnie na ulicy Rze
m ieślniczej i w galerii Pogodne 
Centrum. Żaden z nich nie cieszył 
się popularnością wśród klientów.

A może ktoś znajdzie pomysł na inną niż handlowa działalność?

Zaopatrzenie było słabe, a ceny 
mało atrakcyjne i w wielu przy
padkach niekonkurencyjne.

Jak dowiedziała się Panorama, 
właściciel chce obiekt na Rzemieśl
niczej sprzedać. Jego całkowita po
wierzchnia wynosi 1800 mkw, ra
zem z częścią dzierżawioną przez 
Neonet, który ma umowę najmu 
do 2019 roku. Część po spożyw

cę to 1400 mkw. (900 mkw. sala 
sprzedaży plus 500 mkw. zaple
cza, w tym chłodnie). Do lokalu 
należy parking i działka wokół. 
Cena do negocjacji to 5 min zł.

Czy któraś z sieci znów wejdzie 
na Rzemieślniczą? I zdecyduje się 
konkurować z Lidlem na Wojska 
Polskiego?

(ror, Hag)

Nie Myszakowski, a Nagórny
Radny SLD zosta ł p rzew odni
czącym Komisji Ekonomiczno- 
-Prawnej Rady Miasta Oleśnicy. 
A przecież miastem rządzi ko
alicja, której częścią jest Prawo 
i Sprawiedliwość. O co chodzi?

Na sesji Rady Miasta Oleśnicy 
Przemysław M yszakowski (Ra
zem dla O leśnicy) m iał zostać 
nowym szefem Komisji Ekono
miczno-Prawnej. Radni na posie
dzeniach komisji rozpatrywali na
wet uchwałę o tej nominacji.

Ale kiedy olesnica24.com ujaw
niła sensacyjną wiadomość, że 
Myszakowski składa mandat, a 
potem Wiesław Piechówka odczy
tał informację o tym na sesji, wte
dy rządzące RdO odpaliło kolejną 
bombę - zaproponowało na szefa 
KEP Zbigniewa Nagórnego, od

dwóch kadencji radnego Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej.

Kandydat d ostał 12 głosów  
(radnych RdO, Bartnika i swój). 8 
radnych (PO i PS 2018) było prze
ciwnych, w tym eks-szefowa tej 
komisji - Małgorzata Lipska (obec
nie niezrzeszona, wykluczona z 
klubu RdO). Wynik głosowania 
pokazuje, że mimo braku Mysza- 
kowskiego rządzące ugrupowanie 
utrzymuje stabilną większość w 
samorządzie.

A co na to macierzysta partia 
Nagórnego? Partia, która włączyła 
się oficjalnie w zbieranie podpi- 
sów za referendum w sprawie 
odwołania Rady Powiatu (a w 
niej większość ma PiS)?

- Tej nominacji nie należy 
rozpatrywać w kategoriach

politycznych. Odbieramy pozy
tywnie fakt, że RdO chce korzystać 
z doświadczenia pana Nagórnego 
jako radnego - mówi Panoramie 
Iwona Wiśniewska-Kocjan, prze
wodnicząca R ady P o
wiatowej SLD.

Roman
*  ’ Rybak
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Inwestor tak, ale nie ten
W ałbrzyska  S pecja lna S trefa  
Ekonom iczna potw ierdza na
sze inform acje o prowadzeniu  
rozm ów z potencjalnym i inw e
storami w Oleśnicy. Dementuje 
natomiast plotki o konkretnym  
przedsiębiorcy.

- Wałbrzyska strefa prowadzi 
rozmowy z kilkoma firmami zain
teresowanymi inwestycjami w ole
śnickiej podstrefie. Ze względu na 
dobro tych rozmów na tym etapie 
nie możemy ujawniać nazw tych

przedsiębiorstw - powiedział Pano
ramie Jacek Serdeczny z Departa
mentu Komunikacji i Marketingu.

Przypomnijmy, że Panorama na
pisała o nich przed tygodniem. Ser
deczny dementuje natomiast poja
wiające się w przestrzeni medialnej 
informacje o konkretnym inwesto
rze. - Żadne z nich [negocjujących 
przedsiębiorstw] nie reprezentuje 
jednak branży związanej z pro
dukcją urządzeń sportowych i re
habilitacyjnych. Nie padła również

deklaracja związana z nakładami 
inwestycyjnymi rzędu 10 min zło
tych - mówi nam przedstawiciel 
WSSE.

W Oleśnicy dostępnych jest bli
sko 50 ha terenu objętego podstre
fą WSSE. Inwestorzy działający w 
specjalnej strefie uprawnieni są do 
korzystania ze zwolnień w podatku 
dochodowym. W województwie 
dolnośląskim ulgi te wynoszą od 
25 do 45 proc. kosztów inwestycji 
lub 2-letnich kosztów zatrudnienia 
nowych pracowników (im mniejsza 
firma, tym większa ulga).

(OAI)

Przewodnicząca odchodzi
Do 16 kwietnia odbędą się wybory do Rady Powiatowej Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej. Partia przewiduje zmiany w swojej strukturze. 
Będzie na pewno nowy szef Sojuszu. - Nie zamierzam się ponownie 
ubiegać o funkcję przewodniczącej - ujawniła Panoramie Iwona Wi- 
śniewska-Kocjan. - Chciałbym, aby SLD pokierował ktoś, kto połączy 
wszystkie środowiska lewicowe - dodaje. Chrapkę ma dotychczasowy 
lider Lewicy Powiatu Oleśnickiego Michał Karaś, ale może być on 
nieakceptowalny dla części działaczy SLD jako „rozbijacz” lewicy, (ror)

M IA S T O  W  S K R Ó C IE
L o tn isko  w  s tre fie?
Burmistrz Michał Kołaciński i wójt 
Marcin Kasina spotkali się w celu 
omówienia możliwości włączenia 
terenu polotniskowego do specjal
nej strefy ekonomicznej.
Niedawno burmistrz spotkał się 
z przedsiębiorcą wstępnie zain
teresowanym zakupem gruntu w 
oleśnickiej strefie gospodarczej 
(WSSE Podstrefa Oleśnica).

S tra te g ia  i p rogram
Na sesji Rada Miejska przyjęła 
Strategię Rozwiązywania Pro
blemów Społecznych i Miejski 
Program Przeciwdziałania Prze
mocy w Rodzinie. Oba dokumenty 
powstały w Miejskim Ośrodku Po
mocy Społecznej i przygotował je 
zespół specjalistów zatrudnionych 
w MOPS. W związku z przygoto
waniem ich nie poniesiono żadnych 
dodatkowych kosztów.

S p o tk a n ie  z  H re n ia k ie m
Burmistrz Michał Kołaciński spotkał 
się z wojewoda wrocławskim 
Pawłem Hreniakiem. Rozmowy 
dotyczyły sytuacji w Powiatowym 
Zespole Szpitali w Oleśnicy i wdro
żenia programów rządowych, w 
tym 500 plus.

P O W IA T  W  S K R Ó C IE  

T ro je  k a n d y d a tó w
W konkursie na dyrektora Powiato
wego Zespołu Szpitali w Oleśnicy 
złożono trzy aplikacje. Konkurs 
ogłoszono w dolnośląskim dodatku 
Gazety Wyborczej i na tablicy ogło
szeń Starostwa. Faworytem jest 
p.o. dyrektora Kamil Dybizbański.

D o ta c ja  d la  B iFK
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął 
uchwałę i postanowił udzielić do
tacji w wysokości 80.000 zł celem 
realizacji przez Bibliotekę i Forum 
Kultury w Oleśnicy zadań powiato
wej biblioteki publicznej.

N a p o licy jn e  a u to
Zarząd Powiatu postanowił 
zawrzeć umowę z komendantem 
wojewódzkim policji we Wrocławiu 
w celu przekazania 32.500 zł na 
Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Policji. Pieniądze pójdą na zakup 
samochodu oznakowanego dla 
Komendy Powiatowej Policji w 
Oleśnicy.

S p o tk a n ie  
o re p a tr ia n ta c h
Zdzisława Jakimiec poprosiła o 
organizację spotkania starosty z 
wójtami i burmistrzami 
powiatu oleśnickiego celem 
omówienia możliwości sprowadze
nia repatriantów - uchodźców z 
Mariupola. Starosta zadeklarował 
zorganizowanie w najbliższym okre
sie takiego spotkania.

bankowe 
i pozabankowe 

chwilówki 
oferta wielu firm  

lei. 7 9 3  6 8 8  0 8 3
( ' l e s u u  a, k i l t i i \ k u * ; o  * ( b i u r o  itt

http://www.olesnica24.com
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Przedsiębiorstwo Budowlano- Remontowe
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Porażka opozycji
Czy odwołanie Lilianny Głowac
kiej było bezprawne? Podobnie 
jak  pow ołan ie  na je j m iejsce  
najpierw Zbigniewa Krawczuka, 
a potem  Piotra R ogalskiego?  
Radny P latform y zap yta ł o to 
wojewodę...

Przypomnijmy, że to Jarosław 
Polański (PO) [na zdjęciu] wykrył, 
iż Piotr Rogalski prowadzi pry
watną praktykę i nie może być w 
związku z tym dyrektorem Po
wiatowego Zespołu Szpitali. To 
był celny strzał rajcy opozyq'i. Idąc 
tym tropem, w piśmie do wojewo
dy zawnioskował on o przeprowa
dzenie postępowania nadzorcze
go i stwierdzenie nieważności 4 
uchwał Zarządu Powiatu Oleśnic
kiego.

Pierwsza dotyczyła odwołania 
Lilianny Głowackiej ze stanowiska 
dyrektora Powiatowego Zespołu 
Szpitali. Wojewoda, powołując 
się na przepisy prawa, wątpliwo
ści rajcy nie podzielił. „Dyrektor 
PZSz, może być w każdym czasie 
odwołany ze stanowiska przez 
organ, który go powołał bez ko
n ieczn ości w skazania ja 
kiejkolwiek przyczyny od
wołania" - skonkludował 
prawny wywód.

Nie zakw estionow ał 
też praw nych podstaw  
powierzenia Zbignie 
w ow i K ra w cz u  
kow i p e łn ie n ia  
obowiązków dy 
rektora PZSz. To

miał być casus Rogalskiego - czyli 
dyrektorowanie i prowadzenie 
działalności. Krawczuka powoła
no praktycznie na dwa dni, aby 
mógł on zatrudnić Rogalskiego - 
przypomnijmy, że ujawniła to Pa
norama. Ale i uchwała powołująca 
go na p.o. dyrektora i odwołująca 
go były zgodne z prawem - ocenił 
nadzór prawny wojewody. „Ze 
względu na niezwłoczne uchy
lenie uchwały brak jest podstaw 
do prowadzenia postępowania 
o ewentualne naruszenie przez 
Zbigniewa Krawczuka ustawy o 
ograniczeniu prowadzenia dzia
łalności gospodarczej przez osoby 
pełniące funkcje publiczne" - czy
tamy w rozstrzygnięciu nadzor
czym.

Podobnie rzecz się miała z po
w ołaniem  Piotra Rogalskiego. 
Skoro po powzięciu informacji o 
niemożności łączenia praktyki z 
dyrektorowaniem Zarząd Powia
tu Rogalskiego odwołał, to tym 
samym „zdaniem organu nadzo
ru brak podstaw do kwestiono
wania uchwał Zarządu Powiatu, 

ponieważ uchwały te zostały 
w yelim inow ane z obrotu 
prawnego".

Przypomnijmy, że - co 
u jaw niła rów nież nasza 
gazeta - do prokuratury 

zostało złożone do
niesienie o złama
n iu  praw a przy 
powołaniu Piotra 
Rogalskiego, (ror)

Czworo rannych
...w porannym wypadku. Zabrały 
ich karetki do szpitala w  Kępnie i 
Oleśnicy. Uwaga, jest ślisko!

Około godziny 5.50 w ponie
działek na drodze krajowej K25, 
za Drołtowicami, kierujący mazdą 
66-letni Wiesław B., mieszkaniec 
Oleśnicy, nie zachował należytej 
ostrożności i na łuku drogi wpadł 
w poślizg. Auto obróciło się i zde
rzyło z jadącym z przeciwka samo
chodem ciężarowym marki Scania.

Kierowca ciężarówki próbował 
uniknąć zderzenia, ale na bardzo 
śliskiej nawierzchni manewr nie 
powiódł się.

W mazdzie jechało 5 osób (praw
dopodobnie do Międzyborza). Kie
rowca i trzy pasażerki w wieku 50 
- 60 lat zostali poszkodowani. Ran
nych zabrały karetki do szpitala w 
Kępnie i Oleśnicy. Piąty pasażer - 
28-letni Piotr M. - nie odniósł obra
żeń. Droga była zablokowana.

■P"
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O ratowaniu szpitala
Wicestarosta, p.o. dyrektora Powiatowego Zespołu Szpitali i pełnomocnik 
ds. restrukturyzacji nakreślili oleśnickim radnym sytuację szpitala.

P.o. dyrektora Kamil Dybizbański i pełnomocnik ds. restrukturyzacji Piotr Rogalski konsekwentnie realizują swoją wizję

Rada Miasta Oleśnicy zażyczyła 
sobie informacji o stanie Powiato
wego Zespołu Szpitali. Na sesji w 
piątek 26 lutego przedstawiły ją 
najbardziej kompetentne w tym 
zakresie osoby.

Wicestarosta Artur Noworyta w 
imieniu Zarządu Powiatu omówił 
stan zastany, działania naprawcze 
i restrukturyzacyjne oraz plano
wanie działania. Jak oświadczył, 
w chwili kiedy obecna koalicja rzą
dząca powiatem przejmowała PZS, 
istniało wysokie prawdopodobień
stwo utraty płynności finansowej 
z powodu zadłużenia. Diagnoza 
obejmująca lata 2010-2015 stwier
dzała: brak właściwego zarządza
nia przez poprzednią dyrekcję, 
brak spójnego systemu nadzoru 
przez Zarząd Powiatu poprzed
niej kadencji, brak jakiejkolwiek 
analizy oraz podjęcia jakichkol
wiek działań związanych z ogra
niczeniem negatywnego wpływu 
zmiany wynagrodzeń na sytuację 
PZS przez Zarząd Powiatu, zasą
dzone i wymagalne zobowiązania 
publicznoprawne, blokadę kont, la
winowy wzrost zobowiązań. Zde
cydowano, że konieczna jest zmia
na dyrekcji. Od września funkcję 
dyrektora objął Piotr Rogalski, a 
od października Kamil Dybizbań
ski (ten pierwszy został pełnomoc
nikiem ds. restrukturyzacji). Ich 
celem było: trwałe uzdrowienie 
sytuacji ekonomicznej, udrożnie
nie płynności finansowej, ugoda 
z Zakładem  U bezpieczeń Spo
łecznych (ta już nastąpiła), syste
matyczne odnawianie majątku, 
uzyskanie wzrostu przychodów z 
NFZ (odwrócenie trendu migracji 
pacjentów do innych placówek), 
rozwój przez poszerzenie oferty, 
zapewnienie wysokiego poziomu 
bezpieczeństwa mieszkańców (do
stępność, jakość, kompleksowość).

- Szpital to nie fabryka. Ale musi 
być samowystarczalny pod wzglę
dem finansow ym  - rozpoczął 
swoje wystąpienie p.o. dyrektora 
Kamil Dybizbański. Jak ujawnił, 
zobowiązania PZS we wrześniu 
2015 roku wynosiły 16.944.325 zł 
(7.752.539 względem kontrahentów, 
5.255.115 z tytułu składek ZUS), a 
miesięczny deficyt 586.305,49 zł. W 
przyjętym programie restruktu
ryzacji postawiono w pierwszym 
rzędzie na ograniczenie kosztów 
pośrednich. Dzięki przetargom 
nowa dyrekcja obniżyła koszty ba

dań laboratoryjnych o 49,47%, a ba
dań RTG - o 37,81%. „Najcięższym 
z etapów" restrukturyzacji była 
optymalizacja zatrudnienia. We 
wrześniu 2015 roku było w PZS 471 
etatów. Obecnie jest 399. - Różnica 
nie jest liczbą zwolnionych osób 
- mówił dyrektor. Część pracow
ników przeszła do firm zewnętrz
nych, część umów się rozwiązała, 
część osób sama wypowiedziała 
pracę. - Zatrudnienie było nieuza
sadnione - mówił o zastanym sta
nie Kamil Dybizbański. Potwier
dzali to dyrektorzy innych szpitali, 
z którymi o tym rozmawiał.

Elementem restrukturyzacji jest 
„dyslokacja kontraktów". Chodzi
0 spowodowanie bilansowania się 
tych komórek szpitala, które do tej 
pory się nie bilansowały. Stąd li
kwidacja oddziału wewnętrznego 
w Sycowie. Dyrektor pokazał obec
ną strukturę tej placówki, podkre
ślając, iż pogłoski, że „szpital w 
Sycowie został zlikwidowany", są 
nieprawdziwe. Dyrekcja rozważa 
oddanie zwolnionego piętra szpita
la firmie prywatnej lub utworzenie 
oddziału medycyny paliatywnej, 
na którą zapotrzebowanie rośnie
1 NFZ może być podpisać kontrakt 
na takie usługi.

Piotr R ogalski zapew nił, że 
obecne kierow nictw o „próbuje 
podnieść jakość szpitala". Kiedy 
przyszedł ratować PZS we wrze
śniu 2015 roku, „finanse były w 
koszmarnym stanie plus zła opi
nia o szpitalu". Dozór ordynator- 
ski (kierownicy oddziałów) uległ 
zmianie. Proces zmian zostanie za
kończony w kwietniu br. Ma wzro
snąć jakość usług. Już pojawiają się 
pacjenci spoza powiatu, co jest ewi
dentnym wskaźnikiem poprawy. 
Pełnomocnik ds. restrukturyzacji 
spodziewa się, że jesienią „wskaź
nik zadowolenia pacjentów będzie 
osiągnięty". Obecnie na przykład 
na wysokim poziomie stoi onkolo
gia oparta na fachowej kadrze i do
brej bazie diagnostycznej. Oddział 
jest w stanie wykonywać wszystkie 
operacje.

P. Rogalski odniósł się też do 
problemu, jaki ostatnio opisaliśmy 
w Panoramie - odesłano pacjenta ze 
złamaną ręką. Jak wyjaśnił, typowe 
złamania są obsługiwane w porad
ni, poważniejsze kierowane są na 
oddziały ortopedyczne, a takiego 
w Oleśnicy nie ma. Chodzi o bez
pieczeństwo pacjenta i szpitala. -

Nie będziemy tego wykonywać. 
Nie będziemy płacić odszkodowań 
za niedokładnie wykonane zabiegi
- oświadczył pełnomocnik.

Zadeklarował się jako „orędow
nik ostrych oszczędności". - Około 
sierpnia będziemy blisko zbilanso
wania miesiąca - oświadczył. PZS 
nie będzie jednak w stanie spłacać 
długów z ubiegłych lat.

Odpowiadając na pytanie radne
go Aleksandra Chrzanowskiego 
(PS 2018), pełnomocnik wyjaśnił, 
podnoszoną także na sesji Rady 
Powiatu przez Sławomira Pytla, 
kwestię rzekomego nieliczenia się 
z kosztami w przypadku zatrud
niania aż trzech dyrektorów. Poin
formował, że dyrektor Głowacka 
obecnie nie pracuje, a 30 marca 
przechodzi na emeryturę. Jeden z 
dyrektorów zatrudniony jest tylko 
na pół etatu. Od 1 kwietnia zosta
nie więc półtora etatu dyrektor
skiego. - Myślę, że to nie jest duży 
koszt - skomentował. Zapowiedział 
też przygotowanie porównania 
kosztów administracji dawniej i 
obecnie.

P. Rogalski zaskoczył swoją odpo
wiedzią radną Małgorzatę Lipską 
(niezrzeszona), która dopytywała o 
system zarządzania jakością w szpi
talu. - Jestem przeciwnikiem ISO i 
kontroli jakości - oświadczył bez 
ogródek. I wyjaśnił: We wrześniu 
2015 roku ISO było w porządku, ale 
nic więcej. Certyfikowanie jakości 
w wydaniu ISO 2000 jest fikcją.

Radny Paweł Bielański (RdO) 
dopytywał, na ile nowi dyrekto
rzy kierowali się raportem NIK-u.
- Z radością powitałem NIK w za
kładzie - odpowiadał P. Rogalski. 
Stwierdził, że większość pomysłów 
była gotowa w poprzednich latach, 
ale brakło odwagi do ich realizacji.
- Może trzeba było najemników z 
zewnątrz... - skomentował tę sytu
ację. Jak zdradził, w Namysłowie 
przeprowadzali restrukturyzację 
przez 8 lat, w powiecie oleśnickim
- w 6 miesięcy. - Mija piąty miesiąc 
naszej działalności. To jest strasz
ne tempo - stwierdził. W yjaśnił 
też sprawę pożyczki z Magellana.
- Na szybko musieliśmy załatwić 
kredyt - powiedział P. Rogalski. 
Poinformował, że oprocentowa
nie jest niższe niż gdyby doszło 
do konieczności zapłaty kosztów 
egzekucji. Mimo to będą czynione 
starania o tańszy kredyt bankowy.

Krzysztof Dziedzic

Profesjonalne  
Usługi Pogrzebow e i K am ieniarskie

Oleśnica, ul. 3 Maja 53 
Tel. Całodobowy: 71/ 314-95-24 ,  730-730-600
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RADNY ODDAŁ MANDAT. 
DRONŚ NIE WYKLOCZA 
KANDYDOWANIA...
W okręgu nr 21 szykuje się prestiżowe starcie kandydata popartego przez 
rządzące RdO ze wspólnym pretendentem opozycji. A data wyborów? 
Wiele wskazuje na Dni Oleśnicy...
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To był grom z jasnego nieba. 
Wielu nie wierzyło wręcz w ujaw
nioną przez portal olesnica24.com 
informację, że na sesji Rady Miasta 
Oleśnicy Przemysław Myszakow- 
ski (Razem dla Oleśnicy) złoży 
mandat. Miał zostać przecież no
wym szefem Komisji Ekonomicz
no-Prawnej! Jak dowiedziała się 
olesnica24.com, otrzymał propo
zycje objęcia stanowiska wicedy
rektora w Departamencie Spraw 
Obywatelskich w Kancelarii Pre
zesa Rady Ministrów (jej szefem 
jest Beata Kempa). A ta funkcja w 
administracji rządowej uniemoż
liw ia (ze względów prawnych) 
w ypełnianie mandatu radnego. 
Myszakowski, radca prawny, jest 
członkiem Prawa i Sprawiedliwo
ści i pełnomocnikiem partii na po
wiat oleśnicki.

Ta informacja potwierdziła się 
na sesji. Myszakowskiego-już na 
niej nie było. Wiesław Piechówka 
odczytał jego pismo o zrzeczeniu 
się mandatu...

Z  Lotniczej na Czern iaków
- Propozycję otrzymałem pod 

koniec ubiegłego tygodnia (19 - 20 
lutego). Rozmawiałem o nowym 
wyzwaniu z minister Beatą Kem
pą. Zaproponowała mi tę funk
cje, powiedziała, że warto, abym 
wspomógł kancelarię pani premier 
- opowiada Panoramie Przemysław 
Myszakowski. - Przed podjęciem 
decyzji konsultowałem się z żoną - 
czy jest gotowa na taką radykalną 
odmianę naszego życia, czy prze
trwamy rozłąkę? I wspólnie do
szliśmy do porozumienia, że tak, 
że powinienem podjąć rękawicę - 
dodaje już eks-radny.

Myszakowski 23 lutego został 
zastępcą dyrektora Departamentu 
Spraw Obywatelskich w Kancela
rii Prezesa Rady Ministrów. Żona 
z urodzonymi w 2014 r. bliźniacz
kami zostaje w Oleśnicy. On będzie 
mieszkał na Czemiakowie, w służ
bowym mieszkaniu rządowym.

- Nie konsultowałem tej decyzji 
z burmistrzem, ani z członkami 
Razem dla Oleśnicy. To była wy
łącznie decyzja moja i żony. Moich 
politycznych kolegów tylko o niej 
poinformowałem - przyznał.

Szefem mieszczącego się w Ale
jach Ujazdowskich Departamentu 
Spraw Obywatelskich jest Leszek 
Białecki. W BIP jest już nazwisko 
jego nowego zastępcy. Departa
ment realizuje zadania w zakresie 
m.in.: przyjmowania, rozpatrywa
nia i załatwiania skarg, wniosków i 
petycji kierowanych przez obywa
teli, organizacje społeczne, organi
zacje związkowe oraz inne insty
tucje do premiera; przyjmowania i

rozpatrywania postulatów oraz in
nych spraw przedstawianych przez 
obywateli, wskazywanie sposobu 
załatwienia sprawy, w tym udzie
lania informacji o organie admi
nistracji publicznej właściwym w 
danej sprawie.

Rezygnacja radnego oznacza, że 
w okręgu nr 21 odbędą się wybory 
uzupełniające.

O tym, kto może go zastąpić, 
Myszakowski nie chce się wypo
wiadać. - Jestem teraz w korpusie 
służby cywilnej. Sprawy politycz
ne zostawiłem za sobą... - mówi.

B ę d z ie  je d e n  k a n d y d a t 
opozycji?

Opozycja (byli i obecni radni 
głównie PO i 2018, ale i SLD) spo
tyka się na nieoficjalnych poga
wędkach przy piwie (w różnym 
składzie) od kilku miesięcy. Nasi 
rozmówcy uczestniczący w takich 
towarzyskich pogwarkach są prze
konani, że w 2018 roku „pójdą ławą 
przeciwko PiS". Ba, pojawia się już 
nawet nazw isko M arii Susidko 
jako kandydatki na burmistrza, 
łatwiejszej do zaakceptowania niż 
Bronś, którego nie wszyscy w Plat
formie popierali i popierają.

Szansa pokazania siły opozycji 
pojawiła się już teraz. Czy z niej 
skorzysta?

- Na pewno kogoś wystawimy. 
Będziemy nad tym zastanawiali 
się dzisiaj [rozmawiamy w ponie
działek 29 lutego] i w środę, w kole 
miejskim i powiatowym. Do końca 
tygodnia powinna zapaść decyzja, 
czy postawimy na kandydata Plat
formy, czy wspólnego kandydata 
opozycji - mówi nam Piotr Paw
łowski, jeden z liderów PO.

On sam jest zwolennikiem kan
dydata wspólnego. Pytany o ewen
tualny start i poparcie PO dla Jana 
Bronsia, wyraża sceptycyzm. - Nie 
myślałem o takim pomyśle. Wąt
pię, aby Jan Bronś się zdecydował 
- mówi.

Co na to potencjalny sojusznik, 
czy Porozumienie Samorządowe 
2018?

- Zastanowimy się nad kandyda
turą w gronie Porozumienia 2018. 
Może będzie ktoś godniejszy niż 
ja. Ale jeśli koledzy wyrażą taką 
wolę, to spróbuję pow alczyć o 
mandat - mówi Panoramie Jan Le
szek Rybiałek, który w okręgu 21 
kandydował.

Pytany o start Bronsia w tym 
okręgu, mówi tak: „Gdyby wyraził 
chęć, to oczywiście jestem za. On 
jest liderem. To koncepcja godna 
przemyślenia".

Rybiałek, podobnie jak Pawłow
ski, jest zwolennikiem wystawie
nia przez PO i 2018 jednego kan

dydata. - To byłaby słuszna i dobra 
decyzja. Jeśli chcemy powalczyć o 
mandat, musimy to zrobić wspól
nie - mówi.

Co z wciąż rozbitą i poobijaną 
lewicą?

- Sojusz Lewicy Demokratycznej 
będzie się zastanawiał zarówno 
nad wystawieniem własnego kan
dydata, jak i poparciem wspólnego 
kandydata opozycji. Decyzja za
padnie do końca tygodnia - mówi 
nam Iwona Wiśniewska-Kocjan, 
przewodnicząca Rady Powiatowej 
Sojuszu.

B ę d ą  je d n a k  i in n i...
Wiele wskazuje na to, że nie bę

dzie to jednak mecz RdO vs opo
zycja. Już dzisiaj wiadomo, że będą 
też inni kandydaci.

- Rozważam kandydowanie - 
mówi Panoramie Marek Kamaszy- 
ło z Olsensium, który w wyborach 
2014 pokonał Rybiałka i przegrał 
tylko z Myszakowskim. - Myślimy 
o tym w naszym stowarzyszeniu. 
Nastąpiła bowiem zmiana władzy, 
ale w wielu dziedzinach widzimy 
marazm. Musimy jednak poroz
mawiać z ludźmi i mierzyć siły na 
zamiary. Chcemy jako Olsensium 
mieć swój głos w Radzie Miasta, 
ale nie zapominamy o mieszkań
cach Zielonych Ogrodów - dodaje.

W wyborcze szranki mogą sta
nąć też osoby, które przed 2 lata nie 
kandydowały wcale albo walczyły 
w innych okręgach. Pewniakiem 
do startu jest Kazimierz Karpien- 
ko.

- W piątek poinform ow ałem  
burmistrza Michała Kołacińskie- 
go, jako lidera Razem dla Oleśnicy, 
że wyrażam chęć kandydowania. 
Usłyszałem , że RdO będzie się 
zastanawiało. Z pokorą czekam 
na odpowiedź. Jeśli nie zostanę 
zaakceptowany, przyjmę to ze zro
zumieniem. Wtedy istnieje duże 
prawdopodobieństwo, że stanę do 
wyborów z ramienia innego komi
tetu. Alternatywą jest Stowarzy
szenie Interwencji Obywatelskiej

W Y N IK I 2 0 1 4
Przemysław Myszakowski RdO -151 
Michał Kasprzyszak PO -133
Marek Kamaszyło Olsensium -127 
Jan L. Rybiałek PS 2018 -123
Andrzej Szatek SLD - 68
Katarzyna Sochacka LPO - 56

O K R Ę G  N R  2 1 *
Armii Krajowej od nru 25 do 34a, Ba
lonowa, Limanowskiego, Kresowa, 
Krzywa od nru 12 do 13, Lotnicza, 
Na Podkowie, Poprzeczna, Powietrz
na, Przyjaźni, Spadochronowa, 
Szybowcowa, Reymonta, Wileńska, 
Wschodnia, Żwirki i Wigury 
“glosowanie w Gimnazjum nr 3

[Karpienko jest jego prezesem]. 
Chyba że dostanę propozycję z ja
kiejś partii czy innego środowiska 
- dodaje.

Co z  ty m  B ronsiem ?
No właśnie. Czy wspólnym kan

dydatem opozycji może być Jan 
Bronś? Dlaczego na tę piątkową 
sesję Rady Miasta niespodziewa
nie przyszedł były burmistrz Ole
śnicy, a obecnie radny powiatowy? 
Do tej pory na sesje miejskie nie 
przychodził... Nic dziwnego, że ta 
obecność, w połączeniu z rezygna
cją Myszakowskiego, wywołała 
falę spekulacji.

-  Przyszedłem po to, by usły
szeć, jak będą prezentowane spra
wy dotyczące szpitala, jego kondy
cji i perspektyw funkcjonowania. 
Poza tym interesowały mnie rów
nież sprawy społeczne, czyli drugi 
temat sesji -  wyjaśnił Panoramie Jan 
Bronś.

Zapytaliśmy wprost, czy zamie
rza kandydować do Rady Miasta w 
uzupełniających wyborach? -  Co 
do kwestii ewentualnego startu do 
Rady Miasta, to jeszcze za szybko, 
by w jakikolwiek sposób o tym mó
wić -  odpowiedział.

Jak można interpretować te sło
wa? Że były burmistrz na razie nie 
wyklucza kandydowania...

Czy podejmie to ryzyko? Jest ono 
spore.

Plusy są ewidentne.
Klub RdO w 21-osobowej Radzie 

liczy obecnie 10 rajców. Platforma 
ma 3 radnych. PS 2018 - 4, SLD - 1, 
dwoje radnych (Lipska, Bartnik) 
jest niezrzeszonych. Układ sił jest 
więc następujący: rządzący - 10 
plus Bartnik, czyli 11; opozycja - 7 
plus Lipska, czyli 8. No i Nagór- 
ny (SLD), po objęciu funkcji szefa 
komisji ciążący na pewno w stro
nę RdO, ale w sumie mogący być 
i opozycją. A wtedy mamy 11 do 
9. Jeśli mandat przejąłby Bronś to 
byłoby 11:10.

A wiadomo, że głosu tak do
świadczonego samorządowca nie 
można liczyć tylko literalnie jako 
jeden. Bronś zostałby silnym lide
rem opozycji w Radzie M iasta i 
ostro punktował władzę. Miałby 
tym samym ułatwiony start w ko
lejnych wyborach. Takiej trampoli
ny mandat w Radzie Powiatu mu 
nie daje.

A minusy startu?
Mimo wszystko rządzące RdO 

zachowa m inim alną większość. 
Żadnych obietn ic w yborczych 
Bronś więc nie zrealizuje. Psycho
logicznie kolejne porażki w głoso
waniach byłyby trudne. No i fakt 
bycia szeregowym radnym w ra
tuszu, w którym sprawowało się

ponad 20 lat władzę, też nie byłby 
łatwy do zaakceptowania. To po 
pierwsze i drugie.

A po trzecie - czy tak silny kan
dydat, w dodatku z poparciem PO, 
może przegrać? Może i nie. No ale 
czy jesienią 2014 r. ktoś postawiłby 
na jego porażkę? A ta porażka w 
okręgu 21 praktycznie wyelimi
nuje go z walki o powrót na fotel 
burmistrza za dwa lata. Okręg, w 
którym miałby walczyć, nie sprzy
ja ł mu w 2014 r. W  I turze dostał 
258 głosów, a Kołaciński - 288. W 
II turze tak wysoko w żadnym 
okręgu Bronś nie przegrał. Dostał 
140 głosów. Kołacińskiego poparło 
340 wyborców. Elektorat negatyw
ny ma (miał?) więc poprzedni bur
mistrz w okręgu 21 bardzo duży.

Ma więc z jednej strony o co wal
czyć. Ale ryzyko podejmie (jeśli po
dejmie...) ogromne.

H u sto n , m am y  p ro b le m ...
W Razem dla Oleśnicy nikt nie 

ukrywa, że „Houston, mamy pro
blem". I to poważny. Myszakowski 
był silnym kandydatem i bardzo 
ważnym radnym. Kto może wy
grać jego mandat?

W rozmowach z działaczam i 
RdO przewijają się trzy nazwiska: 
Ryszard Siwecki, Piotr Karasek, 
Andrzej Sowa. Dwaj pierwsi to 
wieloletni radni - ostatnie wybory 
przegrali. Sowa był radnym jedną 
kadencję. W 2014 r. nie startował.
- Gdybym dostał propozycję, roz
ważyłbym ją  - mówi nam Piotr 
Karasek.

Liderzy RdO w tej chwili zasta
nawiają się nad dwoma koncep
cjami - wystawienia swojego kan
dydata lub poparcia pretendenta 
niezależnego. Z dobrze poinfor
mowanego źródła dowiedzieliśmy 
sie, że tym drugim może być ktoś, 
kto w wyborach startował z inne
go komitetu niż RdO, a do Rady się 
nie dostał.

0  kogo chodzi? Niewykluczone, 
że o Jana Matyszczaka. Walczył 
o mandat z komitetu Olsensium. 
Przegrał go... w losowaniu na rzecz 
W ojciecha Bryma (w wyborach 
uzyskali taką samą liczbę głosów).

- Nie wykluczam kandydowania. 
Propozycję rozważyłbym. Oficjal
nie nikt z RdO mi jej nie złożył, 
ale pośrednio takie rozmowy były
- przyznaje lider powiatowej Soli
darności.

•
1 jeszcze jedno. Kalendarz w y

borczy jest nieubłagany. Wszystko 
wskazuje na to, że do urn mieszkań
cy pójdą 29 maja. czyli... Czyli w Dni 
Oleśnicy. Do kogo uśmiechnie się 
świąteczne oczko (okręg nr 21...)?

Roman Rybak, szach
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Przemek, czy ty naprawdę musisz odchodzić?...

http://www.olesnica24.com
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Daliśmy
- Dawaliśmy szansę poprzedniej 
pani dyrektor na wykazanie się, 
na przygotowanie i wprowadze
nie program u napraw czego  - 
tw ierdzi starosta. I mówi, że tej 
szansy nie wykorzystała.

- Została wykonana prognoza i 
był prowadzony stan wykonań, je
śli chodzi o zobowiązania, wynik 
finansowy, amortyzację i stratę. 
Na tej podstawie pani dyrektor 
Głowacka była proszona na Za
rządzie Powiatu o napisanie planu 
naprawczego i wskazanie działań, 
które mogłyby w znaczący sposób 
poprawić sytuację ekonomiczną 
szpitala. Dawaliśmy szansę pani 
dyrektor na w ykazanie się, na 
przygotowanie i wprowadzenie 
programu naprawczego - twierdzi 
starosta. I mówi, że tej szansy nie 
wykorzystała.

Starosta na konferencji ocenił, że 
obrona Lilianny Głowackiej przez 
radnych opozycji była chybiona.

- Nie zgadzam się z opiniami 
radnych opozycji, że Zarząd Po
wiatu działa na szkodę Powiato
wego Zespołu Szpitali. To radni 
Platformy i Porozumienia Samo
rządowego blokowali jakiekolwiek 
zmiany w PZSz. Cały czas żąda
jąc, żeby dać szanse poprzedniej 
dyrekcji. A sytuacja była trudna. 
Wszyscy mieli sprawozdanie do

szansę
wglądu, wszyscy znali sytuację. 
Radny Pytel prosił o szeroką infor
mację dotyczącą finansów szpitala 
i sprawozdań różnego typu. Dostał 
ją. Nie można więc mówić o braku 
informacji. Mieliśmy sprawozdania 
roczne, miesięczne, jednoznacz
ne dokumenty, z których można 
ocenić sytuację finansową PZSz. I 
o tym też wiedzieli radni. Audyt 
nie był robiony, bo to kosztuje, a 
my szukamy oszczędności. Nasza 
wiedza była na tyle precyzyjna, że 
audyt nie był potrzebny - ocenił.

Powtórzył po raz kolejny, że „jed
nym z głównych elementów, który 
dramatycznie pogorszył sytuację 
ekonomiczną, były podwyżki wy
nagrodzeń tuż przed wyborami, 
w listopadzie. - To są kwoty rzędu 
300 tysięcy miesięcznie, w skali 
roku łatwo to sobie przez 12 mie
sięcy pomnożyć, to są już miliony 
- stwierdził. - Zarząd poprzedniej 
kadencji przyjął je do wiadomości, 
nikt nie oponował. My nie kwe
stionujemy, czy te podwyżki były 
uzasadnione i właściwe, ale mieli
śmy pewne wątpliwości, kto jaką 
podwyżkę dostał - dodał.

Przypomniał, że dopiero w po
łowie 2015 r. zostały zaksięgowane 
zasądzone,a niepłacone wcześniej, 
składki ZUS (ponad 2 min zł). - To 
dodatkowo wpłynęło na stratę te

goroczną. Ale to nie są nasze błędy, 
ani tego Zarządu, ani tej dyrekcji, 
tylko za lata 2009 - 2012. Były tak 
umowy skonstruowane, że mnie
mano, iż nie trzeba ZUS płacić. My
lono się. ZUS wykazał, że umowy 
cywilnoprawne nosiły znamiona 
umów o pracę i naliczył od tego 
składki na ubezpieczenia zdrowot- 
ne-i społeczne tak jak od umów o 
pracę - wyjaśnił.

I przypomniał raz jeszcze histo
rię sporu o ZUS-owskie zobowią
zania.

„Jeden z członków Zarządu [K. 
Sycianko] zapytał dyrektor [L. 
Głowacką] na początku roku, czy 
jednostka ma zobowiązania wobec 
ZUS. Pani dyrektor powiedziała, że 
nie ma. A już w sprawozdaniach 
za 2014 rok pojawiła się kwota 400 
tysięcy plus 200 dla Urzędu Skar
bowego. I to potem miesiąc w mie
siąc narastało po pół miliona. Pani 
dyrektor wypowiadała się, że nie, 
że ma zaświadczenia ZUS. Ale te 
zaświadczenia pochodziły z lipca 
i sierpnia" - powiedziała starosta.

Pytany o koszty Zarządu (dy
rektor Dybizbański, zastępcy Gło
wacka i Jędruch oraz pełnomocnik 
Rogalski) Kociński stwierdził, że 
„obecny koszt zarządu szpitala 
jest dużo niższy niż koszt zarządu 
szpitala za czasów pani dyrektor 
Głowackiej. M iesięcznie jest to 
oszczędność rzędu 10 tysięcy zło
tych. To można sprawdzić. To są 
fakty". (hag)

Kto naprawi rondo?

Oj, ten OIOM...
Jest bardzo potrzebny. Ma ra
tować życie. Ale już dzisiaj w ia
domo, że finansów szpitala nie 
uratuje. Będzie balansował na 
granicy opłacalności....

- Straciliśmy trochę miesięcy, ale 
oczekiwaliśmy, że OIOM wesprze 
szpital, że będzie panaceum. Nie 
jest i jesteśmy zawiedzeni. Działa
nia pani dyrektor [Głowackiej] do
prowadziły do zamknięcia kont, 
utraty płynności finansowej. Nie 
okłamywałbym Zarządu, że OIOM 
uratuje szpital - mówił gorzko na 
konferencji prasowej Wojciech Ko
ciński.

Przyznał, że „OIOM jest potrzeb
ny z innego punktu widzenia, po
maga nam realizować większy za
kres świadczeń dla mieszkańców, 
możemy pewne procedury robić 
u siebie w szpitalu, których, nie

mając OIOM-u, nie mogliśmy ro
bić. Są zabiegi, które ratują życie i 
nie mając zaplecza typu OIOM nie 
można było ich wykonywać. Teraz 
je mamy. Są braki miejsc na OIOM- 
-ach w województwie, co przyczy
niło się do zgody NFZ na otwarcie 
oddziału u nas".

W Panoramie ujawniliśm y już 
przed miesiącem, że oddział przy
nosi straty. Czy jest tak nadal?

- Na razi się nie bilansow ał. 
Może uda się w tym m iesiącu. 
Pewne jest, że nie przynosi przy
chodów. Liczymy, że nie będzie 
przynosił strat. Jeśli będą dochody, 
to nie takie, żeby pokryć straty in
nego oddziału. To będzie balanso
wanie na granicy opłacalności. Nie 
nie ma mowy, że będzie przynosił 
zysk - przyznaje starosta.

(hag)

Minęły dwa miesiące od czasu, 
kiedy podczas dwóch kolejnych 
kolizji auta uszkodziły nowe ron
do. I co? I nic...

Niedługo po otwarciu nowego 
ronda przy ulicy Wojska Polskiego 
w jego obrębie miały miejsce dwa 
zdarzenia drogowe, podczas któ
rych został poważnie uszkodzony 
ozdobny pierścień z kostki grani
towej. W jednym miejscu wylał się 
olej z uszkodzonego pojazdu. Ko
lizje miały miejsce przeszło dwa 
miesiące temu i do tej pory nikt 
nie zajął się naprawieniem fatalnie 
wyglądającego ronda. Codziennie 
przejeżdżają tędy setki pojazdów i 
widok rozwalonego skrzyżowania 
nie jest wizytówką Oleśnicy.

A przecież taka doraźna napra
wa nie jest szczególnym proble
mem, stąd dziwi fakt, że decyzja o 
jej podjęciu trwa tak długo.

Dlaczego w tej kwestii nic się nie 
dzieje? Zapytaliśmy o to w Urzę
dzie Miasta Oleśnicy.

- Na razie wymieniamy się wy
cenam i szkód sporządzanym i 
przez rzeczoznawców ubezpie
czycieli - PZU i Ergo-Hestia oraz 
wykonawcę inwestycji. Pierwsze 
przyznane kwoty są symboliczne 
w stosunku do wyceny wykonaw
cy - wyjaśnia M ichał Skrzypek, 
asystent burmistrza.

A Leszek G oliński, naczelnik 
Wydziału Architektury Urzędu, 
doprecyzowuje: - Uszkodzenie 
od strony W rocław ia w ycenia 
PZU. Czekamy na informację od 
rzeczoznawcy w celu doprecyzo
wania terminu drugiego spotka
nia razem z kierownikiem budo
wy w zakresie w eryfikacji skali 
koniecznych robót. Uszkodzenie 
od strony W arszaw y w ycenia 
Ergó-Hestia. Mimo ponagleń nie 
otrzymałem jeszcze stanowiska 
odnośnie kosztorysu przedsta
wionego przez wykonawcę inwe
stycji.

(hag)

To nie jest dobra wizytówka miasta
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Aż trudno uwierzyć, że wyjąt- r  
kowo łagodna zima spowodo-1 
wała tak dużo zniszczeń na 
oleśnickich drogach. Kierów- m 
cy muszą uważać, żeby nie ■ 
uszkodzić zawieszenia. B o *  
dziury powstają lawinowo...

wane uszkodzoną nawierzchnią 
jest największe. Dokładamy wszel
kich starań, aby szybko i skutecz
nie p rzyw rócić n ależyty  stan 
utrzymywanym drogom. Zarów
no tym i doraźnymi remontami 
(masa na zimno), jak i pozimowy
mi obejmujemy zawsze wszystkie 
drogi, które utrzymujemy - powia
towe i wojewódzkie w granicach 
powiatu oleśnickiego i częściowo 
milickiego. Jest ich łącznie 600 km
- mówi dyrektor Graczyk.

Na lepszą pogodę czeka też Sek
cja Dróg Miejskich.

- Na drogach będących w za
rządzie Sekcji D róg M iejskich 
remonty cząstkowe nawierzchni 
u lic w ykonyw ane są na bieżą
co, według potrzeb, niezależnie 
od warunków atmosferycznych. 
Natomiast docelowa naprawa na
wierzchni bitum icznych będzie 
przeprowadzona w okresie wio
sennym, przy lepszej pogodzie
- mówi M acie j K asp rzak, k ie
rownik bazy sprzętu i transportu 
SDM.

(hag)

Na ulicy Wileńskiej jest prawdziwy tor przeszkód
Zima od lat nie była dla nas tak 

łaskawa. Aż dziw, że spowodowała 
tak dużo zniszczeń na oleśnickich 
ulicach. Już teraz w wielu m iej
scach kierowcy muszą zachować 
szczególną ostrożność, żeby nie 
uszkodzić koła albo zawieszenia. 
Dużo ubytków jest na podmiej
skich lokalnych drogach o słabej 
podbudowie, ale i w samym mie
ście ich nie brakuje. Przykładem 
niech będzie fragment ulicy Wi
leńskiej obok ronda.

Zima, choć wciąż nadzwyczaj 
łagodna, jeszcze nie całkiem od
puściła. Jak administratorzy dróg 
rozwiązują problem remontów na
wierzchni obecnie i kiedy rozpocz
ną kompleksowe naprawy?

- Zimowe utrzymanie dróg trwa 
nadal i tzw. pozimowe remonty 
cząstkowe dróg wykonywać bę
dziemy od kwietnia, kiedy tem
peratura i warunki pogodowe są 
odpowiednie do zastosow ania 
technologii naprawy nawierzchni 
dającej długotrwały efekt - emulsja, 
grysy, masa bitumiczna na gorąco 
- mówi Marzena Graczyk, dyrek

tor Zarządu Dróg Powiatowych. 
- Panujące w chwili obecnej niskie 
temperatury gruntu i powietrza 
oraz częste opady atmosferyczne 
są przeciwwskazaniem do zasto
sowania takich metod naprawy. 
Niemniej przez cały okres zimy 
naprawiamy dziury w nawierzch
ni metodą zastosowania masy na 
zimno - dodaje.

I wyjaśnia, że „dziury powstają 
lawinowo". - Charakterystyczne 
dla obecnej aury amplitudy tem
peratury pow ietrza i opady at
mosferyczne - na przemian śniegu 
i deszczu - są czynnikami powo
dującymi nagłą i rozległą degra
dację nawierzchni dróg. Dziury 
powstają w ciągu jednego dnia. 
Aktualnie wszyscy pracownicy 
obwodów drogowych realizują 
w yłącznie zadania zw iązane z 
naprawą nawierzchni. Należy za
uważyć, że utrzymujemy 600 km 
dróg i nie jesteśmy w stanie na
prawiać jednocześnie wszystkich 
dróg. Koncentrujemy się na naj
gorszych miejscach, gdzie zagro
żenie bezpieczeństwa spowodo-
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Wszyscy przeoczyli? Szpital weźmie „tylko" 7 min
„N aczeln ik p rzeoczył sprawę, 
prawnicy przeoczyli, nawet pan 
Bronś, który wszystko wie, też 
przeoczył” - ironizuje Kociński. 
O jaka sprawę chodzi? O w yja
śnianą już w Panoramie kwestię 
uchwały o hipotece.

O co chodzi? Raz jeszcze W 
skrócie: wojewoda uchylił uchwa
łę Rady Powiatu o ustanowieniu 
h ipoteki na m ajątku pow iato
wym pod kredyt szpitala; Rada 
uchwałę poprawiła (błąd był mało 
istotny - chodziło o dzień wejścia 
dokumentu w życie) i ponownie 
przyjęła w styczniu. Wątpliwości? 
Na jakiej podstawie szpital w spe
cyfikacji przetargowej na kredyt 
napisał o zabezpieczeniu kredytu 
poprzez ustanowienie hipoteki na 
nieruchomościach powiatu, skoro 
uchwałę uchylono?

- Podstawą do ogłoszenia kon
kursu  była u chw ała Z arządu 
Powiatu. To zgodne z prawem. 
Podobnie jak zmiana specyfika
cji zamówienia nawet w trakcie 
p rzetarg u . W ojew oda u ch ylił 
uchwałę i szpital nie mógł podpi
sać umowy. Naczelnik w uchwa
le przeoczył tę sprawę, prawni
cy przeoczyli nawet pan Bronś, 
który „wszystko wie" - ironizuje 
Wojciech Kociński na konferen
cji prasowej - też przeoczył. Nikt 
nie zwrócił uwagi. Na 20 stycznia 
przygotowaliśmy nową uchwałę, 
która została przyjęta. A nasi ko
ledzy z opozycji złożyli wniosek 
o wydanie rozstrzygnięcia nad

zorczego, czyli jednym  słowem 
poskarżyli się do wojewody. Mieli 
do tego prawo - dodaje.

Posłowie Platformy 
skarżą się do Brukseli 
na Polskę. U nas kole
dzy z Platformy skarżą 
się na Zarząd Powiatu 
do wojewody.

- M amy już odpow iedź do 
pana Jarosław a Polańskiego 
[PO], która 16 lutego została 
przygotowana. Zwróciliśmy 
się do służb prawnych woje
wody. Zacytuję: „W świetle 
powołanej regulacji wynika 
po pierwsze, że radzie powia
tu przysługuje kompetencja do 
tego, aby podjąć uchwałę w przed
miocie ustanowienia hipotek na 
nieruchomościach stanowiących 
własność tego powiatu. Określe
nia zasad obciążenia nieruchomo
ści należy bowiem do wyłącznej 
kompetencji rady powiatu" - po
wiedział Kociński.

I p o d k r e ś li ł  zad o w o lo n y : 
„Wszystkie uchwały, wszystkie de
cyzje, które podejmujemy, są zgod
ne z prawem, są przemyślane i nie 
mają znamion niegospodarności 
czy przestępstwa". I zarzucił PO i 
PS 2018, że „nasi koledzy robią tyl
ko szum medialny".

Grzegorz Huk, ror

Czytaj, oglądaj, wspominaj
Na 202 kartach kroniki, przygo
towanej przez Kazim ierza Kar- 
pienkę, znajdziemy 70 lat historii 
najstarszego na Dolnym Śląsku 
klubu piłkarskiego. W szystkie  
do obejrzenia na portalu olesni- 
ca24.com.

Artykuł Sen o Pogoni, czyli jak  
długo na Brzozowej z Panoramy Ole
ś n ic k ie j  o tw ie ra  k ro n ik ę

h

Pogoni Oleśnica. Benedyktyńską 
pracę przy przygotowaniu tego 
unikatowego wydawnictwa wy
konał Kazimierz Karpienko, wie
loletni działacz i kibic oleśnickiego 
klubu.

W w iększości oparł ją  o cykl 
wspomnień o historii Pogoni (au
torstwa Romana Rybaka), które 
publikowała Panorama Oleśnicka z 
okazji 65-lecia klubu. Kronika to 
kopalnia wspomnień, zdjęć, aneg
dot, niezapomnianych chwil dla 
najstarszego na Dolnym Śląsku 
klubu piłkarskiego.

Kronika przypomina te piękne 
lata i jest już w całości dostęp- 

W t  na na portalu olesnica24.com. 
W  Jeśli czcionka niektórych tek- 
f  . stów wyda Wam się za mała

I  - powiększcie ekran w inter- 
■  netowej przeglądarce. Milej 

5 K I lektury! (ws)

SiTtO M  A TiO  L O G  IC Z N E t  [E Z  D E N T  
Zakres usług:
• Stomatologia zachowawcza, dziecięca
• EndOdoncja mikroskopowa (dr Paweł Martynowicz)
• Ortodoncja (dr Anna Biała)
• Chirurgia stomatologiczna
• Radiowizjografia cyfrowa
• Implantologia (dr Janusz Pikor)
• Periodontologia
• Poradnia Ortodontyczna wt. 14-19 (wcześniejsza rejestracja)

Powiatowy Zespół Szpitali nie weźmie jednak 15 min kredytu. Weźmie po
łowę mniej. I szuka z władzami powiatu banku pod kredyt 

konsolidacyjny. A starosta jest optymistą i śpi spokojnie...
nych, ale będziemy starali się po
wolutku weryfikować i naprawiać
- dodał.

- Życie m ocno u łatw ia  nam  
podpisanie porozumienia z ZU- 
S-em. To porozumienie dotyczą
ce kwoty 5 m in zł ściąga z nas 
widmo komornika. A to była jed
na z głównych przyczyn zajęcia 
komorniczego na koncie i utraty 
p łynności finansow ej. W edług 
tych w szystkich danych, które 
mamy, szpital - gdyby był spółką
- musiałby już pójść pod młotek, 
musiałby zgłosić upadłość - ocenił 
starosta. Twierdzi też, że porozu
mienie z ZUS pozwoli wziąć szpi
talowi mniejszy niż zakładane 15 
min kredyt.

- Już teraz wiemy, że nie musi
my brać takiej kwoty. Planujemy 
wziąć tylko jedną transzę - 7 mi
lionów. I będziemy iść w kierunku 
kolejnego przetargu na kredyt dla 
szpitala - konsolidacyjnego. Przy
gotowujemy pod banki program 
restrukturyzacyjny. Każdy bank 
ma bowiem swoje wym agania i 
do nich chcemy się dostosować - 
powiedział Kociński

Ujawnił, że termomodemizacja 
w szpitalu w Sycowie też będzie, 
ale opóźnia się, bo są wym aga
nia konserwatora zabytków. - Do 
lipca termomodemizacja powin
na być zakończona. Przyniesie 
oszczędność na dostawie ciepła 
w granicach 50 procent - ocenił.

Grzegorz Huk

- M ogę p ow ied zieć, że n a j
większy problem jest zażegnany 
- mówię o szpitalu - stwierdził na 
konferencji prasowej w czwartek 
starosta Wojciech Kociński.

Skąd taki optymizm starosty?
- Nie ma już problemu utraty 

płynności finansowej. Pomysły, 
które były w zw iązku z utratą 
płynności, z trudną sytuacją, czyli 
przekazania w zarządzanie innym 
firmom szpitala, nie są brane pod 
uwagę. Ratujemy szpital własnymi 
metodami i środkami. Nie oddaje
my, nie sprzedajemy szpitala, bę
dziemy powolutku poprawiać jego 
sytuację i materialną, i finansową, 
ale też tą społeczną - powiedział 
Kociński.

- Mam nadzieję, że za niecały 
rok już nikt nie powie o naszych 
szpitalach, zarówno sycowskim, 
jak i oleśnickim, że to umieralnie 
- stwierdził. - Idziemy w dobrym 
kierunku  i śpię spokojnie, nie 
bojąc się o to, że będziem y mu
sieli oddać szpital, zamknąć i że 
powiat będzie miał w związku z 
tym jakiekolwiek problemy.

- Oczywiście problemy kadro
we są i myślę, że będą - przyznał 
gospodarz powiatu - ale to jest 
związane z rynkiem pracy, z le
karzami, z brakiem fachowców. 
Z tym i p roblem am i b o ry k a ją  
się w szystkie powiaty. Też nie 
jesteśm y w stanie zabezpieczyć 
w szystkich procedur medycz-

Bardzo cenna ruina...
Przez 25 lat sam orządy nie ki
wnęły palcem, aby ratować po
padający w ruinę stary szpital. 
D zisiaj s łyszym y nagle, że to  
„cenna n ie ru ch o m o ść”. Ktoś  
myśli, że „ciemny lud to kupi”?

Na konferencji prasowej starosty 
sycowska dziennikarka zadała py
tanie „Dlaczego powiat pozbył się 
tak cennej nieruchomości jak stary 
szpital?"...

Przypomnijmy, że powiat prze
kazał popadającą w ruinę nieru
chomość miastu. To ma już gotową 
koncepcję i niedługo będzie miało 
(zleconą już) dokumentację projek
tową uratowania i zagospodaro
wania zabytkowego obiektu, który 
nie był w centrum zainteresowań 
władz ani poprzednich samorzą
dów miejskich, ani powiatowych.

- To jest ratowanie majątku, któ
ry przez 30 lat był nieużytkowa- 
ny, dewastowany - przypomniał 
Wojciech Kociński. - Nas nie stać 
na to. Rozmawialiśmy z wieloma 
zainteresowanymi osobami. Były 
propozycje w ynajęcia na 30 lat. 
Ale wiarygodność tych osób była 
naszym zdaniem wątpliwa. Przy

Nowy szef 
klubu

ewentualnej sprzedaży pojawiłby 
się z kolei problem z laboratorium 
oraz magazynem. Szpital nie ma 
już wolnych pomieszczeń. Remont 
z kolei był dla nas nierealny przy 
mizerii budżetowej. Potrzeba na 
niego 20 milionów. Nie stać nas na 
to - tłumaczył. - Dach już się wa
lił, było zagrożenie życia i zdrowia 
ludzi, należało coś z tym obiektem 
robić.

Starosta jes t przekonany, że 
„zrobiliśmy bardzo dobrą rzecz, 
bo obiekt nie zostanie zmarnowa
ny i będzie służył społeczeństwu 
miasta i powiatu". - Jest to obiekt 
dalej podlegający pod jednostkę 
samorządu terytorialnego. A to czy 
to jest starostwo czy miasto? Pozo
staje w rękach społeczeństwa i to 
jest bardzo istotne - podsumował 
Kociński. (hag)

Już mamy parę osób, co wzięły kredyt na „pięćsetkę” 
[program 500+ - red.].

D yrektor M iejsk iego O środka P om ocy  Społecznej 
D anuta Szczepanik na sesji R ady M iasta O leśnicy 26 lutego br.

Damian Siedlecki został wybrany 
nowym przewodniczącym Klubu 
Radnych Razem dla Oleśnicy. 
Zastąpił na tym stanowisku 
Przemysława Myszakowskiego. 
Siedlecki jest radnym pierwszą 
kadencję. Startował w wyborach 
wcześniej bez powodzenie z 
list Platformy Obywatelskiej i 
Stowarzyszenia Dla Oleśnicy.
W Radzie szefuje Komisji Ładu 
Przestrzennego i Urządzeń Ko
munalnych. Jest adiunktem na 
Politechnice Wrocławskiej, (ror)

Oleśnica, ul. Matejki 26/1. Godziny otwarcia: pon., śr., czw. 10-19, 
wt., sob. 8-13. Tel. 71-398-29-36, tel. kom. 600-991-901.

Oleśnica .com
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Komuś zależało, 
by mnie zniszczyć
- Powinienem otrzymać pochwałę od szefa. A on mnie zwolnił - mówi 
eks-komendant powiatowy policji Jacek Gałuszka.

- Jeżeli chodzi o sprawę z Ole
śnicy [podejrzenie pobicia dwóch 
młodych ludzi na komendzie po
licji], to do dzisiaj jest realizowane 
postępowanie przez prokuraturę w 
Trzebnicy, którą zresztą nikt inny, 
tylko osobiście sam komendant 
Gałuszka powiadomił o podej
rzeniu popełnienia przestępstwa 
przez policjantów - mówi w roz
mowie z Wiadomościami Oławskimi 
zdymisjonowany komendant po
wiatowy policji Jacek Gałuszka. 
W wywiadzie przeprowadzonym 
przez Agnieszkę Herbę znajdzie
my wiele wątków oleśnickich.

O wspomnianej wyżej sprawie 
Gałuszka mówi jeszcze tak: - Ja w 
tej sprawie nie byłem przesłuchi
wany w ogóle. Podejrzewam, że 
żaden z policjantów nie miał i nie 
będzie miał postawionych zarzu
tów. Były prowadzone postępowa
nia wewnętrzne, wszczęte na moje 
polecenie, żeby sprawę wyjaśnić. 
To ja zaangażowałem w sprawę 
prokuraturę oraz Biuro Spraw 
Wewnętrznych! Jeden z policjan
tów z zarzutami dyscyplinarnymi 
odszedł ze służby, drugi najpraw
dopodobniej sam złożył, całkiem 
niedawno, raport o odejście na 
emeryturę.

O kolejnej aferze - przyłapa
nych pijanych p olicjantach  na 
służbie - opowiada dzisiaj z kolei 
tak: - Byłem wtedy na odprawie w 
Szklarskiej Porębie, ale zadzwoni
łem, żeby sprawdzić, co się dzieje 
w jednostce. I słyszę, że dyżurny 
oraz zastępca dziwnie, niezrozu
miale, mówią. W pierwszej chwili 
pomyślałem, że może dyżurny 
spał, może został wybudzony. Od
powiadał na moje pytania, bełko
cząc. Odczekałem 2 minuty i my
ślę: „Niemożliwe, żeby dyżurny 
był pijany, ale sprawdzę". Dzwonię 
do naczelnika i mówię: „Proszę je
chać do jednostki i zobaczyć, co się 
dzieje". Po pół godzinie sprawa już 
była jasna. Dyżurny miał ponad 
dwa promile, a jego zastępca chy
ba 1,7. Natychmiast zadzwoniłem 
do komendanta wojewódzkiego i 
mówię: „Szefie, mam nadzwyczaj

L IS T Y  DO R E D A K C J I

ny wypadek, proszę o zwolnienie 
mnie z odprawy, muszę natych
miast wrócić do jednostki". Dosta
łem zielone światło. Zawiesiłem 
tych policjantów natychmiast 
i następnego dnia w try
bie administracyjnym 
złożyłem wniosek o 
ich wydalenie ze 
służby.

Inspek
to r  w

rozmowie z oławskim tygodni
kiem wylewa liczne żale na ówcze
snego komendanta wojewódzkie
go. Uważa, że ktoś chciał zniszczyć 
jego policyjną karierę...

Gałuszka ujawnił 
niedopuszczalny 
fakt, a został za to 
zdymisjonowany!

- Mijają dwa dni [od przyłapania 
pijanych dyżurnych], umawiam się 
z komendantem wojewódzkim, bo 
chcę mu zameldować, co się stało. 
Jadę, relacjonuję wszystko po kolei, 
a on w pewnym momencie stwier
dza „Wiesz, ale ciebie też będę 
musiał odwołać". Słucham?! My
ślałem, że to ponury żart - zwierza 
się policjant. - Gałuszka ujawnił 
niedopuszczalny fakt, a został za 
to zdymisjonowany! Różni komen
danci, ale nie tylko, dzwonili do 
mnie i pytali, co się dzieje? Mówi
łem krótko: „Mnie pytacie? Zapy
tajcie komendanta wojewódzkie
go". Według mnie za sprawę, którą 
ujawniłem i przeprowadziłem od 
początku do końca, wydalając ich 
ze służby, powinienem otrzymać

pochwałę od szefa. A on mnie, 
niestety, zwolnił - dodaje.

Inspektor potwierdza ujawnio
ne przez Panoramę informacje, że 
po zwolnieniu napisał odwołanie 
i oddał sprawę do sądu. - Pisałem 
odwołanie od tego rozkazu do ko
mendanta głównego, ale ten utrzy
mał w mocy decyzję komendanta 
wojewódzkiego. W tej chwili cze
kam na decyzję sądu administra
cyjnego w Warszawie. Nie mam 
sobie absolutnie nic do zarzucenia 
w mojej służbie. Powód zwolnie
nia, że trzeba poprawić nadzór w 
jednostce - po tym, jak zareagowa
łem na pijanych - jest śmieszny! To 
jest kosmos - ocenia.

Twferdzi, że doskonale współ
pracowało mu się z samorządami 
w Oleśnicy. - W Oleśnicy wysta
wili mi taką laurkę, że byłem w 
szoku. Na dwie strony! Było mi 
bardzo miło, gdy przeczytałem 
opinię starosty i burmistrza Ole
śnicy. Laurka, laurka i jeszcze raz 
laurka! - mówi zadowolony.

I twierdzi stanowczo: „Komuś 
musiało bardzo zależeć, aby mnie 
zniszczyć. W tej chwili nie umiem 
powiedzieć, komu. Być może kie
dyś to się wyjaśni do końca - mam 
taką nadzieję". (ror)

Niebezpieczny przystanek
Na wysokości cmentarza przy ul. 

Wileńskiej od strony lotniska jest usy
tuowany przystanek z wiatą dla autobu
su miejskiego L nr 3. Ci, co doprowa
dzili do kursów tego autobusu na trasie 
cmentarz-miasto- PKP i z powrotem, 
dobrze pomyśleli o obywatelach Ole
śnicy i można im za to serdecznie po
dziękować. Ale ci, którzy zaplanowali 
i postawili wiatę na tym przystanku, 
nie przemyśleli sytuacji na przyszłość, 
jeżeli chodzi o wzrastający ciągle ruch 
samochodowy na polskich drogach. 
Wiata przystankowa jest postawiona 
zbyt blisko. Kiedy po deszczu na pobo

czu jezdni stoi woda, większości prze
jeżdżających tam kierowców pędzących 
z nadmierną szybkością ochlapuje 
oczekujących pasażerów. Natomiast 
porą zimową, kiedy jest bardzo ślisko, 
także istnieje zagrożenie dla oczeku
jących tam pasażerów, zwłaszcza wie
kiem starszych i ruchliwych dzieci. Nie 
daj Boże, gdyby się ktoś pośliznął lub 
zasłabł, to może upaść prosto pod koła 
pędzącego samochodu jadącego obok 
wiaty w kierunku Oleśnicy. Najprost
szym i najtańszym sposobem byłoby 
ustawić na początku i na końcu cmen
tarza znak ograniczenia prędkości 50

lub 60 km/h. Lub też przesunąć wiatę 
np. o 2 m w stronę pobocza. Ale cóż, 
w Polsce zazwyczaj tak bywa, że wła
dza narodu słuchać nie chce, bo jest 
po japońsku „jako-tako”, a jak stanie 
się nieszczęście, dopiero lamenty i po
ciąganie niby do odpowiedzialności i 
przeważnie tych, którzy już nie żyją, 
aby nie było winnych. Pędzących tą 
drogą kierowców, którzy tak się śpie
szą, zapytam: Gdzie panowie tak się 
śpieszycie? Czy na ten obok cmentarz, 
do szpitala czy za kraty? A rodzina?...

Stanisław Kozicki 
(adres do wiadomości redakcji)

&

Złoty pociąg istniał naprawdę...

To był wieczór pełen tajemnic

H istoria tzw . Z ło tego Pociągu  
oraz hipotezy jej towarzyszące  
były głównym tematem spotka
nia z dziennikarką Joanna Lam- 
parską. W  sugestywny sposób  
autorka p rzypom niała  kulisy  
u b ie g ło ro c zn e j w a łb rzy s k ie j 
„gorączki z ło ta” i p rzytaczała  
podobne historie z naszego re
gionu.

W sali konferencyjnej Biblio
teki i Forum  Kultury odbył się 
wieczór autorski z w rocławską 
dziennikarką oraz autorką wielu 
publikacji zw iązanych z tajem 
nicam i Dolnego Śląska Joanną 
Lamparską. Na spotkanie przy
szło około 30 osób, które pasjonu
ją się nieodkrytą historią regionu. 
Tematem wiodącym była historia 
Złotego Pociągu, o której Lampar- 
ska w obrazowy sposób opowia
dała przez niemal dwie godziny 
i przytaczała podobne historie z 
Dolnego Śląska.

- Złoty Pociąg istniał naprawdę 
- podkreślała, mówiąc o transpo
rcie zagrabionego przez Niemców 
złota na Węgrzech. - W Polsce są 
domniemane trzy lokalizacje ukry
tych kosztowności. Póki co, żadna 
się nie sprawdziła - mówiła. Przy
pomniała postać emerytowanego 
górnika Tadeusza Słowikowskiego, 
który niemal całe życie poświęcił 
poszukiwaniu zaginionego pocią
gu. - Wszyscy lubimy historie o 
skarbach, nie lubimy być rozczaro
wani. Trzeba więc wierzyć, że kie
dyś skarb się znajdzie - żartowała, 
podkreślając, że cały Dolny Śląsk 
pełen jest nieodkrytych tajemnic. 
Jedną z wielu jest teoria o podzie
miach w podwrocławskiej górze 
Ślęża. - Ta góra miesza ludziom w 
głowie od lat - oceniła.

Były pytania z sali, wspólne foto
grafie i podpisywanie książek, któ
rych Joanna Lamparska ma sporo 
na swoim koncie. (hag)

S po lm u t'5  w .■
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Oferujemy:
• silnik i diagnostyka komp.
• zawieszenie i geometria
• wymiana oleju i filtrów
• sprzedaż i wymiana opon
• klimatyzacja
• sprzedaż części zamiennych Tel. 71 314 3517,71 398 30 88

Zapraszamy 
pon.-pt. 8.00-18.00, 

sob. 7.00-15.00

PR ZEG LĄ D Y R EJESTR A C YJN E

Regina Kole - kierowniczka Urzędu Stanu Cywilnego w Oleśnicy 
przeszła na emeryturę. Pożegnano ją przed sesją Rady Miasta w sali 
obrad. Słowa podziękowania wygłosił do wzruszonej już byłej urzęd
niczki burmistrz Michał Kołaciński. Wręczył jej też kwiaty i upominek. 
Kameralna uroczystość odbyła się w obecności radnych i pracowni
ków Urzędu Miasta obecnych na posiedzeniu samorządu. (kad)

Opinie wyrażane w listach naszych Czytelników nie muszą być zgodne z poglądami redakcji. Nie publikujemy listów, które nadchodzą nie 
opatrzone imieniem, nazwiskiem i dokładnym adresem.

http://www.olesnica24.com
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Hala prawie gotowa

Hala prawie gotowa

K iedyś ta k i postęp  prac b u 
dowlanych określano mianem  
„warszawskiego tempa”. Dzisiaj 
w takim  tem pie pow staje hala 
GKN-u...

W niemal sprinterskim tempie 
budowana jest nowa hala produk
cyjna oleśnickiego oddziału GKN 
Driveline przy ulicy Trakcyjnej. 
Przypomnijmy, że na zakupionej 
od miasta 11-hektarowej działce 
docelowo może powstać do 35 ty
sięcy mkw. powierzchni produk
cyjnej. W latach 2002 - 2013 zakład 
te powierzchnię już czterokrotnie 
zwiększał. Duże zapotrzebowanie 
na wyroby GKN-u to szansa roz
woju firmy i nowe miejsca pracy 
dla oleśniczan. Planowana jest 
produkcja 1,5 miliona sztuk półosi 
napędowych rocznie.

Budowany obecnie obiekt ma 
mieć postać biurowca i hali pro

dukcyjnej dla systemów driveline 
o powierzchni 14.280 mkw, a jego 
koszt wyniesie 68 milionów zło
tych. Wykonawcą jest Skanska S.A. 
Zakończenie prac powinno nastą
pić na przełomie kwietnia i maja.

Wszystko wskazuje, że termin 
zostanie dotrzymany, bowiem to, 
co można zobaczyć gołym okiem, 
wzbudza uznanie dla wykonawcy.

- Prace budowlane przebiega
ją  zgodnie z planem. Hala jest 
„zam knięta" (dach plus ściany), 
trwają prace wykończeniowe we
wnątrz budynku, takie jak płytki, 
instalacje elektryczne w hali i biu
rach. Na zewnątrz prowadzone są 
roboty drogowe (parkingi, drogi). 
Powstaje również obudowa izola
cyjna biurowca - powiedziała Pa
noramie dyrektor personalna GKN 
Driveline Renata Węgrzanowska.

(hag)

Tyle prac wpłynęło do Biblioteki Forum Kultury w Oleśnicy w konkursie 
na projekt logo i logotypu. Prace złożyli młodzi amatorzy i osoby 
fizyczne. W skład jury wchodzą pracownicy działu promocji BiFK 
i dyrektor Anna Zasada. Rozstrzygnięcie konkursu nastąpi 4 marca.

Sowa - umowa?
Nie wprost, ale jednak, starosta 
K ociński p o tw ie rd z ił podaną  
przez nas przed tygodniem  in
formację, że w  działaniach pija- 
rowych ma mu pomóc Andrzej 
Sowa, były radny miejski, zw ią
zany z Razem dla Oleśnicy.

Jak ujawniła olesnica24.com, w 
poprawie wizerunku ma pomóc 
staroście Andrzej Sowa, działacz 
Razem dla Oleśnicy, eks-radny 
miejski, dziennikarz, radiowiec.

Wojciech Kociński, zapytany o to 
na ubiegłotygodniowej konferencji 
prasowej stwierdził: „Nie mamy

żadnej umowy z panem Sową. Nie 
wydajemy żadnych dodatkowych 
pieniędzy. Pan Sowa nie jest za
trudniony przez żadną firmę po
boczną, ani przez nas, ani przez 
żadną ze szkół, bo pewnie można 
tak domniemywać".

Tak jak przypuszczaliśmy, jest 
to więc gentlemen's agreement po
między oboma panami, czyli dżen
telmeńska umowa, w żaden sposób 
nie sformalizowana. Sowa z tytułu 
doradztwa nie będzie otrzymywał 
od powiatu żadnych pieniędzy.

(hag, ror)

D O M  P O G R Z E B O W Y
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Oleśnica, ul. Armii Krajowej 1, www.chaber.eu 
tel. 71314-21-51,601-77-13-69,661-954-167,601-533-166
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Prezydent przyznał, 
wojewoda wręczył
...a odebrali nauczyciele. Honorowe odznaczenia za długoletnią służbę 
trafiły do sześciorga pedagogów z oleśnickiej Szkoły Muzycznej.

Tym razem koncert z cyklu Łą
czy nas muzyka pod patronatem 
starosty W ojciecha Kucińskiego 
odbył się nie w oleśnickim Zamku 
Książęcym, ale w auli Państwowej 
Szkoły Muzycznej I stopnia. Zmia
na podyktowana była szczególną 
okazją, jaką była wizyta wojewody 
dolnośląskiego Pawła Hreniaka, 
który w imieniu prezydenta Dudy 
szóstce pedagogów wręczył ho
norowe odznaczenia. Medale za 
Długoletnią Służbę otrzymali: zło
te - Danuta Jabłońska i Ewa Wolak, 
srebrne - Aleksander Bobrowicz i 
Robert Lewandowski, brązowe - 
Anna Pietrzak i Beata Kurdybacha.

Medal za D ługoletnią Służbę 
to polskie odznaczenie cywilne z 
okresu II Rzeczypospolitej, nada
wane za pracę w służbie państwo
wej, przywrócone do systemu od
znaczeń państwowych w Polsce w 
2007 roku. Przyznaje je prezydent 
RP jako „nagrodę za wzorowe, 
wyjątkowo sumienne wykonywa
nie obowiązków wynikających z 
pracy zawodowej w służbie pań
stwa". W precedencji [protokolarny 
porządek pierwszeństwa] polskich 
odznaczeń zajmuje miejsce za Me
dalem za Ofiarność i Odwagę, a 
przed Medalem za Długoletnie Po
życie Małżeńskie.

Odznaczenia w oleśnickiej szko
le miały związek z obchodzonym 
przez nią jubileuszem  50-lecia. 
Przypomnijmy, że główne obchody 
odbyły się w listopadzie ubiegłego 
roku.

W uroczystym koncercie udział 
wzięli m.in. starosta Kociński, bur
mistrz Kołaciński i wiceburmistrz 
Sadowski. Obecni byli członkowie 
Zarządu Powiatu - Zdzisława Ja- 
kimiec, Halina Dzięgło i Krzysztof

Sycianko oraz długoletni dyrek
torzy placówki Helena i Józef 
Ostapowiczowie. Dyrektor 
szkoły M onika M ikuś- ^  
-Machała, witając woje- ' ^  ^  
wodę, powiedziała, że choć 
aula szkoły jest skromna, to ma 
najlepszy w mieście instrument. I 
wskazała na stojący obok forte 
pian marki Petrof.

W części a rty sty cz n e j 
zaprezentow ali się naj 
bardziej uzdolnieni mu
zycznie uczniowie ole
śnickiej szkoły: Bartosz 
Kurdybacha, Marcelina 
Szulc, Gabriela Wajerowska,
Jan Stadniczenko, Oskar Do- 
robiała, Bartosz Świątek; 
absolwenci: W iktoria 
Dorobiała (skrzypce), ' A n n a  
Rodak (wiolonczela) oraz nauczy
ciele: Anna Pietrzak, Joanna i Rafał 
Wremblowie, Rafał Żurakowski. 
Grali dzieła Chopina, Wieniaw
skiego, Faillepota, Telemanna, Ba

cha, Schumanna, Schuberta, Rach
maninowa, Skoryka i Łagidze.

(hag)

(£2 ) D le s n ic a24.co m

Zagra kadra?
14 lutego reprezentacja Polski 
kobiet zrem isowała 1:1 z Is lan
dią w  meczu towarzyskim, który 
zosta ł rozegrany w  N iecieczy. 
Czy jeden  z kolejnych sp arin 
gów zagra na Brzozowej?

Reprezentacja „A" kobiet w piłce 
nożnej, trenowana przez wrocław
skiego szkoleniowca W ojciecha 
Basiuka, jest na Cyprze. Rozegra 
tam trzy mecze towarzyskie. Czy 
jeden z kolejnych sparingów fut
bolowej kadry pań zobaczym y 
na odnowionym stadionie przy 
Brzozowej? Lokalny sam orząd

ma taką nadzieję. Na posiedzeniu 
Kom isji Ekonom iczno-Praw nej 
Rady Miasta burmistrz Oleśnicy 
Michał Kołaciński powiedział, że 
w Oleśnicy - z inicjatywy Jerzego 
Rogali - zostanie rozegrany mecz 
reprezentacji Polski kobiet.

Jednak prezes Dolnośląskiego 
Związku Piłki Nożnej i przewod
niczący Kom isji ds. Piłkarstw a 
Kobiecego PZPN studzi ten opty
mizm burmistrza.

- Żadnej rozmowy, która byłaby 
zobowiązująca, w tej chwili nie 
prowadzimy. Była tylko krótka 
pogawędka w tej sprawie - powie
dział Panoramie Andrzej Padew
ski. (ror)

Tylko jedna oferta został złożona w konkursie 
na dyrektora Zespołu Oświaty Samorządowej 

; w Oleśnicy. Urząd Miasta nie udziela żadnych 
| informacji do czasu rozstrzygnięcia konkursu. 
Jak ujawniła olesnica24.com, kandydatką jest 

' Małgorzata Kędzia, kierowniczka świetlicy 
' środowiskowej Bratnia Dłoń, podlegającej 
I MOPS-OWi. (ror)
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Promocja w bajkowym wydaniu 
to od lat specjalność Państwo
wej Szkoły Muzycznej I stopnia 
w  Oleśnicy. Placówka przygo
towuje muzyczne spektakle dla 
najmłodszych. Co tym razem?

W sali widowiskowej Forum 
Kultury uczniowie najmłodszych 
klas oleśnickich podstawówek 
mieli okazję obejrzeć przedstawie
nie pt. „Bez pracy nie ma kołaczy" 
Aleksandra Rymkiewicza.

Spektakl przygotowały nauczy
cielki Ewa Wolak i Barbara Gó
recka, scenografią zajęły się Ewa 
Narudzka i Marzena Klimowicz, 
a na scenie zaprezentow ali się 
uczniowie wszystkich klas szkoły. 
Byli to: Kamila Sozańska-Gorczy- 
ca, Marta Wilk, Julia Niedzielska, 
Natalia Urbańska, Wiktoria Kansy, 
Mateusz Stoparek, Anna Kowal

czyk, Katarzyna Kowalska, Alicja 
Szwabinska, Wiktoria Kowalska, 
Matylda Szumczyk, Wiktoria Kan
sy, Mateusz Stoparek, Anna Kowal
czyk, Katarzyna Kowalska, Alicja 
Szwabińska, Wiktoria Kowalska.

Młodym aktorom towarzyszył 
zespół w składzie: Marcelina Waw
rzyniak, Kamila Gorczyca-Sozań- 
ska, Emilia Bereta, Karina Malesz
ka, Maria Kowalczyk, Jakub Huk, 
Bartosz Świątek, A licja Rogoż, 
Maksymilian Pieronek, Maria Ko
walczyk, Ewa Narudzka, Marzena 
Klimowicz, Ewa Wolak, Barbara 
Górecka.

Widownia z przejęciem oglądała 
przedstawienie, nagradzając kolej
ne sceny gromkimi brawami.

(hag)

L IS T Y  DO R E D A K C J I

Krótkie refleksje z pobytu 
w oleśnickim szpitalu

Każdemu wolno kochać

14 lutego rano pogotowie dowio
zło mnie do oleśnickiego szpitala. 
Ponieważ dolegliwości wyglądały 
na bardzo poważne, po krótkim 
pobycie w sali obserwacyjnej Izby 
Przyjęć zawieziono mnie do Wro
cławia na tomograf i konsultacje 
neurologiczne (dla mnie pomyśl
ne), a po nich wróciłem do Oleśni
cy, gdzie kilka dni przeleżałem na 
oddziale wewnętrznym.

Chociaż z powodu bardzo sil
nych zawrotów głowy m iałem  
problemy z poruszaniem się, zdo
łałem przez ten czas dokonać kilku 
obserwacji. I tak:

Jestem pełen podziwu dla pra
cy personelu bezpośrednio sty
kającego się z chorymi. Trafiłem 
do Izby Przyjęć ok. 8 rano w nie
dzielę. Przyjmowała tam wtedy 
jedna lekarka i jedna pielęgniarka, 
wstępnie diagnozując i pełniąc 
różne czynności (kroplówki, leki, 
zastrzyki itp.), po których pacjenci 
czekali w salce obserwacyjnej, w 
której mieściły się 2 łóżka, 2 krze
sła i mały stolik, a jak wstawiono 
kogoś na wózku, to już prawie nie 
można się było przedostać do toa
lety. Jak już po południu kwalifi
kowano mnie na oddział, to była ta 
sama lekarka i pielęgniarka (przez 
chwilę pomagała jeszcze jedna pie
lęgniarka), a salka obserwacyjna i 
pobliskie krzesła były zapełnione.

Następnie przewieziono mnie 
do Wrocławia na konsultacje. Za
łoga karetki naprawdę bardzo 
miło opiekowała się pacjentem, 
ale zauważyłem jedną rzecz. Z ja
kichś względów nie jechałem na 
noszach, ale na fotelu na kółkach, 
który panowie z karetki musieli

wnieść na odpowiednie prowad
nice, a potem znieść. Piszę wnieść, 
bo nie ma żadnych urządzeń pod
nośnikowych, a ja ważę jednak 
parę kilo plus ciężar fotela, co razy 
kilka takich przypadków  daje 
pewnie tyle co zajęcia na siłowni.

Na oddziale położono mnie na 
sali, w której trzy czwarte chorych 
leżało z pampersami, workami, a 
jeden praktycznie nie miał kon
taktu z otoczeniem. I tutaj jestem 
pełen podziwu dla personelu od
działu, bowiem ci pacjenci z pam
persami mieli je zmieniane kilka 
razy dziennie bez jakichkolwiek 
problemów (dotyczyło to w rów
nym stopniu chorych, do których 
często przychodziła rodzina, jak 
i klientów opieki społecznej). A 
trzeba zaznaczyć, że na oddziale 
było ok. 60 chorych, z czego wielu 
z takimi problemami. To samo do
tyczy lekarzy bezpośrednio opie
kujących się chorymi.

Co do wyżywienia, to nie było 
schabowych na pół talerza, czy 
innych ośmiorniczek, ale należy 
pamiętać, że stawka na wyżywie
nie w polskich szpitalach jest dużo 
mniejsza niż w polskich więzie
niach i to, co serwowano w szpi
talu, moim zdaniem było w miarę 
„zjadliwe" i wystarczające. Nato
miast mam sporo uwag do serwo
wanych diet.

Od lat choruję na cukrzycę i 
muszę przestrzegać odpowiednie
go sposobu odżywiania się. Z całą 
pewnością twierdzę, że w oleśnic
kim szpitalu nie są przestrzegane 
odpowiednie diety (opieram tą 
ocenę na moich pobytach w in
nych szpitalach i sanatoriach). Już

nie chodzi o jakąś precyzję, czy 
ilość posiłków, ale nie byłem w sta
nie zrozumieć zakazu spożywania 
zup mlecznych (a nie na przykład 
tłustego rosołu), a już kardynalną 
nieprawidłowością było ciągłe po
dawanie jako surówki gotowanej 
marchewki (co przy cukrzycy jest 
absolutnie niewskazane -  wskaza
na jest ta sama marchewka, ale na 
surowo -  np. tarta). Sądzę, że ten 
brak diet spowodowany jest dbało
ścią o jak najniższą cenę kateringu 
i brak w szpitalu dietetyka.

I ostatnia niedogodność, która 
mnie dotknęła. Stan moich nie
domogów w ym agał konsultacji 
laryngologicznej. Poniew aż w 
Oleśnicy nie ma oddziału laryngo
logicznego, raz w tygodniu przy
chodzi (a właściwie przychodzić 
powinien) konsultant z zewnątrz. 
Niestety, w w yznaczonym  dla 
mnie dniu nie było go (wcześniej 
nikt o tym nie wiedział, a i później 
pytania na temat przyczyn nie 
znajdowały odpowiedzi). Praw
dopodobnie miało go również nie 
być za tydzień. W tej sytuacji, po
nieważ już mogłem chodzić bez 
ciągłego opierania się o ścianę, 
wypisano mnie do domu ze skie
rowaniem do poradni laryngolo
gicznej (do której będę przyjęty za 
miesiąc), gdzie prawdopodobnie 
zostanie postawiona odpowiednia 
diagnoza.

Reasumując: Jestem pełen po
dziwu i wdzięczności dla załogi 
szpitala bezpośrednio opiekującej 
się chorymi, natomiast uważam, 
że organizacja całości szpitala wy
maga znacznej poprawy.

podleczony Zdzisław Możdżeń

Lwowskie klimaty przywołają w Oleśnicy

Ten, kto kocha stare, ale ponad
czasowe melodie, i chce zrobić 
n iesp o dzian kę  dam ie sw ego  
serca, musi kupić bilet na ten 
koncert.

Czy pani Marta jest grzechu war
ta?; ]a się boje sama spać; Baby, ach te 
baby, człek by je łyżkami jadł; Ada to 
nie wypada - któż z nas nie zna tych 
słów... Czasami zastanawiamy się, 
skąd je znamy?

W  tym  program ie każda pio
senka - opracow ana przez Bo
gusław a K lim sę, a w ykonana 
przez w rocław skich artystów : 
Annę Bajer, Jolantę C hełm icką, 
Tomasza Kwietko - Bębnowskie- 
go, Krzysztofa Tysnarzewskiego 
i Jana W ęglow skiego - będzie 
wydawać nam się właśnie dziw
nie znana. Jak nie z m elodii, to 
z fragmentów tekstu, które jako 
pow iedzonka na stałe w eszły  
do potocznej mowy. R azem  z 
aktoram i będziem y wędrować

po w arszaw skich, lw ow skich i 
berlińskich, dawno już nie ist
niejących, kabaretach i teatrach 
rew iow ych oraz u czestn iczyć 
w dekadenckim  życiu tam tych 
w yższych  sfer. O bficie  p ien ił 
się wtedy szam pan, chichotały 
i rum ieniły  się damy, pachniał 
dym cygar gentlemanów, pod
jeżdżały lim uzyny bugatti i da- 
im ler-benz... Nie należało więc 
to życie ani do ciężkich, ani też 
smutnych.

A by p o czu ć się ja k  rasow y 
przedwojenny bywalec i posłu
chać tych wspaniałych piosenek, 
z tekstam i Hemara, Szłechtera, 
Jurandota, melodiami genialne
go H enryka W arsa, trzeba w y
brać się 6 marca o 18 do sali w i
dowiskowej B ibliotek i i Forum 
Kultury. BiFK sprzedaje bilety 
(10 zł) w kasie Forum (ul. Kocha
nowskiego 4).

(ror)

Opinie wyrażane w listach naszych Czytelników nie muszą byc zyodne z poglądami tedakcji. Nie publikujemy listów, które nadchodzą nie 
opatrzone imieniem, nazwiskiem i dokładnym adresem.
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Oleśnica, ul. Wojska Polskiego 47 A (naprzeciwko Kauflandu) 
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6-komorowe
O K N A  pcv

146.5 206,5

C ENY 
PR OD UC ENTA

440 zł 540 ił

DRZWI, ROLETY PCV 
ŻALUZJE, PARAPETY

Li? o TBl. 314-95-49, 
0-606-87-42-72

BAZAR ZA BRAMA
Oleśnica 

ul. Wrocławska 30 B
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Pisanka jak malowana

Kiedy i gdzie warto kupować wakacje?

Ale tylko na weekend... 27 oleśniczan wzięło w sobotę udział w IV 
Crossie Trzebnickim w Trzebnicy. Najszybszy z oleśniczan okazał się 
Kamil Papierski z Szerszenia Oleśnica. A nagrodę główną w loterii 
- samochód na weekend z zatankowanym pełnym bakiem - wygrała 
reprezentantka Cała Oleśnica Biega Karolina Rasała. (ws)

Wielu naszych czytelników zastanawia 
się, w jakim  okresie są najlepsze ceny 
na zakup w ym arzonych w akacji. W  
dzisiejszym wydaniu postaramy się od
powiedzieć, kiedy i gdzie kupić wyciecz- 

|kę. Pytamy o to Cezarego Piekarniaka, 
p rzed staw iciela biura podróży Ole 
Travel w Namysłowie, które jako jedyne 
w mieście sprzedaje imprezy turystycz
ne największych polskich touroperato- 
rów, takich jak: Itaka, Rainbow Tours, 
Grecos Holiday, W ezyr C oral Travel, 
TU I, Exim Tours, Net Holiday i innych.

Bardzo często klienci pytają nas, kie
dy je s t najlepszy okres na zakup waka
cji. Moja odpowiedź jest jednoznaczna i 

i rekomendujemy rezerwowanie wakacji 
■jak najwcześniej, gdyż w chwili obecnej 
na rynku najwięksi touroperatorzy oferu
ją  klientom w zamian za wczesny zakup 
dodatkowe usługi wliczone w cenę wy
cieczki w postaci gwarancji najniższej 
ceny, gwarancji niezmiennej ceny oraz 
bezkosztowej zmiany rezerwacji. Z regu
ły większość wymienionych usług kończy 
się z końcem marca, a niektóre jeszcze 
wcześniej.

Gwarancja najniższej ceny daje nam 
pewność, że wykupiona impreza nie bę
dzie tańsza od tej, którą my zapłaciliśmy.

G w arancja niezmiennej ceny daje 
nam pewność, że w przypadku wzrostów 
kursów walut, opłat lotniskowych czy też 
cen paliw nasza wycieczka nie podrożeje 
i touroperator nie może tej ceny podnieść, 
ja k  to się zdarzało w latach w cześniej
szych.

Bezkosztow a zm iana rezerw acji
również je s t bardzo ważnym argumen
tem przemawiającym za wcześniejszym 
zakupem, gdyż daje na możliwość jedno
razowej zmiany terminu, nazwisk uczest
ników, miejsca wylotu/wyjazdu, hotelu, 
typu pokoju bez ponoszenia dodatkowych 
kosztów. Warto jednak zwrócić uwagę na 
fakt, że zmiany rezerwacji możemy doko
nać tylko z oferty touroperatora, u którego 
wykupiliśmy wakacje pierwotnie.

Dodatkowym argumentem za zakupem 
wakacji jak  najwcześniej jest możliwość 
rozbicia płatności na raty i tak w zależno
ści od organizatora zaliczka za zakup im
prezy wynosi od 10 do 35%, co daje nam 
jeszcze sporo czasu do tego, aby znaczą
co nie obciążać budżetu domowego i do 
ok. 30-40 dni przed wylotem/wyjazdem 
uzbierać pozostałą kwotę.

pAtkłoflptiJMÓWlku

Ostatnim znaczącym aspektem prze
mawiającym za wczesną rezerwacją jest 
bardzo szeroki wybór najpopularniej
szych hoteli i kierunków wakacyjnych w 
najniższych cenach, gdyż wielu tourope- 
ratorów robi tzw. przedpłaty w najbardziej 
popularnych hotelach i tym samym oferuje 
je  w najniższych cenach.

Czytelnicy zadają pytania również, 
gdzie kupować wakacje? Czy bezpośred
nio u touroperatora, a może na portalach 
internetowych czy też w biurach agencyj
nych takich jak  namysłowskie Ole Travel?

Pierwszym głównym argumentem jest 
cena wycieczki. Nie wszyscy klienci zdają 
sobie sprawę, że cena w ycieczki w biu
rze agencyjnym jest zawsze identyczna 
ja k  u tou roperatora. Kolejnym, jakże 
ważnym i przemawiającym za zakupem 
w biurze agencyjnym (takie, które ma w 
ofercie największych touroperatorów), jest 
fakt możności porównań cen na ten sam 
produkt. Weźmy taki przykład:

Pan Kowalski wybiera wycieczkę np. 
na 1.08.2016 r. do Grecji do hotelu X Y Z  
na 7 dni w opcji all inclusive dla 2 osób w 
cenie 2000 PLN/os. z wylotem z Wrocła
wia. Pan Kowalski idzie bezpośrednio do 
touroperatora X , ale nie wie, że ta sama 
wycieczka w tym samym terminie, czyli 
dokładnie ten sam produkt, kosztuje u to
uroperatora Y  1800 PLN/os. i w ten sposób 
traci 400 PLN, które mógłby przeznaczyć 
na wycieczki fakultatywne, będąc ju ż na 
wakacjach.

Klient, wybierając zakup wycieczki w 
biurze agencyjnym takim jak  Ole Travel, 
dowie się o najkorzystniejszych cenach i 
sam będzie mógł świadomie podjąć de
cyzję, z którym touroperatorem pojedzie 
na wakacje, a cena u touroperatora X  i Y 
jest identyczna jak  w biurze agencyjnym.

B ib lioteka i Forum  K ultury  w  
Oleśnicy zaprasza do udziału w  
konkursie „Pisanka wielkanoc
na' ________

rasnrCelem kon
k u rsu  o rg a 
n izo w an eg o  
przez BiFK jest 
propagowanie 
tradycji i folk
loru związane
go ze świętami 
w ielkanocny
mi, pogłębie
nie wiedzy na 
temat sym bo
liki i znaczenia 
pisanek/krasza
nek w obrzędo
wości ludowej, 
popularyzacja 
sztuki ludowej 
i r ę k o d z ie ła  
wśród dzieci i młodzieży w śro
dowisku lokalnym.

K o n k u r s  o r g a n iz o w a n y  Je s t  d la  u c z n ió w  s z k ó l 
p o d s ta w o w y c h , g im n a z jó w  o r a z  d o r o s ły c h .

N a lo ty  indyw idualn ie w yk o n ać  Je d n ą  p isa n k ę  n a  w y d m o m *  
lub k ra sz a n k ę , ok lo jnn kę. n ale p ia n k ę . ryso w a n k ę , d rap an k ę 

z  m o żliw ośc ią  za w ie sz e n ia .

P ra c o  n a lo ty  d o s la r c z y ć  d o  S a li  w idow iskow o) BIFK.
T erm in  s k ła d a n ia  p r a c  d o

W M .M . «zci*tK>ły d o ty « * »  Ronkur.uxn.Jdul, . *  w r .BuUm.n>« 
dostępnym na stron sen

Konkurs organizowany jest w 
czterech  grupach w iekow ych: 
szkoła podstawowa - klasy I -  III, 

lasy IV -  VI, gim- 
aazjum , dorośli.

a leży  in d y w i
dualnie wykonać 
ledną pisankę na 

ydm uszce lub 
raszankę, okle- 

ąnkę, nalepiankę, 
ysowankę, dra- 
ankę z możliwo- 
cią zawieszenia.

Prace n ależy  
d o s ta rc z y ć  do 

ali widowisko- 
ej BiFK (ul. Ko- 

hanowskiego 4). 
ermin ich skła- 
ania: 14 marca, 
a jc ie k a w s z e  

'zostaną nagro
dzone i utworzą wystawę pokon
kursową. (OAI)

.<• » SSSSIiil

Ponadto naszym klientom, którzy zde
cydują się na zakup w naszym biurze, pro
ponujemy dodatkowe i niestandardowe 
usługi, np. parking przy lotnisku gratis. 
W naszym biurze obsługujemy każdego 
klienta z najwyższą troską bo „marke
ting szeptany” w tej branży jest najlepszą 
formą reklamy. Stosujemy proste, ale za
razem skuteczne, metody „dopieszczania 
klientów”, np. na ok. 3 dni przed wyjaz
dem piszemy bezpośrednio e-m aila do 
hotelu z prośbą o potraktowanie klien
tów w wyjątkow y sposób, gdyż są dia 
nas niezm iernie ważni. Czasami w ten 
prosty sposób nasi klienci otrzymują lep
sze pokoje, kosz owoców lub wino na po
witanie. Takiej obsługi na portalach inter
netowych nie ma. Niezmiernie ważne jest 
również bezpieczeństwo naszych klientów 
i dlatego wybierając oferty, wielką uwagę 
przywiązujemy do tego, z jakim  tourope- 
ratorem nasz klient pojedzie na wymarzo
ne wakacje. Na bieżąco śledzimy sytuację 
na rynku i jeśli mamy jakikolw iek cień 
podejrzenia, że sytuacja danego tourope
ratora jest czy też może być niestabilna, 
informujemy o tym klientów. K lient za
wsze może zadzwonić do nas po dodat
kowe pytania i wie, że odpowie na nie 
kompetentna osoba i to będzie osoba, u 
której zakupiła wakacje, natomiast gdy 
klient kupuje przez Internet, za każdym 
razem może rozmawiać z kimś innym i 
często odpowiedź konsultanta może nie 
być zadowalająca. Kupując wycieczkę po
przez nasze biuro, klienci mają możliwość 
wyboru sposobu płatności, mogą przelać 
środki bezpośrednio na konto organizatora 
lub też dokonać płatności gotówką w na
szym biurze. W Ole Travel również można 
kupić wycieczkę na odległość, tak jak  na 
portalu. W dobie dzisiejszych technologii 
nie stanowi to najmniejszego problemu.

Nasze ponad 14-letnie doświadczenie 
jako biura agencyjnego i wiedza, jaką po
siadamy o krajach, m iejscach, hotelach, 
do których jeździmy regularnie co roku 
na tzw. study toury, przerodziło się w ży
ciową pasję, którą dzielimy się z naszymi 
klientami, proponując im najlepsze jako
ściowo i cenowo hotele. Z przyjemnością 
zachęcamy do kontaktu w razie dodatko
wych pytań i oczyw iście chęci zakupu 
wycieczki.

Biuro Podróży Ole Travel 
46-100 Namysłów, Rynek 13 

Tel. 606 805 752

http://www.olesnica24.com
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To nie jest słodki dworek 
z czerwonym dachem
Czy konkursowa dziesiątka to najpiękniejsze polskie domy? Na pewno 
reprezentują wysoki poziom i -  co bardzo ważne -  ogromne zróżnicowa
nie. A wśród nich - dom z Oleśnicy...

Nam się podoba, a co o tym sądzą Czytelnicy?...

- Jest to absolutnie projekt in
dyw idualny -  ja tylko w takie 
projekty wierzę. Projekt typowy 
jest na pewno dużo tańszy, ale i 
też często gorszy -  bo po pierw
sze jak można oszczędzać na fa
zie koncepcyjnej często głównej 
inwestycji życia, a po drugie jak 
można w ogóle proponować pro
jekty typowe, nie mające szans 
uwzględnić specyfiki inwestorów 
(hobby, sposób życia, przyzwy
czajenia itp.) oraz charakterystyki 
działki (strony świata, nietuzinko
we widoki, hałas, ukształtowanie 
terenu, sąsiedzi, infrastruktura 
itp.) - tak o swoim projekcie mówi 
Panoramie R om an R u tkow ski, 
wrocławski architekt.

Mówi o projekcie domu posta
wionego w Oleśnicy, który znalazł 
się w czołówce konkursu „Najpięk
niejsze polskie domy jednorodzin
ne". To 10 budynków, wybranych 
spośród zgłoszonych do przeglądu 
realizacji, powstałych w ostatnim 
czasie w Polsce. Wybrało je jury w 
składzie: Włodzimierz Mucha (wi
ceprezes SARP ds. twórczości), An
toni Domicz (SARP Opole), Marek 
Orłowski (Prezes SARP Szczecin). 
Dom ze stolicy powiatu, określany 
jako „Dom jednorodzinny dwulo- 
kalowy w Oleśnicy", zajął 8. miej
sce. Najpiękniejsze polskie domy 
trafią teraz na przegląd „V4 Family 
Houses 2015", czyli objazdową 
wystawę, mającą na celu pokaz 
najlepszych, najciekawszych re
alizacji domów jednorodzinnych 
wybudowanych w krajach Grupy 
Wyszehradzkiej.

Dach i boczne elewacje pokryte 
są grafitową płytką włókno-cemen- 
tową, elewacje od ulicy i od ogrodu 
malowanym na czerwono drew
nem. Zwarta bryła, duży spadzi
sty dach, niewiele okien, odważna 
kolorystyka - to widać na pierwszy 
rzut oka domu, który stoi na ulicy 
Pułaskiego na Starych Ratajach. Ja
kie są zalety takiego projektu, jakże

odmiennego od zalewających pol
skie przedmieścia „dworków"?

- Bryła rzeczywiście jest zwarta, 
dach też jest duży, okien akurat jest 
sporo i na pewno są one zdecydo
wanie większe niż w innych do
mach, kolorystyka aż taka odważ
na nie jest - mówi nam architekt. 
- Jakie są zalety? To uwzględnienie 
wymogów inwestorów oraz cha
rakterystyki działki. Trudnością 
całego projektu było to, że na jed
nej działce należało zaprojektować 
dwa parterowe domy dla dwóch 
rodzin - dodaje.

Czy wewnątrz domu też są za
stosowane jakieś niebanalne roz
wiązania architektoniczne?

- Nie sądzę. W środku po prostu 
mamy zestaw kilku pokoi, kuchnie 
i pomieszczenia techniczne. Najcie
kawsze na pewno są przestrzenie

A R C H ITE K T
Dr inż. arch. Roman Rutkowski 

je s t w ykładow cą W ydzia łu A r
chitektury Politechniki Wrocław
skiej i Słowackiego Uniwersytetu 
Technicznego w Bratysławie, nie
zależnym ekspertem, krytykiem 
architektury, korespondentem pa
neuropejskiego magazynu„A10 -  
new European architecture” oraz 
wiceprezesem wrocławskiego od
działu Stowarzyszenia Architektów 
Polskich.

Roman Rutkowski Architekci to 
wrocławska pracownia zaangażo
wana w kilkanaście projektów -  od 
wystaw artystycznych i domów jed
norodzinnych. Wykonywała kom
pleksową rewitalizację placu Nowy 
Targ we Wrocławiu i miasteczko 
dla 1.300 mieszkańców pod Po
znaniem. Pracownia otrzymała 20 
nagród w konkursach architekto
nicznych, w tym 5 pierwszych na
gród. Jej projekty były prezentowa
ne na przekrojowych wystawach 
polskiej architektury w Niemczech, 
Austrii i na Węgrzech.

pokojów dziennych. Tak czy owak, 
intencją projektu było zrobienie bu
dynku ekonomicznego w budowie 
i w użytkowaniu - wyjaśnia Rut
kowski.

Zapytaliśmy także, czy architekt 
długo musiał namawiać inwestora 
do wybrania takiego projektu, czy 
też może inwestor wybrał takie 
nietypowe rozwiązanie?

- Nie, dlatego że jedna połówka 
należy do mojej najbliższej rodzi
ny, która dobrze wie, że nie jestem 
w stanie zaprojektować słodkiego 
projektu typowego z czerwonym 
dachem i lukarnami (dla rodzi
ny już projektowałem wcześniej 
trzy domy, współpraca w każdym 
przypadku zakończyła się bardzo 
dobrze), i dla bliskich znajomych 
mojej rodziny, którym już kiedyś, 
dawno temu, robiłem  w nętrze 
mieszkania. W przypadku tego 
domu właściwie było łatwiej niż 
w wielu innych przypadkach, a i 
tak przecież zwracają się do mnie 
inwestorzy, którzy znają moje pro
jekty - mówi Roman Rutkowski.

Jego własny dom jest prosto
padłościanem z płaskim dachem 
i elew acją  z desek. W yw ołuje 
zdziwienie i zaciekawienie. Był 
już kilkakrotnie publikowany w 
różnych czasopismach, ostatnio 
pojawił się nawet w „New York 
Timesie", a w celu napisania ar
tykułu przyjechał specjalnie do 
W rocławia am erykański dzien
nikarz. Nie ma w nim  drogich 
mebli kuchennych, designerskich 
urządzeń sanitarnych ani baterii, 
zamiast modnych lamp są gołe ża
rówki w kinkietach kupionych w 
supermarkecie budowlanym. Na 
podłodze jest wylewka betonowa, 
na ścianach surowe płyty OSB, na 
schodach tania wykładzina. Dom 
został tak wykończony, żeby nie 
trzeba było odmalowywać ścian, 
odnawiać elewacji ani remonto
wać okien...

Roman Rybak

W niedzielę 28 lutego przed 
południem i w południe na po
dzamczu miały miejsce dwie re
konstrukcje historyczne. Oleśnic
kie Stowarzyszenie Żywej Historii 
„Arma" wraz z zaprzyjaźniony
mi grupami rekonstrukcyjnymi 
zainscenizow ało „Atak żołn ie
rzy Narodowych Sił Zbrojnych 
na konwój Deutsche Bank" oraz 
„Zdobycie posterunku Urzędu 
Bezpieczeństwa w Kępnie". Były 
to elem enty oleśnickich obcho
dów Narodowego Dnia Pamięci 
„Żołnierzy Wyklętych", a rekon
strukcje zostały wybrane przez 
oleśniczan z propozycji zgłoszo
nych do O leśnickiego Budżetu 
Obywatelskiego. Patronowały im 
władze miasta, a burmistrz Michał 
Kołaciński i wiceburmistrz Jaro
sław Sadowski byli obecni wśród 
widzów. Tow arzyszył im gość 
specjalny - weteran wojskowy kpt. 
Stanisław Turski, były żołnierz 
Brygady Świętokrzyskiej. Obecny 
też był prezes oleśnickiego obwo
du Światowego Związku Żołnie
rzy AK Krzysztof Sycianko. Na 
drugiej rekonstrukcji pojawiła się 
młodzieżowa grupa Mała Garstka 
z Sycowa ze swoją opiekunką Iwo
ną Chowańską.

Licznie zgromadzeni przy zam
kowej fosie oleśniczanie obejrzeli 
najpierw  widow iskowy napad 
partyzantów na niemiecki konwój 
bankowy. Uwagę zwracał szcze
gólnie stary samochód użyty do 
inscenizacji, a także wóz ciągnięty 
przez konia, co we współczesnej 
dobie stało się już obrazem archa
icznym. Ten epizod był wymyślony 
przez organizatorów, inaczej jak w 
przypadku drugiej sceny - odegra
nej po przerwie przeznaczonej na 
mszę za Ojczyznę w bazylice i Bieg 
Tropem Wilczym na terenach wo
kół zamku. Rekonstruktorzy przy
wołali postać Franciszka Olszówki 
„Ottona". Posterunek UB urządzo
no w zamku, a przed nim rozegra
ła się walka Polaków z Niemcami. 
Przebieg zdarzeń został naświetlo
ny przez konferansjera.

Po godzinie 16 na placu Zwycię
stwa mieliśmy ponadprogramowy 
akcent patriotyczny - rozpostarcie 
ogromnego banera z wizerunkiem 
rotm istrza Witolda Pileckiego. 
Była to inicjatywa Oleśnickich Pa
triotów pod wodzą radnego Pawła 
Bielańskiego.

Wieczorem w miejskiej sali wi
dowiskowej odbyła się projekcja fil
mu „Pilecki". Poprzedził ją występ 
Małej Garstki. Organizatorem była 
Biblioteka i Forum Kultury.
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Tak bogatego programu obchodów Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych jeszcze w Oleśnicy nie było.

Pieniądze niemieckiego banku przechwycone przez polskich żołnierzy

Tak szturmuje się placówkę UB

Piotr Maksymczak (z lewej) w sobotę wziął ślub, a w niedziele wziął udział w re
konstrukcji 

Kolejna odsłona obchodów Na
rodowego Dnia Pamięci Żołnierzy 
Wyklętych miała miejsce we wto
rek 1 marca. O godzinie 16 w sali 
konferencyjnej BiFK nastąpiło roz
strzygnięcie konkursu historycz
nego dla uczniów szkół podstawo
wych, a po nim otwarto wystawę 
„Jerzy Woźniak -  człowiek od za

dań specjalnych". Półtorej godziny 
później tradycyjnie już odbyła się 
miejska uroczystość z udziałem 
władz samorządowych na rondzie 
Żołnierzy Wyklętych. W tym roku 
odsłonięto kolejną tabliczkę na pa
miątkowym obelisku - upamięt
niającą Jerzego Woźniaka.

(kad)

Jazzowa kanapa wraca na swoje miejsce
Jazzowa reaktywacja. A jej wydarzenie? Występ 
niesłabnącą formę. Drugi nie odstawał na krok od

duetu Miśkiewicz - Napiórkowski. Pierwszy potwierdził 
doświadczonego kolegi.

W drugim festiwalowym dniu 
oleśnicka publiczność wysłuchała 
recitalu tria Marka Bałaty, ale ja
zzowym wydarzeniem był występ 
duetu Henryk Miśkiewicz - Marek 
Napiórkowski.

Szczególnie to pierwsze nazwi
sko jak magnes przyciąga wielbicie
li jazzu z najwyższej półki. Henryk 
Miśkiewicz w Oleśnicy bywał wie
lokrotnie, grając w najróżniejszych 
konstelacjach m.in. sekstecie Jana 
Ptaszyna Wróblewskiego, w duecie 
z Januszem Stroblem, energetycz
nej formacji Fuli Drive.

- To taki okazjonalny duecik 
- żartow ał N apiórkow ski, roz
p oczy n ając o leśn ick i w ystęp. 
Fenomenalny saksofonista i jego 
nieprzeciętnie uzdolniony part
ner (także partner życiowy córki 
M iśkiewicza - Doroty) pokazali 
kunszt najwyższej próby.

Muzycy grali na luzie, dokład
nie się rozumiejąc i uzupełniając, 
a kolejne utw ory p rzeryw ały  
żartobliwe dygresje obu dżentel
menów. C iekaw ostką było w y
korzystanie w jednej z kom po
zycji Napiórkowskiego klarnetu

basowego, którego n iebanalne 
brzmienie perfekcyjnie wydobył 
m istrz Miśkiewicz. Jego solowy 
w ystęp w Cherokee potw ierdził 
w yjątkowe opanowanie instru
mentu i niesłabnącą formę. Ma
rek Napiórkowski nie odstawał 
na krok od bardziej doświadczo
nego kolegi.

Publiczność była zachwycona 
i minimalistyczny skład zespołu 
nie miał tu żadnego znaczenia. Bis 
Henryk Miśkiewicz zadedykował 
swojemu oleśnickiem u przy ja
cielowi, twórcy festiwalu Jazz na

Kanapie Stanisławowi Kaspero- 
wiczowi. Słynny standard 
Fitzgerald Love For Sale wy
brzmiał szczególnie 
bo był grany od serca.

Na fin ał zaprezentow 
się znana już wcześniej z wy
stępów  w O leśnicy m łodzie 
żowa form acja Jazzpospol 
specjalizująca się w klimatach 
pograniczu jazzu, rocka i elek
troniki. W przerwie koncertu od 
był się wernisaż wystawy Marka 
Karewicza pt. „Niemen". Po au
tografy ikony fotografii jazzowej

Żywa pamięć 
młodych sycowian
„Nie chcem y żyć w cieniu po
mników żołnierzy Armii Czerwo
nej” -  śpiew ali na oleśnickich  
obchodach Narodowego Dnia 
Pamięci Żołnierzy Wyklętych.

„Wieczorem 7 marca 1949 r. po 
majora »Zaporę« -  cichociemne
go H ieronim a Dekutowskiego, 
kawalera krzyża Virtuti Militari
-  przyszli do mokotowskiej celi 
czerw oni oprawcy. [Major] 
m iał trzydzieści lat [...]. Wy
glądał jak starzec. Siwe włosy, 
wybite zęby, połamane ręce, 
nos i żebra. Zerwane paznok
cie. -  My nigdy nie poddamy 
się! -  krzyknął, przekazując 
przez współwięźniów swoje 
ostatnie posłanie.

W edług d oku m entów  
w yrok wykonano przez 
rozstrzelanie. Mokotow
ska legenda głosi jednak, 
że ubecy-kaci zapakowali majora 
do worka. Worek powiesili pod 
sufitem. I strzelali, sycąc swoją nie
nawiść widokiem płynącej spod 
sufitu niepokornej krwi. Potem, 
w pięciominutowych odstępach, 
mordowali jego żołnierzy [walczą
cych wraz z nim, podczas wojny i 
po wojnie, o wolną Polskę]".

Ten cytat -  z monografii „Za- 
porczycy 1943-1949" historyka 
Ewy Kurek -  mocno wybrzmiał w 
przejmującym montażu słowno- 
-muzycznym -  sycowskiej grupy 
młodzieży o nazwie Mała Garstka
-  poświęconym Żołnierzom Wy
klętym. Młodzi sycowianie umie
jętnie przypomnieli oleśniczanom 
tragizm niezłomnych żołnierzy 
najpierw antyhitlerowskiego, a 
następnie antykomunistycznego 
podziemia.

W jednej z piosenek em ocjo
nalnie odnieśli się do sowieckiej 

wciąż niestety obecnej 
w przestrzeni pu

blicznej III RP (notabene również 
w Oleśnicy). „Nie chcemy żyć w 

cieniu pomników żołnierzy Armii 
Czerwonej" -  śpiewali.

Swój m ontaż M ała G arstka 
przedstawiła w zeszłą niedzielę 
na scenie sali widowiskowej Bi
blioteki i Forum Kultury w ramach 
drugiej części miejskich obchodów 
Narodowego Dnia Pamięci Żołnie
rzy Wyklętych. Przed licznie zgro
madzoną na widowni publiczno-

burmistrz 
O l e ś n i c y  
Michał Ko- 
ł a c i ń s k i  
w y r a z i ł  
zad o w o 
le n ie , że 

m łodzi

ludzie zachowują pamięć o Żoł
nierzach Wyklętych. -  To fakt, któ
ry napawa optymizmem -  dodał.

Po występie Małej Garstki pu
bliczność obejrzała w strząsają
cy dokum ent fabularyzow any 
„Pilecki" w reżyserii Mirosława 
Krzyszkowskiego. Film opowia
da o rotmistrzu Witoldzie Pilec
kim, na którym  kom uniści do
konali sądowego mordu w 1948 
r. B ry ty jsk i h isto ry k  M ichael 
Foot nazw ał Pileckiego jednym  
z sześciu najodważniejszych lu
dzi oporu w okupowanej przez 
Niemców Europie.

Mała Garstka składa się z patrio
tycznie nastawionych gimnazjali
stów, licealistów i studentów. Dzia
ła zaś pod kierunkiem zasłużonej 
w dziele krzewienia patriotyzmu 
nauczycielki Iwony Chowańskiej, 
pełniącej funkcję przewodniczą
cej Społecznego Komitetu Pamięci 
Żołnierzy Wyklętych na Obszar 
Pogranicza W ielkopolski i Dol
nego Śląska, mającego siedzibę w 
Sycowie.

Nazwa Mała Garstka nawiązuje 
do nazwy Tajna Organizacja Ma
łej Garstki -  antykomunistycznej 
pięcioosobowej grupy sycowskich 
nastolatków, powstałej w 1950 r., a 
rozbitej przez ubeków w 1952 r.

Andrzej Paweł Szachnowski

mu
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Niełatwa walka z nałogami
G M IN A OLEŚNICA. Jeżeli na dziesięć przypadków z nałogiem zerwie 
jedna osoba, to jest już wielki sukces - mówi Teresa Ohnsorge-Nyklewicz. 
A nałogi to już nie tylko alkohol i narkotyki...

profilaktyką uzależnień. Mówiąc 
o najważniejszych zadaniach spo
czywających na komisji, wymie
niła: przeprowadzenie rozmów 
motywujących do podjęcia lecze
nia przez osoby nadużywające al
koholu; udzielanie porad osobom 
współuzależnionym, członkom 
rodzin; kontrole punktów sprze
daży alkoholu; profilaktyka; 

działania pomocowe, inter
wencyjne; wdrażanie proce
dury wydania tzw. Niebie

skiej Karty. W minionym roku 
na terenie gminy założono 17 
Niebieskich Kart, 3 na wniosek 
GOPS-u, 14 na wniosek policji.

Istotnym elementem działalno
ści komisji jest pomoc rodzinom.
O rganizow ane są kolonie dla 
dzieci oraz ich dożywianie. - Po
moc finansowa - podkreśliła prze
wodnicząca - mija się z celem, bo 
środki mogą zostać spożytkowane 
na alkohol.

Nałogi to nie tylko alkohol. Oka- 
zuje się, że sporym problemem jest 
obecnie hazard. - Jest coraz więcej 
przypadków tego uzależnienia - 
oceniła Teresa Nyklewicz.

O co pytali radni?
Wiesław Podczaszyński o sku

teczność wyleczenia się z nałogu.
- To nie jest łatwo zmierzalne - tłu
maczyła szefowa komisji. - Jeżeli 
na dziesięć przypadków z nało
giem zerwie jedna osoba, to jest 
już wielki sukces - przekonywała.

Elżbieta Kotwa, powołując się na 
wytyczne Światowej Organizacji

Nałogi to nie tylko alkohol - przekony
wała Teresa Nyklewicz

Sprawozdanie z działalności 
Gminnej Komisji Rozwiązywa
nia Problemów Alkoholowych 
przedstawiła na sesji Rady Gminy 
Oleśnica jej szefowa, a zarazem 
przewodnicząca Zespołu Interdy
scyplinarnego Teresa Ohnsorge- 
Nyklewicz. Mówiła o działaniach, 
finansach i o tym, z czym komisja 
ma największe problemy. Opiniu
je ona m.in. decyzje w sprawie po
zwolenia na prowadzenie sprze
daży napojów alkoholowych. W 
ubiegłym roku liczba punktów ich 
sprzedaży (do spożycia poza miej
scem zakupu) wynosiła w gminie 
38, a przeznaczonych do spożycia 
w miejscu sprzedaży - 9. Środki 
z koncesji idą na cele związane z

Czy punktów sprzedaży alkoholu nie 
jest zbyt dużo? - pytała Elżbieta Kotwa
Zdrowia, wyrażała wątpliwość, 
czy na terenie gminy nie ma zbyt 
wielu punktów sprzedaży alko
holu. - ŚOZ zaleca 1 punkt na 1000 
mieszkańców- powiedziała. - To 
nie ma większego znaczenia. Jak 
zamkniemy sklepy, zaraz w ich 
miejsce pojawi się szara strefa - 
tłumaczyła Nyklewicz.

Marta Barska sugerował częst
sze kontrole sklepów z alkoholem, 
a wójt Marcin Kasina dodał na ko
niec, że wśród nowych nałogów 
niepokojące jest zjawisko uzależ
nienia od Internetu. - Problem ten 
dotyczy zwłaszcza naszej młodzie
ży i warto się nad tym pochylić - 
stwierdził. Grzegorz Huk

fot. Autor

Był radnym „od zawsze"...
S Y C Ó W  •  Pięć kadencji spra
w ow ał m andat radnego w  Sy
co w ie . W  te j k a d en c ji p e łn ił 
fu n k c ję  w ic e p rz e w o d n ic z ą 
cego Rady M iejskiej. Zm arł w  
swoim  dom u nad ranem . M iał 
65 lat...

Zgon Z d zisław a  B ed n ark a  
ujaw nił portal olesnica24.com . 
Sycowski samorządowiec był nie
malże „etatowym" radnym w Ra
dzie Miejskiej. Od pięciu kaden
cji sprawował mandat. W ygrał 
również bezapelacyjnie wybory 

w 2014 roku i w tej kadencji 
/  zasiadał w Radzie. P ełn ił 

funkcję jej wiceprzewodni
czącego. Startował z komitetu 

Razem dla Gminy Syców, które
go liderem był Sławomir Kapica, 

obecny burm istrz Sycowa. 
Wcześniej Bednarek repre
zentow ał w sam orządzie 
Porozumienie Samorządo- 
wo-Ludowe i Akcję Wybor

czą Solidarność.
M ieszkał w Nowym Dworze, 

był rencistą. Wcześniej zajmował 
się rolnictwem. Zm arł w swoim 
domu, nad ranem, w piątek 26 
lutego. M iał 65 lat. Pogrzeb rad
nego odbył się w poniedziałek. 
W kościele Piotra i Pawła w Syco
wie została odprawiona msza, a 
Bednarka pochowano na miejsco-

P O W IA T  SKRÓCIE
D y re k to rk a  c h c e  zo s ta ć
Zarząd Powiatu zapoznał się z 
wnioskiem Barbary Trokowicz, 
dyrektora Liceum Ogólnokształ
cącego w Sycowie, o wyrażenie 
zgody na przedłużenie kadencji

wym  cm entarzu komunalnym. 
W sobotę i w niedzielę był odpra
wiany różaniec za zmarłego.

Rada M iejska stwierdzi teraz 
w ygaśnięcie jego m andatu. W 
gminie odbędą się wybory uzu
pełniające. W okręgu nr 12 (so
łectwa: Działosza, Nowy Dwór, 
W ielow ieś) B ed n arek  w yg rał 
przed dwoma laty zadecydowa
nie. Dostał 202 głosy. Miał dwóch 
kontrkandydatów : 129 głosów  
otrzymał Sławomir Piasecki (star
tował z komitetu Jacka Przybyła), 
a 77 - Henryk Rogaliński (Porozu
mienie Samorządowo-Ludowe).

(ror)

dyrektora szkoły na okres jednego 
roku szkolnego. Zarząd przed pod
jęciem decyzji postanowił wystąpić 
o opinie do rady pedagogicznej w 
LO i do Dolnośląskiego Kuratora 
Oświaty we Wrocławiu.

Fabryka Mebli
BODZIO

Zapraszamy do 320 salonów firmowych w

w w w .b o d z io .p l

Fabryka Mebli B O D ZIO  Bogdan S zew czyk Sp j. je s t pośredn ik iem  kredytow ym  C red it Agrico le  Bank Polska S.A., S antander C onsum er Bank S.A., 
Sygm a Banque S.A. O ddzia ł w  Polsce, um ocow anym  do dokonyw ania  czynności faktycznych zw iązanych z zaw arc iem  um ow y kredytu. 

R eprezentatyw ny przykład dla kredytu 3x0% : C ałkow ita  kwota kredytu: 2000 zł, okres kredytow ania : 20 m iesięcy, w ysokość rat: 100 z ł / m -c 
stopa sta ła oprocentow an ia  kredytu: 0%, prow izja: 0 zł, odsetk i 0%, RRSO: 0% , ca łkow ity  koszt kredytu: 0 zł, ca łkow ita  kwota do zapła ty: 2000 z ł

http://www.olesnica24.com
http://www.bodzio.pl
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K SIĄ D Z JAN GABOR

U ZA S A D N IE N IE  U M O R Z E N IA  ŚLEDZTW A

Skwer Księdza 
Prałata Jana Gabora

W dniu 18 czerwca 2015 r. Ko
menda Powiatowa Policji w Trzeb
nicy za pośrednictwem Prokuratury 
Rejonowej w Trzebnicy została po
wiadomiona o przekroczeniu upraw
nień i niedopełnieniu obowiązków 
przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Bierutów w dniu 23 grudnia 2013 
r. przy sprzedaży oraz dzierżawie 
spółce M.W. Trade S.A. z Wrocła
wia n ieruchom ości gruntowej o 
powierzchni 13,3321 ha oznaczo
nej numerem 1/1 AM19 za kwotę 
3.600.210 zł brutto z obowiązkiem 
jej odkupu za cenę równą jej sprze
daży oraz prowadzenia ksiąg ra
chunkowych z naruszeniem zasad

określonych w ustawie oraz poda
wanie w tych księgach nierzetel
nych danych za lata 2008 do 2013 
w Urzędzie Miasta i Gminy Bierutów 
reprezentowanego przez burmistrza 
Władysława Kobiałkę. W powyższej 
sprawie przeprowadzono postępo
wanie przygotowawcze, w trakcie 
którego ustalono, iż Kom isariat 
Policji Wrocław Rakowiec pod 
nadzorem Prokuratury Rejono
wej dla Wrocław Krzyki Wschód 
prowadził postępowanie w powyż
szej sprawie o czyn za rt. 231 par. 
1 kk i art. 296 par. 1 kk za nr RSD 
22801/13, Ds. 247/14, które w dniu
27.11.2015 r. zostało umorzone.

Następnie po wniesionym zażaleniu 
Sąd Rejonowy w Oleśnicy Wydział 
II Karny sygn. akt II Kp 11/15 nie 
uwzględnił wniesionego zażale
nia i utrzymał w mocy zaskarżone 
postanowienie. Z uwagi na fakt, iż 
postępowanie w tej samej sprawie 
zostało prawomocnie zakończone, 
należało postanowić jak na wstępie. 
Natomiast w świetle zgromadzone
go materiału dowodowego w spra
wie prowadzenia ksiąg rachun
kowych oraz podawanie w tych 
księgach nierzetelnych danych za 
lata 2008 do 2013 brak jest dosta
tecznej ilości danych potwierdza
jących popełnienie przestępstwa.

Burmistrz nokautuje 
opozycję
BIER UTÓ W . „Odgrzewane kotlety to specjalność 
pana radnego” - tak Kobiałka nokautował swoich 
przeciwników.

BIERUTÓW •  W  ramach gmin
nych obchodów 750-lecia nada
nia praw miejskich Bierutowowi 
odbędzie się uroczystość nada
nia imienia placowi przy koście
le św. Katarzyny.

Radni jednomyślnie podczas se
sji gminnego samorządu w czwar
tek 25 lutego podjęli uchwałę o 
nadaniu imienia Księdza Prałata 
Jana Gabora skwerowi u zbiegu 
ulic Mickiewicza, Kościelnej i placu 
Kościelnego. Chodzi o teren stano
wiący własność Parafii Rzymsko
katolickiej w pobliżu kościoła św. 
Katarzyny. O nadanie mu nazwy 
nieżyjącego proboszcza wniosko
wały organizacje pozarządowe 
- Stowarzyszenie Przyjaciół Zie
mi Bierutowskiej „Europa - Przy
szłość", Rada Parafialna, Parafialny 
Oddział Akcji Katolickiej, Parafial

ny Zespół „Caritas" oraz ksiądz 
proboszcz Ryszard Znamirowski. 
Wnioskodawcy byli obecni na sesji. 
W ich imieniu za podjęcie uchwa
ły podziękował Andrzej Wojtko
wiak, prezes Akcji Katolickiej. - 
Podziwialiśmy go i szanowaliśmy. 
Jego śmierć była wielkim ciosem 
dla bierutowskiej parafii - mówił. 
Przypom niał najważniejsze za
sługi księdza - przede wszystkim 
podjęcie dzieła remontu kościoła 
św. Katarzyny i uratowanie go 
przed postępującym latami znisz
czeniem. Zwrócił się do burmistrza 
z prośbą, by uroczystość nadania 
imienia skwerowi włączyć do ob
chodów jubileuszu nadania praw 
miejskich. Gospodarz gminy Wła
dysław Kobiałka bez wahania po
twierdził, że tak właśnie się stanie.

K rzysztof Dziedzic

Ksiądz proboszcz Ryszard Znamirowski przysłuchiwał się obradom

Burmistrz Władysław Kobiałka wytrącił argumenty opozycji

Na styczniowej sesji samorządu 
burm istrz W ładysław Kobiałka 
był nieobecny. Krytyczne wypo
wiedzi radnych z opozycji stwo
rzyły jednostronny obraz gm in
nej polityki. Na posiedzeniu w 
czwartek 25 lutego burmistrz już 
był obecny i nie oddał pola swoim 
przeciwnikom.

Jak zwykle najważniejsze jest 
to, co powie lider opozycji Józef 
Skraburski. Zapytał on burm i
strza, czy może się odnieść do jego 
wypowiedzi z poprzedniej sesji 
na temat potrzeby remontu ulicy 
Towarowej.

- Ulica Towarowa także leży mi 
na sercu, ale są procedury, których 
nie przeskoczymy. Część ulicy 
idzie poza płotem firmy Tripus. 
Musi ona przesunąć płot. W grud
niu nastąpiła tam zmiana właści
ciela - odpowiadał W ładysław  
Kobiałka. Dodał, że „najpierw 
Słowackiego, potem Towarowa". 
Ale przy okazji w ytknął radne
mu Skraburskiemu, że atakuje go 
za zbytnie wydatki, mówi „Rób
my oszczędności, bo budżet tego 
nie w ytrzym a", a jednocześnie 
wskazuje na potrzebę kolejnych 
inw estycji i oczekuje ich pilnej 
realizacji. - Czy będziemy łapali 
dziesięć srok za ogon, czy będzie

my robili zgodnie z harmonogra
mem? - komentował obrazowo. 
Przypomniał, że miasto i gmina 
to jest miasto i 16 sołectw, co miało 
oznaczać, że trzeba myśleć także o 
podobnych inwestycjach poza Bie
rutowem.

Radny P io tr Saw icki z kolei 
oznajmił, że burmistrz jest obwi
nionym przed rzecznikiem finan
sów publicznych. - Czy może pan 
przybliżyć szczegóły tej sprawy? - 
postawił pytanie. - Nie, nie mogę - 
odparł krótko burmistrz. Za chwi
lę dodał: Na dzień dzisiejszy nie 
ma sprawy.

Do swoich „pytań stawianych 
od stycznia do września" wrócił 
Józef Skraburski. - Dlaczego po
służył się pan ukrytym kredytem, 
a nie skorzystał z tańszego banko
wego? - zapytał. I kontynuował: 
Dzisiaj pan mi nie musi odpowia
dać. Odpowiedź otrzymałem od 
Najwyższej Izby Kontroli. Gmina 
ukrywała zadłużenie względem 
radnych, podając nierzetelne wy
kazy zadłużenia. O kłam yw ała 
Regionalną Izbę Obrachunkową, 
podając niższe zadłużenie. Tym 
samym RIO wydawała zgodę na 
dalsze zadłużanie się gminy. Dla
czego gmina miała ukryte kredy
ty? Czy ma pan jeszcze troszeczkę

odwagi i honoru, żeby powiedzieć 
„przepraszam"?

- Odgrzewane kotlety to specjal
ność pana radnego. Słyszę o tym 
od wielu miesięcy. Gdybym na- 
broił, to powiedziałbym „przepra
szam". Ja wiem, że nie nabroiłem 
- odpowiadał burm istrz. I poin
formował zebranych, że 15 lutego 
Prokuratura Rejonowa w Trzebni
cy wydała prawomocne postano
wienie o umorzeniu dochodzenia. 
Chodziło o rzekome przekrocze
nie uprawnień i niedopełnienie 
obowiązków przez burmistrza w 
związku ze sprzedażą i odkupem 
13 hektarów gminnych gruntów. - 
Nie był to ukryty kredyt, bo takie 
było prawo, że nie wpisywało się 
do sprawozdań. Pieniądze wy
korzystano na realizację potrzeb 
mieszkańców - na inwestycje. Po
tem zmieniło się prawo. W 2013 
roku prawo było takie, nie inne. 
Sprawę prowadziła prokuratura 
we Wrocławiu. Na wniosek gaze
ty „Bierutowianin" rozpatrywał ją 
sąd. Podtrzymał umorzenie. Była 
to poprawa finansów w celu re
alizacji potrzeb mieszkańców. To 
staram się panu tłumaczyć przez 
półtora roku - zakończył mocnym 
tonem Władysław Kobiałka.

K rzysztof Dziedzic

[z uzasadnienia uchwały 
i za www.smzb.eu]

Urodził się 9 listopada 1935 r. w 
Szufnarowej. Szkołę podstawową 
ukończył w swojej rodzinnej miej
scowości, a Liceum Ogólnokształ
cące w Strzyżowie. Po ukończeniu 
tej szko ły zdecydował o swoim 
powołaniu życiowym i wstąpił do 
S em ina rium  D uchow nego we 
Wrocławiu, które ukończył i został 
wyświęcony na kapłana w 1961 
roku. Jako wikariusz pracował w 
parafiach: Stara Kamienica, Mie
roszów, Bolesławiec, i Chełmsko. 
Następnie, już jako proboszcz, objął 
parafię w Rogowie Sobóckim, skąd 
przeszedł do Zbylutowa. Przybył do 
Bierutowa 20 czerwca 1978 roku i 
objął tutejszą parafię. Znacząco 
wpisał swoje życie w historię miasta 
i gminy. Był duchowym przewodni
kiem parafian - mieszkańców Bie
rutowa i okolicznych miejscowości. 
Starał się jednoczyć mieszkańców 
w każdych okolicznościach, był do
brym doradcą, niósł pomoc wszyst
kim, którzy o tę'pomoc się do niego 
zwrócili. Pozostawił po swojej dzia
łalności liczne pamiątki, do których 
należy zaliczyć odzyskanie dla po
trzeb parafian i sprawowania kultu 
religijnego kościoła św. Katarzyny, 
a następnie z dużym trudem i zapa
łem przeprowadzenie przy pomocy 
parafian najpilniejszego jej remontu 
i zabezpieczenia. W następnych 
latach kontynuował jej remont, tj. 
przeprowadzono renowację baroko
wego ołtarza, empory, uzupełniono 
posadzkę, wyposażono w ławki, 
witraże, organy. Ponadto kościół

był kilkakrotnie salą koncertową 
dla występujących w nim artystów. 
Dzięki dobrej w spółpracy z ów
czesnymi władzami miasta i gminy 
przystąpił do budowy Domu Kate
chetycznego, który był udostępnia
ny nieodpłatnie na potrzeby Szkoły 
Podstawowej w Bierutowie. Ponad
to dla sprawowania kultu religijnego 
mieszkańców Kijowie, Kruszowic 
i Paczkowa przystąpił do budowy 
kaplicy w Paczkowie. W kościołach 
w Posadowicach i Solnikach Ma
łych oraz w kościele św. Józefa w 
Bierutowie przeprowadził remont 
i uzupełnił pokrycia dachowe, wy
konał remont wież oraz malowanie, 
co pozwoliło, że świątynie te służą 
parafianom po dzień dzisiejszy. 
Był współzałożycielem chóru pa
rafialnego. Cieszył się autorytetem 
wśród księży. Za pracę dla wier
nych i duże osiągnięcia o trzy
mał tytuł kanonika i prałata oraz 
został ustanowiony dziekanem  
Dziekanatu Oleśnica - Wschód.

http://www.smzb.eu
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B IE R U T Ó W  •  Koncert Macieja 
Balcara z zespołem przyciągnął 
wielu fanów jego muzyki.

W niedzielę 28 lutego w auli ZSP 
w Bierutowie wystąpił lider zespo
łu Dżem -  Maciej Balcar. Tym ra
zem jednak koncertował ze swoim 
własnym zespołem, w skład które
go wchodzą: Maciej Mąka (gitara), 
Piotr „Quentin" Wojtanowski (gi
tara basowa), Krzysztof „Flipper" 
Krupa (instrumenty perkusyjne) 
i Jan Gałach (gitara, skrzypce). 
Oczekująca ich publiczność szczel
nie wypełniła salę -  do tego stop
nia, że gdy muzycy przybyli, mieli 
spory kłopot, aby przecisnąć się 
na scenę. Ponieważ dla niektórych 
fanów zabrakło miejsc na parterze, 
weszli również na balkony auli. 
Tak duża frekwencja ucieszyła or
ganizatora imprezy - burmistrza 
Władysława Kobiałkę, choć spra
wiła, że gdy na początku zabierał 
głos, m usiał... wejść na taboret, 
aby być widocznym w tłumie.

- D zisiejszy koncert to takie 
przesunięte walentynki -  wyjaśnił. 
Przypomniał sylwetkę Macieja Bal
cara, artysty wszechstron
nego: muzyka, wokalisty, 
kompozytora, autora tek
stów, aktora teatralnego i fil
mowego. Sam główny bohater wy
darzenia przypomniał, że to już 
16., ostatni koncert z cyklu „Live 
Tour 16". -  Ja i moi przyjaciele 
spędziliśmy prawie trzy tygodnie 
w trasie, będziemy teraz przez 
najbliższe dni odsypiać -  mówił.

Jednak tego wieczoru muzykom 
z pewnością nie zabrakło jeszcze 
energii, grali bowiem przez ponad 
dwie godziny, prezentując bardzo 
szeroki repertuar -  utwory szyb
sze i w olniejsze, przypom nieli 
stare przeboje, jak np. „Komu bije", 
wykonany po raz pierwszy przed 
szerszą publicznością na festiwalu 
w Opolu w 1998 r., były też nowo
ści z płyty „Ruletka": „Sierpnio
wi ludzie", „Chłonę małe rzeczy" 
oraz „O maku" -  do słów wiersza 
Czesława Miłosza „Przypowieść o 
maku". Pojawiły się również cove- 
ry piosenek zagranicznych.

Cała publiczność świetnie się ba
wiła i gorącymi oklaskami skłoniła 
artystów do dwukrotnych bisów.

Zbigniew Nowak

Maciej Balcar ma w Bierutowie wielu 
fanów

Nocna pomoc medyczna
Od 1 m arca uruchom iony b ę 
dzie Punkt Nocnej i Świątecznej 
O pieki M edycznej na te ren ie  
szpitala w Sycowie. Co to zmieni 
w szpitalu w Oleśnicy?

Nowy punkt w szpitalu w Syco
wie będzie działał w dni robocze 
w godzinach od 18 do 8 dnia na
stępnego oraz w soboty i święta. 
Dyżur pełnił będzie zespół składa
jący się z jednego lekarza i jednej 
pielęgniarki. Dyżurujący lekarz bę
dzie udzielał porad: w warunkach 
ambulatoryjnych, w domu pacjen
ta (w przypadkach uzasadnionych

medycznie; rejon w izyt - gmina 
Syców, M iędzybórz, Dziadowa 
Kłoda), telefonicznie pod numerem 
62/785-20-31 

- Zmianie ulega rejon wizyt do
mowych lekarza nocnej i świątecz
nej opieki medycznej dyżurującego 
na terenie szpitala w Oleśnicy. Od 
1 marca będzie on obejmował gmi
nę Oleśnica, Bierutów, Dobroszyce. 
Pozostałe warunki organizacyjne 
w zakresie tych usług pozostają 
bez zmian - mówi Panoramie Kamil 
Dybizbański, p.o. dyrektora PZSz.

(ror)

Na sesji Rady Gminy Oleśnica uroczyście pożegnano Teresę Ohn- 
sorge-Nyklewicz, wieloletnią przewodniczącą Zespołu Interdyscypli
narnego i Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Odchodząca na emeryturę urzędniczka z rąk wójta otrzymała okazały 
bukiet kwiatów i życzenia realizacji marzeń, na które do tej pory brako
wało czasu. - Może jakaś daleka podróż? - proponował Marcin Kasina.

(hag)

Chcą odwołać Radę

Nie wiadomo, kto zlikwidował
SYCÓW. Rada Powiatu oficjalnie nie zmieniła statutu Zespołu Szpitali, 
a faktycznie zamknęła oddział. To łamanie prawa -  twierdzi Bolesław 
Moniuszko.

Na zakończenie XIX sesji Rady 
Miejskiej w Sycowie głos zabrał 
burmistrz Sławomir Kapica, by 
prosić radnych o poparcie apelu 
skierowanego do Rady Powiatu. - 
Ciągle dochodzą do nas niepoko
jące sygnały odnośnie funkcjono
wania służby zdrowia na naszym 
terenie. Cały czas słyszymy, że 
część lekarzy już nie pracuje w tej 
jednostce, ciągle jest zamieszanie, 
a wśród mieszkańców panuje brak 
poczucia bezpieczeństwa. Powsta
ła więc propozycja, abyśmy wspól
nie przyjęli apel do Rady Powiatu 
Oleśnickiego o działanie zgodnie 
ze strukturą organizacyjną PZS, 
która jest zapisana w statucie - in
formował.

Projekt stanow iska odczytał 
przewodniczący Rady Miejskiej 
Bolesław Moniuszko. W piśmie 
zwrócono uwagę na problem „na
silających się przypadków utrud
nionego, czy wręcz niemożliwego, 
korzystania z leczenia na oddzia
le internistycznym w oleśnickim 
szpitalu przez mieszkańców gmi
ny Syców". Kluczowe były słowa: 
„Pragniemy zwrócić uwagę, że w

obowiązującej strukturze wykaza
ny jest oddział chorób wewnętrz
nych oraz izba przyjęć w sycow- 
skim szpitalu. Naszym zdaniem 
decyzja o likwidacji oddziału we
wnętrznego w sycowskim szpitalu 
narusza obowiązujący statut, czyli 
jest decyzją niezgodną z prawem 
ustanowionym przez radę powiatu 
oleśnickiego."

Po odczytaniu projektu apelu, 
Bolesław Moniuszko przypomniał: 
Byliśmy na sesji Rady Powiatu, na 
której miała być głosowana zmia
na statutu. Okazało się, że tego

głosowania nie było, czyli statut 
zatw ierdzony w 2012 r. nadal 
obowiązuje, a rzeczywistość jest 
taka, że izby przyjęć ani oddzia
łu w ew nętrznego nie ma. Kto 
może zmienić statut? Ani zarząd, 
ani dyrektor szpitala, tylko Rada, 
która go uchwalała. Niech się rad
ni określą, bo do tej pory niektó
rzy mówią: „My na to nie mamy 
wpływu". No jak to nie mamy? 
To jak pełnią oni nadzór nad dzia
łalnością zarządu i dyrektora? A 
ustawowy nadzór pełni Rada. Nie 
chcę uprzedzać faktów, ale jeśli nie 
będzie odpowiedńiej reakcji na ten 
apel, najprawdopodobniej będzie
my podejmować dodatkowe środ
ki prawne.

- A jeśli wobec tego zm ienią 
statut? -  dopytyw ali sycowscy 
radni. - Wtedy będziemy wiedzie
li, kto był za likwidacją oddziału 
wewnętrznego, bo na razie „nie 
ma winnych", nie wiadomo, kto 
go zlikw idow ał -  podsumował 
przewodniczący, zaś radni jed 
nomyślnie poparli wystosowanie 
wspomnianego apelu.

Zbigniew N ow ak

SYCÓW. Rada Powiatu jest winna zapaści sycowskiego szpitala -  tak uwa
ża wielu mieszkańców i zbiera podpisy, aby odwołać dotychczasowe władze.

Sycowiacy podpisują się „przeciw likwidacji szpitala w Sycowie”...
W sobotę na skwerze koło ryn

ku od godziny 11 zbierano pod
pisy w sprawie odwołania Rady 
Powiatu. Główną przyczyną jest 
pogarszająca się sytuacja sycow
skiego szpitala. Sprawa ta naj
bardziej niepokoi seniorów i to 
właśnie oni stanowili większość 
wśród ok. 40-osobow ej grupy, 
która przybyła na spotkanie. Ja
rosław Wieczorek, pełnomocnik 
inicjatora referendum, wyjaśniał: 

Do 22 marca planujemy zebrać 
ok. 8,5 tys. podpisów, tj. 10% licz
by mieszkańców powiatu. Wów
czas rozpisuje się referendum. Na 
razie 80% list jeszcze nie spłynęło 
z terenu, ale mamy dużo czasu. 
Starosta mówi, że przeciw nicy 
polityczni go atakują, a to bzdu
ry. Nam chodzi tylko o szpital, a 
nie o żadną politykę. Ja nigdy ani 
jednego dnia nie byłem członkiem

żadnej partii politycznej -  zazna
czał.

- Nasz protest nie jest polityczny, 
ale decyzja o zamknięciu szpitala 
taka była! -  oświadczył jeden ze 
zgromadzonych sycowian, a pozo
stali przyznali mu rację. Całe spo
tkanie przebiegało jednak bardzo 
spokojnie, nie było żadnych okrzy
ków ani transparentów, a jedynie 
rozmowy.

- Zgodnie z prawem nie możemy 
teraz agitować, ponieważ została 
poniekąd rozpoczęta procedura 
wyborcza, dlatego wszelkie prze
marsze i inne takie zachowania 
są zakazane -  tłumaczył Jarosław 
W ieczorek. - Przygotow aliśm y 
tutaj listę do zbierania podpisów, 
ponieważ wielu starszych ludzi 
nie wiedziało, gdzie można tę li
stę znaleźć. Myślę, że był to dobry 
pomysł. W ościennych gminach

też ludzie zbierają podpisy, najgo
rzej jest z Oleśnicą, która nie widzi 
swojego interesu w ratowaniu sy
cowskiego szpitala. Oleśniczanie 
nie rozumieją, że jeśli u nas nie ma 
szpitala, to za chwilę u nich pacjen
ci będą leżeć na ulicy.

Uczestnicy akcji dodawali też 
inne argumenty: Nie każdy starszy 
człowiek ma na miejscu dzieci z 
samochodem, które mogą go pod
wieźć do Oleśnicy; Jak człowiek 
ma chorych rodziców w szpitalu, 
to powinien codziennie do nich 
przyjść, a nie martwić się, jak doje
chać do innego miasta.

- Już od maja ze szpitala mają być 
zrobione spółki, takie chodzą słu
chy -  przekonywała jedna z miesz
kanek. - Żeby tylko nie skończyło 
się tak, jak w Środzie Śląskiej: naj
pierw zrobili spółki, a teraz szpita
la już nie ma. Zbigniew Nowak

HHHHNMMMMMMHNMMNMaMHMMMNWMMN

http://www.olesnica24.com
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Remont by się przydał, ale najpierw jego lokatorom trzeba zapewnić mieszkania

Czy gmina była informowana przez 
ANR o sprzedaży obiektu?

- Agencja N ieruchom ości Rol
nych sprzedała obiekt w Świerznej 
wraz z lokatorami w 1996 roku. Nie 
mamy informacji, czy gmina była 
o tym inform owana. Sprzedając 
obiekt, ANR przeniosła obowiązki w 
stosunku do lokatorów na nowego Pałac na XIX-wiecznej litografii z teki Aleksandra Dunckera.

Świersza to wieś wzmiankowana 
w wykazie dziesięcin na rzecz Zako
nu Krzyżowców z Gwiazdą w 1288 r. 
Około 1800 r. na terenie posiadłości 
wzniesiono pałac, założono ogród 
ozdobny i rozbudowano istniejący 
wcześniej folwark. W ciągu XIX wie
ku pałac, folwark i ogród poddawane 
były przekształceniom i rozbudowie. 
Po 1945 r. posiadłość we wsi prze
jęta została przez PGR Oleśnica. Po 
likwidacji pegeerów obiekt wszedł do 
zasobu Agencji Nieruchomości Rol
nych.

Był rok 1996, kiedy Agencja Nieru
chomości Rolnych sprzedała folwark 
z pałacem. Sprzedała go razem z 
mieszkańcami, którzy wcześniej 
pracowali w miejscowym PGR. Od 
20 lat mieszkają tam, gdzie miesz
kali, ale wezwania na drzwiach do 
opuszczenia budynku wzbudzają w 
nich strach, że mogą wylądować na 
bruku...

właściciela - mówi Marcin Kasina, 
wójt gminy Oleśnica.

Dlaczego nowy właściciel przez 
tyle lat nic nie robił z tą nierucho
mością? - Cóż, to pytanie należy 
zadać ówczesnemu właścicielowi 
nieruchom ości. Proponowałbym 
dotrzeć do aktu notarialnego z 1996 
roku, w którym jasno były określone 
obowiązki nabywcy od ANR pałacu 
w Świerznej wraz z gospodarstwem 
rolnym. Kupujący miał pełną świa
domość, że nabywa nieruchomość 
z lokatorami - wyjaśnia gospodarz 
gminy.

Agencja Nieruchomości Rolnych we Wrocławiu przed dwudziestu laty sprzedała folwark z pałacem. I, 
co najważniejsze, z lokatorami. Wciąż żyją oni w  strachu, czy prywatny właściciel nie wyrzuci ich na 
bruk. Co może zrobić w tej sytuacji gminny samorząd?

Dodajmy, że problem ANR z bu
dynkami zabytkowymi zamieszkały
mi przez lokatorów dotyczy nie tylko 
Dolnego Śląska, ale całego kraju. To 
oddziały Agencji miały obowiązek 
zapewnienia lokali zastępczych tym 
lokatorom. Dlaczego tak nie postąpio
no w przypadku Świerznej?... To już 
pytanie do przedstawicieli wrocław
skiego oddziału ANR.

Obecnie zespół pałacowy zajmuje 
znaczną część siedliska wsi pomię
dzy drogą lokalną, a torami kolejo
wymi. Zachował się trójskrzydłowy 
pałac, relikty ogrodu oraz w dużym 
stopniu zniszczony folwark.

Co dalej z jego mieszkańcami? 
Prywatny właściciel skontaktował się 
z gminą i zadeklarował dla lokatorów 
wybudowanie obok budynku. Ale...

- Rzeczywiście, nowy właściciel 
zaproponował wybudowanie budyn
ku na działce, którą miałaby przeka
zać gmina. Nie ma jednak żadnych 
podstaw prawnych dla takich roz
wiązań. Proszę sobie wyobrazić, że 
dzisiaj każdy mieszkaniec lub de- 
veloper przychodzi do gminy i chce 
dostać działkę, na której wybuduje 
budynek. Pytam się - na jakiej pod
stawie? - stawia retoryczne pytanie 
M. Kasina. I dodaje: Gmina ma obo
wiązek zapewnienia lokali socjal
nych jedynie wówczas, gdy wynika 
to z prawomocnego wyroku sądo
wego o eksmisję. A z informacji, 
jakie posiadam obecnie, wynika, że 
nie ma ani żadnego prawomocnego 
orzeczenia sądowego w tej sprawie, 
ani nie toczy się nawet jakiekolwiek

postępowanie sądowe o eksmisję. 
M ieszkańcy pałacu w Świerznej 
chcą ponosić opłaty związane z naj- 
mem swoich lokali, ale poprzedni i 
obecny właściciel nie wskazywali 
im nawet numeru konta bankowego, 
na które mogliby te opłaty wnosić - 
ujawnia wójt.

Plany odremontowania pałacu i 
założenia w nim domu seniora przez 
nowego właściciela pozostają na ra
zie w sferze przypuszczeń.

Czy lokatorzy zwracali się do gmi
ny o pomoc? I w jaki sposób gmina 
może im pomóc?

- Tak, zwracali się o pomoc. Na 
mój wniosek otrzym ali darmową 
obsługę prawną kancelarii prawnej, 
która reprezentuje ich w powyższej 
sprawie - konkluduje Marcin Kasina.

Fundusze m \  D O L N Y  Unia Europejska |
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K O M U N I K A T
„Rozpoczęcie konsultacji społecznych - Program Rewitalizacji Gminy 

Dobroszyce na lata 2016-2026”

Na podstawie art. 11 ust. 3 w związku z art. 6 oraz art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 
9 października 2015 r. o rewitalizacji (Dz.U. z 2015 r. poz. 1777) i zgodnie z 
Zarządzeniem Wójta Gminy Dobroszyce nr 12/2016 z dnia 12.02.2016r., Wójt 
Gminy Dobroszyce informuje o rozpoczęciu konsultacji społecznych Uchwały 
w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia Programu Rewitalizacji 
Gminy Dobroszyce na lata 2016-2026.

W celu opracowania lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Dobroszyce 
na lata 2016-2026 dla obszarów wiejskich konieczne iest określenie obszarów 
kryzysowych (zdegradowanych) oraz rewitalizacji na terenie wiejskim gminy. W 
związku z powyższym zostanie opracowana diagnoza społeczno-gospodarczo- 
-przestrzenna jednostek gminy (sołectw), która pozwoli określić zróżnicowanie 
wewnętrzne i wykazać obszary, które ze względu na wysokie nagromadzenie 
negatywnych zjawisk społecznych, gospodarczych czy przestrzennych powinny 
zostać objęte wsparciem w ramach LPR. Kluczowe wnioski z przeprowadzonych 
analiz (diagnoza), na podstawie których wyznaczone zostaną obszary zdegrado
wane i rewitalizowane, zostaną przedłożone w procesie konsultacji społecznych 
mieszkańcom i interesariuszom procesu. Wyznaczenie obszaru rewitalizacji sta
nowi kontekst planowania i realizacji przedsięwzięć, które mają przyczynić się 
do rozwiązania kluczowych problemów społecznych zidentyfikowanych na tych 
obszarach oraz wpłynąć na poprawę jakości życia mieszkańców.
Program Rewitalizacji Gminy Dobroszyce to dokument, który programuje proces 
rewitalizacji na obszarach gminy, na których stwierdzono największe nasilenie 
negatywnych zjawisk. Działania rewitalizacyjne zaplanowane na obszarach zde
gradowanych wskazanych w Programie Rewitalizacji mają szansę na uzyskanie 
zewnętrznego finansowania, m.in. z funduszy UE.
Mając na względzie powyższe, informujemy o rozpoczęciu konsultacji społecznych. 
Osoby zainteresowane tematyką objętą zakresem konsultacji mogą składać 
uwagi w terminie od 29.02.2016 roku do 31.03.2016 roku:
• w formie pisemnej poprzez specjalną ankietę (do pobrania na stronie 

internetowej Gminy, www.dobroszyce.pl, zakładka „Program rewi
talizacji”), którą należy złożyć w biurze podawczym Urzędu Gminy 
Dobroszyce, Rynek 16, na parterze lub wysłać drogą e-maii na adres: 
rewitalizacja@dobroszyce.pl

• konsultacje społeczne adresowane do mieszkańców i interesariuszy 
w dniu 9 marca 2016 r. w godz. od 17:30 do 18:30 w Gminnym Centrum 
Kultury przy ul. Parkowej 14 (sala widowiskowa) w Dobroszycach.

Zapraszamy przedstawicieli Rady Gminy, Rad Sołeckich, organizacje pozarzą
dowe, instytucje i podmioty gospodarcze, przedstawicieli środowiska naukowego 
a także wszystkich zainteresowanych mieszkańców i interesariuszy obszarów 
wiejskich Gminy Dobroszyce do udziału w konsultacjach.

w oparciu o decyzję nr 10 m ini
stra obrony narodowej „w sprawie 
wprowadzenia minimum progra
mowego realizowanego w ramach 
innowacyjnych programów przy
sposobienia obronnego lub eduka
cji dla bezpieczeństwa".

Dzięki współpracy z Minister
stw em  O brony N arodow ej i z 
Wojskiem Polskim klasa jest już 
um undurow ana, co w yróżnia 
uczniów w szkole i poza nią. W 
tym  roku szkolnym  uczniow ie 
klasy realizują program związany 
z edukacją wojskową. W kolejnych 
latach będzie to edukacja z zakresu 
pożarnictwa i policji.

Opiekę nad klasą objął major 
mgr inż. Wojciech Czerechowski, 
zastępca szefa Wydziału Wycho
wawczego, który będzie prowadził 
zajęcia teoretyczne i praktyczne z 
zakresu służby wojskowej. (ror)

cącym  w ch odzącym  w skład  
Zespołu Szkół Ponadgimnazjal- 
nych w Bierutowie.

Innowacja obejmować będzie 
uczniów oddziału Liceum Ogól
nokształcącego, którzy rozpoczną 
naukę 1 września, aż do zakoń
czenia edukacji w roku szkolnym 
2018/2019.

Przypomnijmy, że od 1 w rze
śnia 2015 r. działa w ZSP klasa 
mundurowa.

Jej program przewiduje wiele 
zajęć prowadzonych przez part
nerów, z którym i podpisano w 
tym  zak resie  w spółpracę. To:
Wyższa Szkoła Oficerska Wojsk 
Lądowych we W rocławiu, Woj
skowa Komenda Uzupełnień we 
Wrocławiu, Komenda Powiatowa 
Policji w Oleśnicy, Państwowa Po
wiatowa Straż Pożarna w Oleśni-

B IE R U T Ó W  •  Zarząd Powiatu 
wyraził zgodę na dalsze finanso
wanie innowacji pedagogicznej 
pod nazwą „Edukacja m undu
rowa” w Liceum Ogólnokształ-

cy oraz Zarząd Rejonowy PCK w 
Oleśnicy.

Uczniów  klasy m undurowej 
obowiązuje podstawa programo
wa z rozszerzeniem stworzonym

http://www.olesnica24.com
http://www.dobroszyce.pl
mailto:rewitalizacja@dobroszyce.pl
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Panorama 
patronem Pogoni
Podczas III Turnieju Piłkarskie
go im . S eb as tian a  M u s ia łka , 
k tó re g o  g łó w n ym  p atro n em  
medialnym były Panorama Ole
śnicka  i portal olesnica24.com, 
ro zpoczęte  zo s ta ły  rozm ow y  
odnośnie objęcia patronatem  
medialnym Pogoni Oleśnica.

W minionym tygodniu zostały one 
zakończone. Miło nam poinformo
wać, że od rundy wiosennej sezonu 
2015/2016 Panorama Oleśnicka oraz 
portal olesnica24.com będą patro
nem medialnym najstarszego klubu 
piłkarskiego na Dolnym Śląsku.

- Chcemy, aby wszystkie media 
była przyjaźnie nastawione do Po
goni, bo to wizytówka Oleśnicy - 
powiedział Panoramie Michał Krej, 
prezes Pogoni Oleśnica.

Przypomnijmy, że w rundzie 
wiosennej Pogoń rozegra na od
nowionym stadionie przy Brzo
zowej aż 12 meczów. Jeśli nie będą 
się mogli Państwo zameldować na 
stadionie, to w Panoramie zapew
niamy obszerne relacje z meczów 
Pogoni. A skróty i fotorelacje na 
olesnica24.com.

(jam)

Sportowe echo gminy
P o n ia to w ic e  pany!

Finał Mistrzostw Gminy Oleśnica 
w halowej piłce nożnej seniorów 
przeprowadzono w gminnej hali 
w Oleśnicy. Rywalizowały: No- 
woszyce, Nieciszów, Poniatowice 
i Zarzysko. Mistrzostwo i Puchar 
Wójta wywalczyła reprezentacja 
Poniatowie w składzie: Przemysław 
Dwojuk, Paweł Lis, Mateusz Kazi- 
mierowicz, Paweł Kotwa, Oktawian 
Makulski, Dariusz Tabaczuk, Rafał 
Białas, Damian Kotwa. Miejsce 2. 
zajął Nieciszów, a Nowoszyce, zwy
cięzcy dwóch poprzednich sezonów, 
wywalczyli 3. lokatę.

Królem strzelców został Jan Kro- 
wicki z Nowoszyc - 44 bramki, a tytuł 
najlepszego bramkarza rozgrywek 
otrzymał Kamil Łucka z Nieciszowa.

Puchary i nagrody wręczali Ta
deusz Andreasik i Ryszard Hun- 
gier (przewodniczący i zastępca) z 
Komisji Kultury, Rekreacji, Sportu, 
Ładu i Bezpieczeństwa Publicznego.

C ie ś le  g ó rą  pod s ia tk ą
W gminnej hali w Oleśnicy od

były się finałowe turnieje w piłce 
siatkowej kobiet i mężczyzn.

W zaciętym turnieju pań zwy
ciężyła drużyna Cieśli w składzie: 
Kinga i Pamela Łuszczyńskie, Anna 
Krowicka, Marcelina Wojtuń, Ka

rolina Ryng, pokonując w finale 
drużynę z Sokołowie. Miejsce trzecie 
wywalczyły panie z Nieciszowa, a 
tuż za podium znalazła się repre
zentacja Poniatowie.

Wśród mężczyzn najlepsza rów
nież okazała się drużyna Cieśli, któ
ra w meczu finałowym pokonała 
reprezentację Poniatowie. Najniższe 
miejsce na podium wywalczyły So- 
kołowice. 4. był Nieciszów. Zwycię
ska drużyna wystąpiła w składzie: 
Sylwester Lisiecki, Jarosław Kupski, 
Sławomir Glinka, Janusz Siepak, 
Łukasz Bojanowski, Krzysztof Ryng, 
Damian Chrzanowski, Mateusz 
Płaneta, Dominik Krakowiak, Mi
rosław Wieczorek.

Puchary i nagrody w ręczali 
przew odniczący Rady Gm iny 
Tadeusz Kunaj oraz T. Andreasik 
i R. Hungier.

O Ś w ią te c z n e  Ja jo
12 marca przeprowadzony zo

stanie otwarty turniej w halowej 
piłce nożnej seniorów, a 13 marca 
turnieje w piłce siatkowej mężczyzn. 
Zgłoszenia przyjmowane będą do 
7 marca w dziale sportu i rekre
acji GOK (71/721-87-27). 20 marca 
odbędzie się turniej piłki siatkowej 
kobiet. Zgłoszenia (jw.) do 11 marca.

Artur Koziara

UKP Torpeda będzie reprezentował Oleśnicę na Zimowych Mistrzo
stwach Polski w pływaniu. Podopieczni trenera Wojtka Zawadzkiego 
wystartują w składzie: Ola Pilarek i Maria Krzywak (obie to reprezen
tantki kadry wojewódzkiej, finalistki Zimowych MP), debiutantka Julka 
Janik (reprezentantka kadry wojewódzkiej), Sebastian Kołodziejczyk 
(reprezentant kadry Polski, wicemistrz Polski), Karol Krzekotowski i 
Michał Kwaśny (reprezentanci kadry wojewódzkiej, finaliści MP). (ws)

W 180 miastach w całej Polsce odbyły się Biegi Pamięci Żołnierzy Wyklę
tych. Po raz pierwszy ta impreza dotarła do Oleśnicy. W biegu głównym 
najlepsi byli Łukasz Sobera z Echa Twardogóra oraz Paulina Papierska 
(Cała Oleśnica Biega).

Organizatorami oleśnickiej edycji 
byli Klub Biegacza Szerszeń Oleśni
ca oraz Miasto Oleśnica i Fundacja 
Wolność i Demokracja.

Bieg odbywał się na dwóch dy
stansach: główny na dystansie 5 km, 
Bieg Pamięci na trasie liczącej 1963 
metry - upamiętniał datę schwytania i 
śmierci ostatniego spośród Żołnierzy 
Wyklętych Józefa Franczaka ps. Lalek.

W Biegu Pamięci wśród kobiet 
pierwsze na mecie pojawiły się wspól
nie Julia Kuras i Julia Pietraszko z 
WKS-u Oleśniczanka. Wśród panów

najszybszy był Wiktor Fit, który rów
nież reprezentuje barwy WKS-u. De
koracji uczestników dokonał kapitan 
Stanisław Turski - żołnierz Brygady 
Świętokrzyskiej NSZ i prezes ZŻNSZ 
Okręgu Górnośląskiego.

W biegu głównym  najlepszy 
okazał się Łukasz Sobera z Echa 
Twardogóra (wygrał mimo błędnego 
wskazania mu trasy), a w katego
rii kobiet najszybsza była Paulina 
Papierska.

Nagrody dla zwycięzców wrę
czała Monika Hałasa, która wraz z

Martyną Puschaus będzie twarzą 
III Biegu Szerszenia. (jam)

WYNIKI 
B ieg G łó w ny kobiety
1. Paulina Papierska (Cała Oleśnica Biega)
2. Karolina Rasała (Cała Oleśnica Biega)
3. Dorota Kmiecik (Jelcz-Laskowice) 
mężczyźni
1. Łukasz Sobera (Echo Twardogóra)
2. Bartłomiej Szukalski (KB Szerszeń)
3. Robert Zborowski (Ostrzeszów)
B ieg P am ięc i kobiety
1. Julia Kuras i Julia Pietraszko 
(WKS Oleśniczanka) 
mężczyźni
1. Wiktor Fit (WKS Oleśniczanka)

Wykopali San Marino!
W sobotę odbyły się ćwierćfinały Zakładówki. Aż pięć meczy było wyrów 
nanych i emocji w nich było co nie miara.

A rm akan  - San M arino 7:3Po trzytygodniowej przerwie 
na parkiecie pojawili się ponow
nie piłkarze grający w zakładówce. 
W hali sportowej Atola odbyło się 6 
meczów. A aż 5 było wyrównanych 
i pełnych emocji.

B a rte c h 0:1BD E ljo t
M ecz dw óch d ru ży n , które 

postaw iły  na defensyw ę. W y
szły z założenia, że „nie traćmy, 
a z przodu może coś wpadnie". 
Zwycięzcy grupy A dość długo 
skutecznie realizowali tę zasadę, 
ale doświadczenie ekipy Francisz
ka Balickiego wzięło górę. Katem 
Bartechu został Piotr Kowiel, który 
nie po raz pierwszy udowodnił, 
że jest liderem zespołu BD Eljot i 
bez niego ta drużyna traci dużo 
ze swojej wartości.

S p o rtG a le ria  
- R-Gol D obroszyce  2 :3

Mecz z cyklu: doświadczenie kon
tra młodość. Ten mecz udowodnił, 
że w powiecie oleśnickim następuje 
piłkarska zmiana pokoleń. Legendy 
oleśnickiej piłki - Tomasz Idziorek 
i bracia Szczypkowscy - zostały 
pokonane przez dobroszycką 
młodzież, która dopiero uczy się 
piłkarskiego rzemiosła. Brandon 
Chrapek, Mateusz Surma i Konrad 
Maleszka pokonali Idziora i nawet 
gole Łukasza Szczypkowskiego i 
Krzysztofa Bezaka nie pomogły 
rutyniarzom.

N ajw iększa  n ie sp o d z ia n k a  
ćwierćfinałów. W icemistrzowie 
poprzedniej edycji musieli uznać 
wyższość niedoświadczonej ekipy 
Armakanu. Piłkarze Pogoni dali sobie 
strzelić aż 7 goli, co niezbyt dobrze o 
nich świadczy. Po raz kolejny najlep
szym piłkarzem Armakanu został 
Szymon Bartnik, który zaliczył hat 
tricka. Wychowanek Pogoni chciał 
chyba coś udowodnić swoim kole
gom... Wśród graczy San Marino ro
bił, co mógł, Tomasz Karga, ale jego 
dwa gole nie uchroniły zespołu od 
niespodziewanej porażki.

Ś w it W ro c ła w  - K e rry  1:3
Wyjście Świtu z grupy było naj

większą niespodzianką rozgrywek 
grupowych. W kuluarach sprzeczano 
się, ile goli wbiją im piłkarze Ker
ry, którzy są jednym z faworytów 
rozgrywek. Ten ćwierćfinał pokazał 
jednak, że z ekipą Świtu trzeba się 
liczyć. Wynik może nie oddaje w 
całości przebiegu spotkania, ale na 
pewno nie można powiedzieć, że 
mecz odbywał się wyłącznie pod 
dyktando Kerry. Wyjście z grupy 
ekipie Krzysztofa Małasińskiego 
zapewnili swoimi golami Andrzej 
Karamon, Szymon Dacków oraz 
Wojciech Hajduk.

Królowie Disco - Z e tka  3:1
Stracie dwóch legendarnych 

ekip zakładówki. Królowie Disco

zmierzają po czwarte zwycięstwo z 
rzędu, ale Zetka nie chciała im tego 
ułatwić. Grzegorz Kowalski ustawił 
swoich kolegów dość defensywnie, 
ale siła ofensywy Królów Disco jest 
ogromna. Liderem był nikt inny jak 
Krzysztof Michalewski, który swój 
występ udokumentował golem. Trafili 
także Bartosz Dąbrowski i... Jakub 
Piorunek - nominalny bramkarz.

N ie d a ry  - G K N  2:1
Czarny koń rozgrywek gra dalej. 

Ekipa Niedar, która gra zdecydowanie 
najszybszą piłkę w zakładówce, tym 
razem rozprawiła się z doświadczo
nymi piłkarzami GKN-u. Mecz był 
pełen emocji (niestety, nie tylko tych 
zdrowych...) i czuć było, że obie ekipy 
są całym sercem nastawione na grę 
w półfinałach. Paweł Wawszczyk 
i Dawid Kmieć pokonali Damiana 
Chorążkiewicza i nawet gol Prze
mysława Urbana nie dał GKN-owi 
upragnionego zwycięstwa.

W niedzielę (6 marca) czas na pół
finały i finały.
PÓŁFINAŁY
10:00 BD Eljot - Niedary
10:40 R-Gol Dobroszyce - Królowie Disco
11:20 Armakan - Kerry
FINAŁY
12:30 zwycięzca meczu 1 - zwycięzca 
meczu 2
13:10 zwycięzca meczu 2 - zwycięzca 
meczu 3
13:50 zwycięzca meczu 1 
meczu 3

zwycięzca

(jam)
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Echo wciąż na medalowym kursie | M i e s z k o w -  
iska zo sta ła  
I powołana do 

J  kadry Dolnego
Czy Przemysław Kaźmierczak pojedzie za 4 lata na olimpiadę? Talentów takich jak Przemek w Śląska,

twardogórskim Echu nie brakuje.... ś r  t i j f e  A naileP*
■ '1 9  H l f  szymi 

-  u
mi-

Sportowego narybku w Twardogórze nie brakuje

W świetlicy w Moszycach uro
czyście podsumowano sezonu 2015 
MLKS Echo Twardogóra. Jego pre
zes Wiesław Lenda (m.in. trzykrotny 
zwycięzca Maratonu Warszawskiego) 
przypomniał, że coroczne spotka
nia służą podsumowaniu sezonu 
i nagrodzeniu zawodników za ich 
osiągnięcia. W spotkaniu wzięli 
udział: przewodniczący Rady Powiatu 
Alojzy Kulig, zastępca burmistrza 
Ryszard Gąsior, trenerzy, zawodnicy 
i ich opiekunowie.

W twardogórskim klubie działają 
trzy sekcje: lekkoatletyka, piłka siatko
wa dziewcząt, orientering sportowy. 
Lekkoatletykę prowadzą trenerzy 
Paweł Olszański, Waldemar Czaj
kowski, siatkówkę Adrian Piętos, Jan 
Świerad, Karolina Walczak, a biegi 
na orientację Piotr Cych. Trenerzy 
poszczególnych sekcji przedstawili 
działalność na przestrzeni minionego 
roku w prezentacjach multimedial
nych z komentarzem.

Dla sekcji lekkoatletycznej był 
to najlepszy rok na przestrzeni 21 
lat działania klubu. W rankingu 
klubów prowadzony przez Mini
sterstwo Sportu i Turystyki twar- 
dogórzanie uzyskali 567. miejsce w 
Polsce na 3.372 sklasyfikowanych, 
51. miejsce w województwie na 288 
i 1. miejsce w powiecie (68,87 pkt. ze 
101,55 wszystkich uzyskanych przez 
kluby z terenu powiatu oleśnickiego). 
Zawodnicy brali udział w zawodach 
wojewódzkich, międzywojewódzkich 
i na szczeblu krajowym, odnosząc 
duże sukcesy.

To m.in. w Halowych Mistrzo
stwach Dolnego Śląska Młodzików 
- Kacper Sobczak 2. na 600 m i 1. na 
60 m ppł; w Mistrzostwach Dolnego 
Śląska Juniorów Błażej Sobczak 2. na 
400 m ppł, Przemysław Kaźmierczak 
2. w skoku o tyczce, Dominika Orliń
ska 1. w rzucie oszczepem, Karolina 
Ogrotnik 1. w rzucie dyskiem i mło
tem, Blanka Krzy wańska 2. w rzucie 
dyskiem i młotem; w Mistrzostwach 
Dolnego Śląska młodzików 3 złote, 
1 srebrny, 1 brązowy medal; w Mię
dzywojewódzkich Mistrzostwach

Młodzików 2 złote, 1 srebrny, 1 brą
zowy; w Halowych Mistrzostwach 
Polski w Wielobojach 5. miejsce Bła
żeja Sobczaka; w Mistrzostwa Polski 
Juniorów Młodszych - Przemysław 
Kaźmierczak 2. w skoku o tyczce, 
Karolina Ogrotnik 5. w rzucie młotem.

Twardogórska sekcja lekkoatle
tyczna realizuje program „Lekko
atletyka dla Każdego", który polega 
na organizacji dodatkowych zajęć 
wśród uczniów klas 3-6 i zawodów 
na miejscowym stadionie. Z twardo- 
górskiego Echa w kadrze narodowej

szkolona jest Karolina Ogrotnik. W 
zapleczu kadry narodowej są: Blan
ka Krzy wańska, Martyna Kozieł, 
Przemysław Kaźmierczak, Dominika 
Orlińska, Adam Olszański, Kacper 
Sobczak.

W sekcji pitki siatkowej dziewcząt 
trenuje 40 zawodniczek w 4 kate
goriach wiekowych. Biorą udział w 
Dolnośląskiej Lidze Młodziczek w 
kategorii minisiatkówki, w progra
mie upowszechniania siatkówki pod 
patronatem fundacji Młoda Gwar
dii. Czternastolatka Aleksandra

Wiesław Lenda ma powody do dumy

nionym okresie w orienteringu byli 
Karol Jelewski, Mateusz Gierus, 
Maksymilian Cych, Mikołaj Cych.

W piątkowe popołudnie najlepsi 
sportowcy otrzymali nagrody rze
czowe. Dwie nagrody finansowe zo
stały ufundowane przez burmistrza 
Zbigniewa Potyrałę - dla Karoliny 
Ogrotnik i Przemysława Kaźmier- 
czaka. Wszyscy sportowcy otrzymali 
od trenera orientacji sportowej Pio
tra Cycha koszulki z barwami flagi 
twardogórskiej i logo Echa.

Na swoją działalność w roku 2016 
klub otrzymał od gminy 55.000 zł, a 
od powiatu 4.000 zł. Wiceburmistrz 
Ryszard Gąsior zauważył, że na 
podstawie oglądanych prezentacji 
można stwierdzić, iż środki publiczne 
przekazywane na sport są racjonalnie 
wykorzystywane. Przewodniczący 
Rady Powiatu Alojzy Kulig życzył 
Przemysławowi Kaźmierczakowi, 
aby w roku 2020 uczestniczył w 
olimpiadzie i zdobył medal.

Wiceprezes PZLA Paweł Olszański 
przypomniał z kolei polską wycho
wankę Echa Twardogóra Karolinę 
Szymańską, która obecnie jest za
wodniczką Siódemki Legionovi 
Legionowo.

Spotkanie przy napojach i sło
dyczach zakończono wspólnym 
pamiątkowym zdjęciem.

Andrzej G łow acz

Pingpongowi mistrzowie

W O leśnicy, pow iecie i zaw o 
dach m iędzypow iatow ych  Li- 
cealiady M łodzieży w  Halowej 
Piłce Nożnej Dziewcząt ZSP Ole
śnica nie stracił nawet gola! Jak 
było w finale strefowym?

W hali sportowej MCS we Wro
cławiu odbył się Finał Strefy Wro
cławskiej w Halowej Piłce Nożnej 
Dziewcząt. Turniej decydował o 
awansie do Finału Dolnego Śląska. 
Rywalizowały ze sobą cztery dru
żyny: ZSP2 Oława, X LO Wrocław, 
Szkoła Mistrzostwa Sportowego 
Junior Wrocław i ZSP Oleśnica.

W pierwszym meczu SMS Wrocław 
8:1 rozgromił oławianki. ZSP, mimo 
niewykorzystania rzutu karnego, wy
grał 2:0 z LO X Wrocław. W meczu o 3. 
miejsce X LO pokonało ZSP2 Oława. 
W finale oleśniczanki musiały uznać 
wyższość SMS Wrocław - wszystkie 
zawodniczki tej szkoły regularnie 
trenują w AZS AWF Wrocław. Po

zaciętej i wyrównanej walce ZSP 
przegrało 0:2.

- Były to nasze pierwsze stracone 
bramki w trzech turniejach, ale jakże 
ważne, eliminujące nas z dalszej ry
walizacji. Nasza przygoda piłkarska 
w sezonie halowym została zakoń
czona, ale po raz pierwszy w historii 
ZSP Oleśnica udało się nam dotrzeć 
tak wysoko. Szkoda, że nie udało się 
awansować, ale będziemy dalej tre
nować i przygotować się solidnie do 
następnych Mistrzostw - mówi trener 
zespołu Wojciech Salik, któremu w 
przygotowaniu dziewcząt pomagał 
Adam Maciejewski (szkoleniowiec w 
Żeńskiej Akademii Piłkarskiej Sukces).

Reprezentacja ZSP Oleśnica wy
stąpiła w składzie: Dominika Kraw
czyńska -  kapitan Karolina Sus, Alicja 
Gołda, Agnieszka Tomaszewska, 
Karolina Miarka, Marta Lubrecht, 
Andrzelika Zińczuk.

(dp)

W Szkole Podstawowej w Międzyborzu odbyły się mistrzostwa powiatu 
oleśnickiego w tenisie stołowym szkół podstawowych. Kto okazał się mi
strzem celuloidowej piłeczki?

W zawodach uczestniczyło 14 
szkół - mistrzów swoich miast i gmin.

W kategorii dziewcząt w rozgryw
kach brało udział 6 zespołów. Roz
grywki toczyły się w dwóch grupach 
po 3 zespoły. Dwa najlepsze zespoły 
z każdej grupy rozgrywały półfinały, 
zwycięzcy zagrali w finale. 
MEDALISTKI
1. SP Dziadowa Kłoda -  M. Wieczorek,
K. Sobolewska, J. Kowalska; op. K.Gerus
2. SP 4 Oleśnica -  M. Kostrzewa, M.

Rogowska; op. M. Kowalska
3. SP Bierutów - E. Kowalska, A. Prędki;
op. P. Przybylski
Kolejne miejsca zajęły: 4. SP7 Oleśnica,
5. SP Wszechświęte, 6. SP Międzybórz.

W rozgrywkach chłopców udział 
brało 8 zespołów. Rozgrywki toczy
ły się takim samym systemem, co 
rozgrywki dziewcząt.
MEDALIŚCI
1. SP Ligota Polska - W. Kotwa, Ł. Wojtuń,
J. Kasina; op. J.Gawlik

2. SP Międzybórz - P. Klimek, M. Walczak, 
D. Nowacki; op. M. Adamek
3. SP Dziadowa Kłoda - D. Krawczyk,
K. Mazur, M. Świderski op. K. Gerus 
Kolejne miejsca zajęli: 4. SP Bierutów,
5. SP7 Oleśnica, 6. SP 2 Twardogóra,
7. SP8 Oleśnica, 8. SP 4 Oleśnica

Zwycięzcy każdej kategorii awan
sowali do dalszych rozgrywek. Naj
lepsi zawodnicy otrzymali medale 
i dyplomy.

(is)

Dla zwycięzców aż zabrakło miejsc na podium
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Marek Braveheart
R ep rezen tu jący  b arw y  S ze r
szenia Marek Kohut rozpoczął 
sezon od startu w Strathaven w  
Szkocji. Łatwo nie było...

Marek Kohut, zawodnik KB Szer
szeń Oleśnica, w szkockim Strathaven 
od startu do mety zmagał się z sil
nym, porywistym wiatrem, obficie 
padającym deszczem i opadami 
gradu. Bieg przypominał bardziej 
Runmagedon niż zwykłe zawody

na dystansie półmaratonu. Trasa 
biegu obfitowała w bardzo trudne 
podbiegi - jeden z nich ciągnął się 
na odcinku 4 km, a ogromne kałuże, 
których nie dało się wymijać, i woda 
na ulicach, płynąca niczym potok, 
nie ułatwiły biegaczowi życia.

Marek Kohut walkę z własnymi 
słabościami i pogodą na dystansie 
21,097 km zakończył w czasie 1:46:04. 
Zajął 140. miejsce. (ds)

Kraciastych spódniczek nie było..

Siatkówka mini, Szóstka maksi
M is trzo s tw a  O le ś n ic y  S zkó ł 
Podstawowych w minipiłce siat
kowej dziewcząt i chłopców klas 
piątych toczyły się pod dyktan
do reprezentacji Szóstki.

Zawody dziewcząt i chłopców zo
stały rozegrane w SP6. Zgłosiły się 
po trzy drużyny: dwie gospodarzy 
i reprezentacja SP4.
DZIEWCZĘTA
1. SP6 I - 4 pkt.
2. SP4 - 3 pkt.
3. SP6 II -  2 pkt.

Mistrzynie grały w składzie: K. Gó
recka, J. Graf, I. Kuś, A. Mularczyk, O. 
Papkę, O. Stankiewicz, P. Świątek, O. 
Wilgosz (opiekun Iwona Kamińska), 
a wicemistrzynie: M. Chlebowska, 
W. Czerniecka, M. Gorzkiewicz, M. 
Kostrzewa, M. Bartnik, A. Rogala, M. 
Rogowska, J. Taciak (opiekun Marta 
Kowalska). Najlepszą zawodniczką 
mistrzostw została wybrana Alek
sandra Mularczyk z SP6.

CHŁOPCY
1. SP6 I - 4 pkt.
2. SP4 - 3 pkt.
3. SP6 II - 2 pkt.

Złoto zdobył zespół w składzie: 
O. Hołowaty, H. Ignasiak, B. Janik, 
J. Mielczarek, N. Nowakowski, J. 
Perlik, M. Safian, M. Zadka (opie
kun Dariusz Świerczyński). Srebrni 
medaliści grali w zestawieniu: (M. 
Adamski, R. Czerniecki, M. Danie
lak, G. Dwojak, D. Rzepka, J. Tęcza, 
C. Wojcieszak, K. Fornal (opiekun 
Jarosław Janeczek).

MVP został wybrany Oliwier Ho
łowaty (SP 6).

Dwie najlepsze drużyny w obu 
kategoriach uzyskały awans do 
zawodów powiatowych. Wszyst
kie zespoły otrzymały pamiątko
we dyplomy i medale. Głównym 
organizatorem imprezy był MIKS 
Junior w Oleśnicy

(ds)

Tak biegała, tak biegała Oleśnica
Reprezentanci Oleśnicy biegali w Trzebnicy, biegali we Wrocławiu. Jednym 
słowem: Cała Oleśnica Biega...

Chętnych do biegania stale przybywa

27 oleśniczan wzięło w sobotę 
udział w IV Crossie Trzebnickim w 
Trzebnicy na dystansie 10 km. Bieg 
ukończyło ponad 500 osób. Najszyb
szy z oleśniczan był Kamil Papierski 
z Szerszenia Oleśnica.
NA MECIE
12. Kamil Papierski Szerszeń O-ca 42:38 
27. Robert Pontus Cata Oleśnica Biega 45:05 
30. Dariusz Karczyński COB 45:18
68. Tomasz Mateusiak Lupus O-a 47:27 
85. Stanisław Lota COB 48:34
113. Karolina Stawarz Oleśniczanka 50:05 
114 Marcin Grzywacz niezrzeszony 50:07 
134. Piotr Nowak COB 50:51
169. Damian Lencki COB 51:56
173. Rafał Piekarniak Sport-Edukator 52:02
192. Adrian Jakubowski Lupus 52:38

193. Marek Kłoczaniuk Lupus 52:38 
203. Mateusz Dorociak COB 53:04
218. Karolina Rasała COB 53:34
232. Krzysztof Ozga niezrzeszony 54:19 
254. Paulina Papierska Szerszeń 55:28 
273. Adam Musur Lupus 56:15
288. Michał Bukowski niezrzeszony 56:33 
292. Sebastian Walczyk niezrzeszony 57:00 
300. Paweł Stawarz Lupus 57:16
318. Paweł Masiewicz COB 57:59
340. Mariusz Turek COB 59:07
343. Mateusz Wielocha Szerszeń 59:18 
355. Mirosław Furman Lupus 59:48
375. Joanna Karczyńska COB 1:00:34 
483. Renata Sobczak Lupus 1:11:05
498. Jan Mandat Lupus 1:13:28

Dzień po wymagającym Crossie w 
Trzebnicy biegacze z Oleśnicy wzię
li udział we Wrocławiu w charyta

tywnym Biegu Dla Hospicjów. Do 
pokonanie był tzw. minimaraton o 
długości 4 km 200 m. Najszybszy z 
naszych biegaczy był Stanisław Lota 
z Cała Oleśnica Biega, który zajął 8. 
miejsce z czasem 16:45.
NASI NA MECIE
8. Stanisław LOTA COB 0:16:45
24. Damian LENCKI COB 0:17:50
39. Paulina PAPIERSKA Szerszeń 0:18:44 
82. Paweł MASIEWICZ COB 0:20:29
118. Joanna KARCZYŃSKA COB 0:21:59
119. M. KARCZYŃSKA COB /SP7 0:22:01 
149. E BUŁKOWSKA Szerszeń 0:22:46 
186. Anna NAWROT Oleśnica 0:24:11
197. Ilona DRÓŻDŻ Szerszeń 0:24:10
198. Bartosz DRÓŻDŻ Szerszeń 0:24:11

(ws)

Podopieczne Iwony Kamińskiej

Zacznij, kiedy inni szukają wy
mówek. Pływaj, kiedy inni ma
rzą. Nie poddawaj się, kiedy 
inni rezygnują” - takie było 
hasło obozu pływaków MKP

Atol.
Zawodnicy Miejskiego Klubu Pły

wackiego Atol Oleśnica oraz UKS 
Manta Jelcz-Laskowice przebywali 
na 7-dniowym obozie sportowym 
w CTS Nowa Ruda. W obozie brało 
udział 37 zawodników w wieku 10 
- 18 lat. Celem zgrupowania było 
doskonalenie technik pływania oraz 
przygotowanie do dalszej części 
sezonu.

Program obozu obejmował dwa 
razy dziennie zajęcia treningowe 
w wodzie oraz jeden trening ogól
norozwojowy w  sali sportowej. 
Dla uczestników  w ypoczynku 
z o sta ły  p rzy gotow an e różne

atrakcje: seans filmowy, dysko
teka, zabawy integracyjne, kolacja 
w stylu włoskim. Każdy otrzymał 
pamiątkową koszulkę, na której 
widniało logo klubu, miasta oraz 
hasło obozu.

Podczas treningów w wodzie 
wykorzystywany był wysokiej kla
sy sprzęt podwodny, rejestrujący 
technikę pływania, co pozwoliło 
na dogłębną analizę i poprawę in
dywidualnej techniki zawodników. 
W trakcie pobytu prowadzony był 
konkurs na najczystsze studio oraz 
najsympatyczniejszego uczestnika 
obozu.

Podczas zakończenia trenerzy i 
wychowawcy dokonali podsumo
wania oraz podzielili się swoimi 
refleksjami, a zawodnicy wyrazili 
pozytywną opinie poprzez oklaski 
oraz wyniki ankiety. Każdy uczest

nik otrzymał pamiątkowy dyplom 
i słodki prezent.

- Dziękuję rodzicom za zaufanie, 
jakim  nas kolejny raz obdarzyli. 
Dziękuję za pomoc w przygotowa
niu obozu Marcie Skorek-Hejninger 
i Marcinowi Hejningerowi, a Ani 
Zdanowicz, Marlenie Wadze oraz 
Romkowi Żerkowi za serca i zaan
gażowania podczas trwania zgru
powania. To były świetnie spędzo
ne dni pod względem sportowym, 
integracyjnym oraz towarzyskim. 
Pozostaną we wspomnieniach na 
długo. Dziękuję zawodnikom za to, 
że im się chciało i ciągle chce. Praco
wali, mimo zmęczenia, z uśmiechem, 
realizując założone cele. Dziękuję 
burmistrzowi Michałowi Kołaciń- 
skiemu za wspieranie naszych dzia
łań - mówi Panoramie Artur Mosiak, 
trener MKP Atol. (wp)

http://www.olesnica24.com
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D A M Y  PR A C Ę
Jednorazowy wpis do tej rubryki kosztuje 5 zł

■ KOSMETYCZKA - 1 osoba ■ pełny etat, z doświadcze
niem ■ La Sante. Oleśnica, ul. Kleeberga 2. Tel. 502-599-281.

■ ŚLUSARZ-SPAWACZ - 3 osoby ■ doświadczenie ■ 
P.P.H.U. Hofses. Oleśnica, ul. Dobroszycka 29. Tel. 502-951- 
363.

■ PAKOWANIE I ZAŁADUNEK TOWARU - 2 osoby ■ 
TAPICER - 5 osób ■ doświadczenie ■ PPH lmport-Export Jan 
Krochmal. Twardogóra, ul. Kościuszki 1. Tel. 785-989-929.

■ SPRZEDAWCA - 1 osoba ■ prawo jazdy kat. B, doświadcze
nie w branży metalowej ■ Sklep metalowy YATO. Oleśnica, ul. 
W. Polskiego 47a. Tel. 501-608-457.

■ PRACOWNIK BUDOWLANY - 2 osoby ■ dobre warunki 
płacowe ■ Tel. 693-909-426.

Firma z kapitałem zagranicznym, zlokalizowana w Ole
śnicy, będąca jednym z liderów opakowań dla przemysłu 
spożywczego poszukuje osób na następujące stanowisko:

M A G A Z Y N IE R
Do obowiązków osoby na tym stanowisku należy

Przygotowywanie wysyłek 
Przyjęcia / wydania produkcji 
Dokonywanie rozładunków i załadunków 
Obsługa wózka widłowego 
Obsługa dźwigu towarowo-osobowego 
Kontrola zgodność stanu towaru w magazynie

Od zainteresowanych Kandydatów oczekujemy:
Wykształcenia min. średniego
Doświadczenia w pracy w magazynie
Dyspozycyjności, odpowiedzialności, sumienności
Umiejętności pracy w zespole
Gotowości do pracy w systemie zmianowym
Uprawnienia do obsługi wózków widłowych i dźwigów
towarowo-osobowych -  mile widziane
Oferujemy:
Pracę w bardzo dynamicznie rozwijającej się firmie 
Zatrudnienie w oparciu o umowę o pracę 
Szkolenia podnoszące kwalifikacje

Zainteresowanych prosimy o przesłanie listu motywacyj
nego oraz CV wraz z nazwą stanowiska na adres:
ANIS OPAKOWANIA Sp. z o.o., ul. Przemysłowa 3, 56-400 
Oleśnica, lub e.mail: office@anis.pl
W aplikacji prosimy zawrzeć klauzulę: W yrażam zgodę na p rze 
tw a rza n ie  m oich  danych oso b o w ych  za w a rty c h  w m o je j 
oferc ie  pracy  dla po trzeb  n iezbędnych do rea liza c ji p ro c e 
su re k ru ta c ji (zg od n ie  z U staw ą o O ch ro nie  D anych O so
bow ych z dn ia 29 .08 .97 , D z ien n ik  U staw  N r 133 Poz. 883) 
In form ujem y, że skontaktu jem y się z w ybranym i K andydatam i!

605-265-785. CV prosimy wy
syłać mailem na adres: cv@ 
dolmat.pl lub złożyć w punkcie 
ochrony przy ul. Kleeberga 1 w 
Oleśnicy.
■ Zatrudnię do sprzątania biura 
raz w tygodniu do południa. Tel. 
791-206-100.
■ Agencja opiekunek osób star
szych o. w Oleśnicy poszukuje 
osoby z dobrą znajomością ję
zyka niemieckiego. CV na mail: 
biuro@pflegeteam.pl.
■ Zatrudnię przy naprawie palet 
także Ukraińców. Tel. 791-206- 
100 .

■ Zatrudnię fryzjerkę. Tel. 660- 
618-858.
■ Ferma drobiu w Sokołowicach 
przyjmie pracownika. Tel. 502- 
730-358, 71-315-40-39.
■ Restauracja DA MARIO w 
Oleśnicy przy ul. Pocztowa 2 po
szukuje kandydata na stanowisko 
kierowcy. Praca min. 4 dni w tygo
dniu. Kontakt 71 716-43-43.
■ Przyjmę pracownika w cha
rakterze sprzedawcy w sklepie 
papierniczym „Ola”, ul. 3 Maja. 
Mile widziane doświadczenie w 
branży. Tel. 601-171-186.
■ Podejmę się sprzątania. Tel. 
880-043-774.
■ Zatrudnię pilarza. Wymagane 
doświadczenie. Tel. 604-978-573.
■ Zatrudnię do pracy w pizzerii 
w Oleśnicy na stanowisko pizzer- 
men-kucharz. Mile widziane do
świadczenie. Tel. 607-979-525.

K U PI
■ Kupię wszystkie starocie, na
wet z PRL. Tel. 665-850-859.
■ Kupię butelki plastikowe PET 
po wodzie mineralnej powyżej 
100 szt. Tel. 661-095-889.
■ Kupię komputer commodore, 
amiga, atari. Tel. 781-531-536.

tapicerek. Tel. 601-92-68-75.
■ REMONTY DACHÓW, prace 
dekarskie, podbitka. Tel. 665- 
095-109, 732-657-190.
■ Rozniosę każdą ilość ulotek 
reklamowych. Tylko poważne 
oferty. Tel. 698-242-632.
■ Malowanie, tapetowanie, re- 
gipsy, panele, gładzie, luksfe
ry, docieplenia budynków. Tel. 
603-795-542.
■ Profesjonalna pralnia dywa
nów. Tel. 605-878-104.

DACHY, REM O NTY
Tel. 606-402-688

FOTO GORCZYCA
Oleśnica, 3 Maja 6 
Tel. 71-314-24-26 

fotografie ślubne, 
fotografie nagrobne (kolorowe, 

czarno-białe i 3D) - tanio.

SPRZEDAM
■ Pralki, lodówki, zmywarki z 
Niemiec - 250 zł/szt. Tel. 790- 
883-249.

S K Ł A D  W Ę G L A

[ m w ó i  gruzun

\£;508 050 490/

Tel. 71 788 91 50 
SKUP ZŁOMU

■ ALARMY. ZAMKI antywłama- 
niowe. Tel. 314-35-45 w godz. 
10-18, 314-88-09 dom, 0-601- 
76-12-82.
■ Tanio usługi transportowe. 
Tel. 505-611-842.

■ Remonty mieszkań i domów, 
tynki, malowanie, tapety, ka
fle, panele, zabudowy, karton, 
gips. Tel. 732-657-190,792-156- 
958.
■ Czyszczenie dywanów i tapi
cerek. Tel. 71-780-49-35, 784- 
759-776.
■ NIANIA na telefon. Tel. 512- 
237-963.
■ Naprawa pralek Waldemar 
Płaneta. ul. Chopina 7. Tel. 314- 
49-33, 0-601-78-86-87.
■ Posadzki z mixokreta. Tel.
0-606-874-272.
■ Usługi wykończeniowe  
mieszkań, gładzie, płytki, pa
nele, malowanie. Solidnie i ta
nio. Tel. 667-420- 041.
■ Montaż płyt gipsowych, 
kafelki, malowanie, gładzie, 
tanio i solidnie. Tel. 0-665-160- 
732.

■ OKNA PCV, ROLETY. Do
broszyce. Tel. 0-602-381-937, 
071-314-17-49, www. oknana- 
pokolenia.pl.
■ Deski podłogowe, tarasowe, 
podbitka. Ceny producenta. 
Tel. 601-973-247.
■ Okna PCV, żaluzje. RATY. Wy
konujemy posadzki z mixokreta. 
Oleśnica, ul. Wrocławska 30B. 
Tel. 71/314-95-49, 606-874-272.

G R A N IT Y , M A R M U R Y  
OL6RAN

-  P O N A P  7 0  K O L O R Ó W
-  K O S T K A  G R A N IT O W A

-  IN N E  W Y R O B Y  Z  G R A N IT U
Sm a r d z ó w  27B,

K. O l e ś n i c y .
TEL. 7 1 -3 9 9 -2 7 -0 3 , 

6 0 7 -1 9 9 -0 5 9 : w w w .O LG RAN .pl

■ Nowoczesne instalacje  
grzewcze, gazowe i wodno- 
-kanalizacyjne, montaż i serwis 
kolektorów słonecznych reno
mowanych firm. Klimatyzacja i 
wentylacja oraz roboty ziemne. 
Tel. 604-406-519.
■ Hydraulika, junkersy, grzej
niki, inst. wod.-kan. Tel. 665- 
468-587.
■ Całodobowe awaryjne otwie
ranie samochodów i mieszkań. 
Tel. 314-35-45 w godz. 10-18, 
314-88-09 dom, 0-601-76-12-82.

■ W ESELA - IM PR EZY - 
ROCZNICE. Kryształowy Dwór. 
Tel. 602-459-919.
■ B H P -  Center, szkolenia, 
wózki widłowe + gaz, ocena ry
zyka na stanowiskach pracy, nad
zory w zakładach pracy, protokoły 
powypadkowe. Tel. 507-823-846 
lub 794-42-02.
■ SZAMBA ekologiczne, oczysz
czalnie ścieków - Oltrans Spalice. 
Tel. 606-311-690.
■ Ocieplanie budynków. Tel. 881- 
507-760.
■ Pranie dywanów i tapicerki me
blowej. Tel. 604-511-683.
■ Zespół CZAR - wesela, zaba
wy. Tel. 664-605-512.
■ Kancelaria Oleśnica ul. Mic
kiewicza 4b lok. 8 oraz Wrocław, 
Spadki, Zachowki, Alimenty, Po
działy Majątku,Rozwody i Inne 
Porady Bezpłatnie! Tel. 535- 
263-043.

cyklinowanie, układanie 
bezpyłowe

Tel. 607-042-133.

■ Remonty i wykończenia, rri.in. 
łazienki, kuchnie. Tel. 661-283- 
302.
■ Remonty, tanio i solidnie. Tel. 
889-659-901.

FIN A N S E
S Z Y B K I E  

I W Y G O D N E  
P O Ż Y C Z K I
Przejrzyste zasady, 
raty łatwe do spłaty 

500 600 370
Optima Sp. z O.O.KRS0000355315

■ Biuro Rachunkowe „De
kret”. Oleśnica, ul. Wiśniowa 
5. Dla nowych firm 1. miesiąc

gratis. Tel. 608-617-323.
■ Ubezpieczamy dzieci, mło
dzież szkolną. Oleśnica, ul. 
Matejki 11 A. Tel. 398-11-22, ul. 
Słowackiego 10. Tel. 314-01-23,

UBEZPIECZENIA
- najtańsze OC + AC
- mieszkanie, dom
- życie, szkolne 

i turystyczne
- ODSZKODOWANIA 
Oleśnica, ul. M łynarska 7/3,

parter. Tel. 71-721-81-67.

■ Pomoc finansowa bez zbęd
nych formalności. Zadzwoń 505- 
500-509.
■ Chwilówki, kredyty. Oferta 
wielu firm. Kilińskiego 2/7. Tel. 
793-688-083.

■ Szybkie i wygodne po
życzki. Przejrzyste zasady, 
raty łatwe do spłaty Tel. 500-
600-370. Optima Sp. z o.o. 
KRS0000355315.
■ Szybka gotówka! Tel. 724-495- 
092.

TU R YSTYK A
■ CENTRUM MIĘDZYNARODO
WYCH PRZEWOZÓW AUTOKA
ROWYCH, wyjazdy codziennie 
z Oleśnicy, Sycowa, Wrocławia. 
BILETY LOTNICZE, PROMO- 
WE-zniżki do 90%. OPAL-Rze- 
mieślnicza 10, tel. 71 398 14 06, 
Kilińskiego 4, tel. 71 399-93-22. 
Rezerwuj: www.opal.olesnica. 
pi.
■ Wczasy krajowe 149 ofert. Mo
rze, góry, jeziora. Dojazd własny 
i autokar. OPAL Oleśnica Rze
mieślnicza 10 (obok PKS w Ga
lerii, przy postoju taksówek). Tel. 
71 398-14-06, Kilińskiego 4 (koło 
Biedronki). Tel. 71-399-93-22. Re
zerwuj nawww.OPAL.olesnica.pl.
■ Egipt, Jordania, Izrael-zwie- 
dzanie+wypoczynek, 15 dni za 
2160 zł. OPAL Oleśnica, Rze
mieślnicza 10 (obok PKS w Ga
lerii, przy postoju taksówek). Tel. 
71-398-14-06, Kilińskiego 4 (koło 
Biedronki). Tel. 71-399-93-22. Re
zerwuj na www.OPAL.olesnica.pl.
■ Dalekie Podróże 55% zniżki z 
Polski bezpośrednio. OPAL Ole
śnica Rzemieślnicza 10 (obok 
PKS - w Galerii, przy postoju

PRACA
■ Absolwentka finansów i ra
chunkowości poszukuje pracy. 
Tel. 884-082-649.
■ Zatrudnię księgową na kolejne 
stanowiska, do Biura Rachunko
wego „Bilans” w Oleśnicy. Wyma
gane: staż pracy w księgowości 
minimum 3 lata, umiejętność sa
modzielnego prowadzenia Podat
kowej Księgi Przychodów i Roz
chodów oraz Rejestrów VAT. CV 
ze zdjęciem prosimy przesyłać na 
adres e-mail: bilans_romaniuk@ 
interia.pl.
■ FIRMA DUET Z MIEJSCO
WOŚCI MOSZYCE 43, 56-416 
TWARDOGÓRA ZATRUDNI 
SZWACZKI, TAPICERÓW, 
STOLARZY I WYKLEJACZY. 
WIĘCEJ INFORMACJI POD 
NUMEREM TEL. 604-962-928.
■ Salon „Ewa” podnajmie wy
posażone stanowisko pracy

fryzjerowi lub fryzjerce damsko- 
-męskiej. Tel. 667-250-088 lub 
603-897-278.
■ Przyjmę kobietę do pracy w sa
lonie gier. Więcej informacji pod 
numerem 531-898-282.
■ Przyjmę operatora maszyn bu
dowlanych, pracownika fizyczne
go, kierownika budowy, kierowca 
samochodu ciężarowego. Kon
takt od 7 do 15. Tel. 605-246-269.
■ Praca w gospodarstwie rybac
kim. Tel. 602-634-272.
■ Zatrudnię kierowców z pra
wem jazdy C+E, jazda po kraju, 
możliwość zatrudnienia obco
krajowców. Umowa o prace. 
Tel. 601-397-306.
■ Firma transportowa Dolmat 
Trans Przemysław Wójciński 
zatrudni 15 kierowców z kat. 
C+E. Transport KRAJOWY lub 
UE. Pojedyncze oraz podwójne 
obsady. Kontakt: 71/738-23-15;

■ Sprzedam męski rower tury
styczny (24-biegi, oświetlenie, 
bagażnik, błotniki), koła 28 cali, 
stan bardzo dobry, 300 zł, za
pięcie gratis. Tel. 601-785-163.
■ Wielka Historia Świata - 
Oxford, 37 tomów, twarda 
oprawa, nieużywana, 500 zł. 
Tel. 607-643-209.
■ Sprzedam atrakcyjny stół z li
tego bukowego drewna w kolorze 
mahoniowym, składany o wymia
rach 180 x 100 cm, po rozłożeniu 
280 x 100. Cena 2000 zł. Kontakt: 
781-399-160.
■ Sprzedam kask narciarski 
dla dziecka z atestem, stan 
idealny, 100 zł. Tel. 601-785-163.

K O M PU TER Y
■ Pogotowie komputerowe. F. 
VAT. Tel. 507-526-462.

USŁUGI
iC zyszczen ie  dywanów i

K R E D Y T Y
H n iH IP P M n B IH fl

e B s I

http://www.olesnica24
mailto:office@anis.pl
mailto:biuro@pflegeteam.pl
http://www.OLGRAN.pl
http://www.opal.olesnica
http://www.OPAL.olesnica.pl
http://www.OPAL.olesnica.pl


22 PANORAMA OGŁOSZENIOW A w w w . o l e s n i c a 2 4 . c o m Panorama Oleśnicka nr 9 2-8 marca 2016

taksówek). Tel. 71-398-14-06, 
Kilińskiego 4 (koło Biedronki), tel. 
71-399-93-22. Rezerwuj na www. 
OPAL.olesnica.pl.
■ Dalekie podróże: Sri Lanka, 
Meksyk, Kuba, Tajlandia, Domi
nikana, Mauritius, Wyspy Zielo
nego Przylądka 29% zniżki OPAL 
Oleśnica Rzemieślnicza 10 (obok 
PKS w Galerii, przy postoju taksó
wek). Tel. 71-398-14-06, Kilińskie
go 4 (koło Biedronki), tel. 71-399- 
93-22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ Lato 2016, 41% zniżki, zalicz
ka 10%, dziecko 690 pin. OPAL 
Oleśnica Rzemieślnicza 10 (obok 
PKS w Galerii przy postoju taksó
wek). Tel. 71 398-14-06, Kilińskie
go 4 (koło Biedronki), tel. 71-399- 
93-22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ Wczasy, imprezy dla firm i 
zakładów pracy 39 % zniżki. 
OPAL Oleśnica, tel. 71-398-14- 
06, 71-399-93-22. Rezerwuj na 
www.OPAL.olesnica.pl.
■ Wyspy Kanaryjskie 1439 pin. 
OPAL Oleśnica, tel. 71-398-14- 
06, 71-399-93-22. Rezerwuj na 
www.OPAL.olesnica.pl.
■ Republika Południowej Afry
ki. Zwiedzanie Mozambiku i 
Zimbabwe+wypoczynek. OPAL 
Oleśnica, Rzemieślnicza 10 
(obok PKS w Galerii, przy po
stoju taksówek). Tel. 71-398-14- 
06, Kilińskiego 4 (koło Biedron
ki). Tel. 71-399-93-22. Rezerwuj 
na www.OPAL.olesnica.pl.
■ Rejsy cały świat, basen Mo
rza Śródziemnego, dojazd gra
tis OPAL Oleśnica Rzemieśl
nicza 10 (bok PKS w Galerii, 
przy postoju taksówek). Tel. 71- 
398-14-06, Kilińskiego 4 (koło 
Biedronki), tel. 71-399-93-22. 
Rezerwuj na www.OPAL.ole- 
snica.pl.
■ Pielgrzymka d-o Ziemi Świę
tej 2689 pin, bilety wstępu w ce
nie. OPAL Oleśnica, tel. 71-398- 
14-06,71-399-93-22. Rezerwuj 
na www.OPAL.olesnica.pl.
■ Wczasy krajowe. Wyjazd 
autokarem z Oleśnicy. Wielka 
Promocja. OPAL Oleśnica, 
Rzemieślnicza 1 0 (obok PKS w 
Galerii, przy postoju taksówek). 
Tel. 71-398-14-06, Kilińskiego 4 
(koło Biedronki). Tel. 71-399-93- 
22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.

M IESZK A N IA

SPRZEDAM
Ogłoszenia osób 

fizycznych o sprzedaży 
mieszkań kosztują 

1 zł/słowo 
■ Sprzedam mieszkanie 3-po- 
kojowe na ul. Kopernika, I p.,

62 m2, cicha, spokojna okoli
ca. Tel. 691-743-032.
■ Sprzedam lub zamienię na 
większe mieszkanie na I p., 45 
m2 na IV p. Tel. 787-309-295.
■ MIESZKANIE w prestiżowej 
lokalizacji OLEŚNICY 83,05 m2, 
II piętro 3p  + k + ł+ p p  + duży 
balkon + garderoba, dwie piwnice, 
strych oraz garaż. ADart, tel. 71- 
798-01-49.
■ Oleśnica ul. Lotnicza parter, 
67,6 m2, 3 pokoje+2 balkony+ga- 
raż. ADart, tel. 71-798-01-49.
■ OLEŚNICA, Rynek 36,3 m2, 
II piętro( pokój 23 m2 +kuchnia 
z oknem+ł). ADart, tel. 71-798-
01-49.
■ Oleśnica ul. Sienkiewicza, III 
piętro(poddasze), 50 m2, 2 poko- 
je+ kuchnia + łazienka + piwnica 
5,7 m2 i komórka 9,8 m2. ADart, 
tel. 71-798-01-49.
■ Oleśnica Zielone Ogrody piętro 
budynku mieszkalnego, 82,01 m2, 
3 pokoje+ kuchnia + łazienka + 
piwnica + strych + ogródek, do
datkowo budynek garażu, 34,1 
m2. ADart, tel. 71-798-01-49.
■ Sprzedam kawalerkę 32,5 m2, 
ul. Młynarska. Tel. 507-839-931.
■ Sprzedam mieszkanie 2-po- 
kojowe, bezczynszowe w Ole
śnicy. Tel. 669-264-040.
■ Sprzedam 3-pokojowe, 56 m2, 
Osiedle Boguszyce. Tel. 796-219- 
491, 663-866-075.
■ Sprzedam lub wynajmę miesz
kanie 51 m2, ogródek, plus garaż 
do remontu, w Sycowie. Tel. 734- 
139-768.
■ Sprzedam mieszkanie 45 m2, 
bezczynszowe, w Oleśnicy. Tel. 
667-665-567.

WYNAJMĘ
■ Szukam do wynajęcia taniej ka
walerki. Tel. 787-525-291.
■ Do wynajęcia od marca miesz
kanie 2-pokojowe, nowy blok przy

ulicy Krzywoustego. Tel. 792-203- 
042, 793-003-468.
■ Poszukuję kawalerki do wyna
jęcia. Tel. 791-206-100.
■ Do wynajęcia od 1 marca ka
walerka po remoncie, kaucja. Tel. 
693-635-830.
■ Oleśnica ul. Rycerska DO WY
NAJĘCIA 2 pokoje+ kuchnia + ła
zienka. ADart, tel. 71-798-01-49.
■ Do wynajęcia pokój dla pana. 
Tel. 71-314-72-58.

DO WYNAJĘCIA
mieszkanie 2-pokojowe, 

koszt 850 zł + opłaty  
gaz, prąd.

Tel. 502-030-135.

E H B S e M i W
w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Oleśnicy 

5 m arca 2016 r. w  godz. 9:00-12:00
zapraszamy rodziców oraz dzieci w wieku od 2 do 6 lat 

do Poradni Psychologiczno -  Pedagogicznej w Oleśnicy, 
ul. Wojska Polskiego 67-69, tel. 71 314 32 78,

W ramach Europejskiego Dnia Logopedy oferujemy bezpłatne 
prelekcje multimedialne oraz indywidualne porady i konsultacje 
specjalistów zajmujących się z diagnozą i terapią małych dzieci.
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DOBRZE 

PROSPERUJĄCY SKLEP 

WOLNOSTOJĄCY
Na ul. Armii Krajowej w 

Oleśnicy. Obecna branża 
spożywczo-monopolowa. 

Kontakt 71 716-43-43.

■ Do wynajęcia dom w środko
wej szeregówce, 100 m2, z ogro
dem, ogrzewanie gazowe lub 
piece węglowe, na czas nieokre
ślony, Oleśnica, ul. Kościuszki 32. 
Tel. 882-067-492.
■ Do wynajęcia mieszkanie 7 
km od Oleśnicy, 300 zł. Tel. 791- 
805-836.

LOKALE
■ Do wynajęcia pomieszczenie 
100 m2, 70 m2, 100 m2 pod dzia
łalność, Wały Jagiellońskie 20. 
Tel. 601-774-867.
■ Sprzedam lokal użytkowy 
w centrum miasta ul. Trau
gutta 6, pow. 38 m2, wszystkie 
media, własne ogrzewanie. 
Tel. 602-66-77-85.
■ Do wynajęcia ekskluzywny 
lokal o pow. 40 m2. Tel. 506-204- 
008.
■ Sprzedam nieruchomość (hale 
+ mieszkanie) na działce 27 arów, 
przy ul. Wiejskiej w Oleśnicy. Tel.
601-589-808.
■ Do wynajęcia lokal 150 m2 z 
zapleczem. Tel. 531-825-125.
■ Do wynajęcia pomieszcze
nia produkcyjno-magazynowo-

-warsztatowe o pow. 280 m2 w 
Oleśnicy, ul. Moniuszki. Tel. 606- 
757-323.

DOMY
■ Sprzedam lub zamienię dom 
180 m2, ul. Chabrowa, 790.000 
zł. Tel. 603-848-915.
■ Sprzedam dom 160 m2, Mir
ków (centrum), 420.000 zł. Tel. 
603-848-915.
■ Poniemiecki dom w DZIADO- 
WEJ KŁODZIE 160 m2, na dz. 
700 m2. ADart, tel. 71-798-01-49.
■ NIECISZÓW, DOM stan su
rowy otwarty 168 m2, na działce 
10,5 arów. ADart, tel. 71-798-01- 
49.
■ Dom w budowie - SMAR
DZÓW 149,5 m2, na dz.10 arowej. 
ADart, tel. 71-798-01-49.
■ POSIADŁOŚĆ -Łuczyna gm. 
Dobroszyce DOM 180 m2, na 
gruncie 67 arów z zabudową go
spodarczo rekreacyjną. ADart, tel. 
71-798-01-49.
■ Sprzedam dom bliźniak 170 
m2, 6 pokoi, po remoncie, Ole- 
śnica-Rataje. Tel. 602-737-072.

■ Sprzedam dom, Solniki Wiel
kie. Tel. 697-707-116.
■ Sprzedam dom w Stradomi 
Dolnej lub zamienię na mieszka
nie. Tel. 791-591-001.
■ Sprzedam dom w Oleśnicy, 
możliwa zamiana na mieszkanie. 
Tel. 518-452-750.

DZIAŁKI BUDOWLANE
■ Do sprzedania atrakcyjnie 
położona działka budowlana 
o pow. 726 m2, w Oleśnicy 
na Starych Ratajach, 500 m 
od obwodnicy, dobry dojazd 
do Wrocławia i Sycowa, ulo
kowana w obrębie ul. Dobro- 
szyckiej, Wielkopolnej i Ja
rzynowej, nieopodal terenów 
rekreacyjnych, 140 zł/m2 do 
negocjacji. Tel. 790-804-873.
■ Sprzedam działki budowlane 
z podłączonymi mediami, Wil
czyce gm. Długołęka. Tel. 601- 
093-661.
■ Sprzedam działki 15-arowe 
w Dobroszycach, z warunkami 
zabudowy, wszystkie media. Tel.
602-381-937.
■ Sprzedam działkę w Ostro- 
winie, 30 arów. Tel. 600-244- 
896.
■ Działka budowlana 0,49 ha 
z pozwoleniem na budowę, 11 
km od Oleśnicy. Tel. 0-696- 
406-792.
■ Działki budowlane o po
wierzchni 20 arów, Sadków 
gm. Dobroszyce, położone 
blisko lasu, media, prąd, woda, 
kanalizacja przy działkach, w

sąsiedztwie nowo powstałe bu
dynki jednorodzinne, odległość 
od Oleśnicy 12 km, 29 zł/m2. Tel. 
697-406-735.
■ Sprzedam atrakcyjnie po
łożoną działkę budowlaną 
w miejscowości Karwiniec- 
-Bierutów. Działka w pobliżu 
drogi asfaltowej z dostępem 
do wszystkich mediów. Po
wierzchnia całkowita 0,25 
ha. Możliwość wydzielenia 
dwóch odrębnych 0,125 ha 
działek. Kontakt grzeczn. 71- 
398-86-00.
■ Sprzedam działkę budowla
ną Syców Wioska, 36 arów. Tel. 
605-317-978.
■ OLEŚNICA, ul. Wiejska, dział
ka budowlana 547 m2. ADart, tel. 
71-798-01-49.
■ BOGUSŁAWICE działka 
budowlana 15 arów. ADart, tel. 
71-798-01-49.
■ Oleśnica SPALICE działka 
budowlana 743 m2. ADart, tel. 
71-798-01-49.
■ NIECISZÓW działka budow
lana 13,3 arów, dojazd drogą 
szutrową, media: woda, prąd 
i gaz w drodze. ADart, tel. 71-
798-01-49.
■ Sprzedam działkę budowla
ną 94 ary, Dziadowa Kłoda. Tel. 
62-785-18-61 po godz. 18,605- 
623-173.
■ Sprzedam działki budowlane, 
uzbrojone, 2,5 km od trasy S8,4 
km od Oleśnicy, Wyszogród. Tel. 
724-155-829.

OGŁOSZENIE
Spółdzielnia Mieszkaniowa „Zacisze” w Oleśnicy 

ogłasza przetargi nieograniczone ofertowe na:
I. Modernizacja domofonów w wybranych budynkach mieszkalnych SM 
„Zacisze” w Oleśnicy.
II. Remont balkonów lub loggii w  wybranych budynkach mieszkalnych w  
zasobach SM Zacisze w Oleśnicy.
III. Ocieplenie fragmentów ścian w wybranych budynkach mieszkalnych 
w zasobach SM Zacisze w Oleśnicy.
Sposób przygotowania ofert:
1. Szczegółowy opis zamówienia i sposób przygotowania oferty do poszczególnych 
przetargów znajduje się w specyfikacjach przetargowych dostępnych na stronie 
internetowej Spółdzielni lub do nabycia od dnia 03 marca br. w siedzibie Spółdzielni 
przy ul. Kochanowskiego 5, pokój 112 za kwotę 10 zł/szt.
2. Szczegółowy tryb przetargu określony jest w „Regulaminie przeprowadzania 
przetargów na roboty, dostawy oraz usługi na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej „Za
cisze” w Oleśnicy”.
3. Pisemne oferty, zawierające podane powyżej informacje należy składać w sie
dzibie Spółdzielni przy ul. Kochanowskiego 5; w pok. 103 do dnia 16 marca 2016 r. 
do aodz. 9.30. Otwarcie ofert nastąpi w dniu 16.03.2016 r o godz. 10.00, w siedzibie 
SM „Zacisze”, w małej sali widowiskowej (I piętro), ul. Kochanowskiego 5 w Oleśnicy.
4. Bliższych informacji udziela Dział Techniczny, pok. 112, tel. 71798 20 37 lub 38
5. Obecność oferentów przy otwarciu ofert nie jest obowiązkowa.
6. Spółdzielnia zastrzega sobie prawo swobodnego wyboru oferenta oraz unie
ważnienia przetargu bez podania przyczyn.

--
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AUTO-MOTODyżury stom atologiczne  
Centrum Medyczne ESTOMEDICA

Wrocław, ul. Słowiańska 27 B; tel. 71-372-13-10.
Zaprasza na wieczorne dyżury stomatologiczne 

od poniedziałku do piątku w godzinach od 20 do 24.
W zakresie pomocy doraźnej, stomatologii ogólnej, 

protetyki stomatologicznej, chirurgii stomatologicznej.

www.estomedica.pl

■ Sprzedam działkę inwestycyj
no-budowlaną 5.400 m2 lub 3x 
1.800 m2, w Oleśnicy, ul. Połu
dniowa. Tel. 606-757-323.

G A R A ŻE
■ Do wynajęcia garaż, ul. Brat
nia. Tel. 512-603-344.

ROLNICZE
■ Ferma Drobiu Sokołowice 
skupuje zboże. Tel. 601-774- 
867, 71-314-88-92.
■ Ferma Drobiu w Kolonii Strzelce 
skupuje zboże. Tel. 601-934-459.
■ Sprzedam grunt rolny 2,78 ha, 
w Bukowicach powiat milicki. Tel. 
691-050-350.
■ Ferma Drobiu w Kolonii Strzel
ce prowadzi sprzedaż młodych 
kur niosek. Tel. 601-934-459.
■ Sprzedam około 2,5 ha łąk 
w trzech kawałkach na terenie 
Oleśnicy, cena 160.000 zł. Tel. 
509-489-643.
■ Kupię około 3 ha nieużytków 
pod lasem niedaleko Oleśnicy. 
Tel. 509-489-643.
■ Kupię działkę ogrodową z al
tanką. Tel. 781-682-153.
■ Sprzedam łąkę 1,75 ha w Ra- 
kowie. Tel. 71-315-71-76, 785-
799-403.

■ Gabinet weterynaryjny  
PRAK-VET lek.wet. Katarzyna 
Mróz. Oleśnica, ul. Ogrodowa 
4B, pn-pt 17-19, sob 10-13. Tel. 
71-399 10-21.
■ Chcesz mieć czworonożnego 
przyjaciela? Zaadoptuj jednego 
z bezdomnych psów lub kotów 
wyłapanych z terenu powiatu 
oleśnickiego na zlecenie Urzędu 
Miasta. Tel. 71-798-21-90.

LE K A R S K IE

GABINET UROLOGICZNO- 
-CHIRURGICZNY 

lek. med. Tomasz Piskozub
USG środy 15 .30 - 18 .30  U S G  

soboty 10 .00 -13 .0 0

Oleśnica Bystre, ul. W rzosowa 2. 
Rejestracja: 71-75-75-210,500 22 28 28, 

w ww.urologolesnica.pl

Twardogóra, ul. Gdańska 16  
(Przychodnia WAMED) 

czwartki 15:30-17:30

Apteka i Centrum
Medyczne \ /  

M A STERM ED
Serdecznie zapraszamy 

do składania deklaracji wyboru:

• lekarza rodzinnego
• pielęgniarki rodzinnej
• położnej rodzinnej 

www.mastermed.com.pl 
ul. Kopernika 12, Oleśnica. 
Rejestracja: 71/396-28-65.

Prywatny Gabinet Onkologiczny 
Dr med. Mariusz Krawczyk 
Specjalista chirurg-onkolog

- pełna diagnostyka gruczołu 
piersiowego, USG piersi, biopsje, 
zabiegi operacyjne

- USG tarczycy, węzłów chłonnych, 
ślinanianek.jąder-biopsje

- badanie znamion 
barwnikowych - dermatoskopia

- konsultacje onkologiczne 
i ogólnochirugiczne

Q -M e d  O leśnica ul. D aszyńskiego  2A  

Ś rody g o d z. 16 -18 . Rej te l. 71/396-21-70

Apteka i Centrum
Medyczne C  y

MASTERMED
O feru jem y p ryw atn e 

usługi lekarzy w ielu  specjaln ości:
Kardiolog (USG serca), podo log , d ie te tyk , 

in te rn is ta , p e d ia tra , g ineko log , p e łna  

diagnostyka USG, lekarz m edycyny pracy, 

u ro log , n e u ro lo g , psycholog, psychiatra, 

p s y c h o te ra p e u ta , o rto p e d a , f iz jo te ra 

p euci dorosłych  i dzieci o raz  ch irurdzy: 

n a c zy n io w y  i ogólny, a ta k że  lekarze  

s to m ato lo d zy , o rto d o n ta , p ro te ty k  i 

c h iru rg  stom ato log iczny. 

w w w .m a s te r m e d .c o m .p l  
O leśnica, ul. Kopernika 1 2 . 
R e jestrac ja : 71/ 3 9 6 -28-65

■ Maria Tarnawska - pedia
tra, neonatolog, poniedziałek, 
czwartek 17-19. Ul. Ceglana 1b. 
Tel. 314-99-55, 601-459-308.
■ GABINET STOMATOLO
GICZNY - lekarz dentysta Grze
gorz Masternak. Oleśnica, ul. 
Żytnia 28. Tel. 503-155-095.
■ KATARZYNA HORNUNG - 
lekarz chorób wewnętrznych, 
specjalista reumatolog przyj
muje w poniedziałki i czwartki od 
16 do 18 przy ulicy Wschodniej 7. 
Tel. 314-43-53.

NFZ, Luxmed, prywatnie 
Dermatolog bez kolejki

C.M. Hipokrates 
O leśnica, ul. W rocław ska 41  

Tel. 7 1 -3 9 8 -3 3 -2 3 .
hipokrates-ol0snica.pl

NFZ, Luxmed, prywatnie
Lekarze PÓZ, bez kolejki,
przyjęcia z dnia na dzień

C.M. Hipokrates. Oleśnica, 
ul. Wrocławska 41. Tel. 71-398-33-23.

hipokrates-olesnica.pl
■ Lek. med. Andrzej Banaszak 
- specjalista ginekolog-położ- 
nik, wtorki - piątki od godz. 16; 
USG - poniedziałki 16-17. Cen
trum Medyczne Qmed. Oleśni
ca, ul. Krzywoustego 2 a. Tel. 
71-396-21-70,602-131-992.

KARD IO LO G
Wioletta Braciszewicz 

przyjmuje 
w poniedziałki 

od godz. 12 
i środy od godz. 15 
przy ul. Paderewskiego 7H 

Rejestracja codziennie 9 do 11 
Tel. 071-314-47-01,.0-603-740-985.

Pawlak, konsultacje, USG we 
wtorki i czwartki od godz. 17. 
Centrum Medyczne Daszyń
skiego, Oleśnica, ul. Daszyń
skiego 2 A, tel. 71-396-21-70, 
kom. 603-953-465.
■ Leczenie stomatologiczne 
dzieci i młodzieży do 18 rż. w 
ramach NFZ. Oleśnica, ul. Sto
larska 5f; wt.-czw. 12-18, sob. 
8-14. Tel. 693-908-192.

GABINET STOMATOLOGICZNY
Hanna Żeglińska-Ozimek. 

Oleśnica, ul. św. Jadwigi 11/3. 
Leczenie pod mikroskopem, 

implanty, chirurgia, protetyka. 
Tel. 695-751-412.

■ ZBIGNIEW OLEJNIK specja
lista chirurg ortopeda-trauma- 
tolog, Oleśnica, ul. Krzywouste
go 3c, wtorek i czwartek 16-18, 
Twardogóra, ul. Krzywoustego 
2, piątek 9-11. Rej. tel. 71-398- 
60-23.

■ Specjalista dermatolog
Ewa liska, Oleśnica, ul. Woj
ska Polskiego 12 (pałacyk I 
piętro) wtorek i piątek godz. 
15.30-19.00. Rejestracja tel. w 
godzinach wieczornych 0-603- 
747-009.
■ Protezy zębowe - wyko
nawstwo, naprawy. Leszek 
Pastuła. Oleśnica, ul. Mickie
wicza 3 ,1 p. Tel. 603-934-901.
■ UROLOG - lek. Stanisław

REJESTRACJA : 71 3 1 4  31 11
Przychodnia Specjalistyczna

f  DOKTOR O
Oleśnica ul. Łąkowa 15

ZD R O W IE
■ Psychoterapia. Tel. 662-722- 
792.

R E H A B I U IT A C J IoSEnaa?
Masaż, terapia manualna, 

laser, elektroterapia, 
krioterapia, fala uderzeniowa. 
Oleśnica, ul. W. Polskiego 12 

w Pałacyku. Tel. 664-054-817.

CHIRURGIA
dr n. med. Andrzej Janeczko 

specjalista chirurgii ogólne)

ORTOPEDIA 
lek. med. Jacek Kowalski

specjalista ortopeda traumatolog

PRAKTYKA LEKARSKA OGÓLNA 
Katarzyna Janeczko-Pussak 
specjalista medycyny rodzinnej

DIAGNOSTYKA OBRAZOWA 
lek. med. Łukasz Janeczko

BIOPSJE TARCZYCY
BADANIA USG +  DOPPLER
tętnic szyjn ych  i kręgowych

jam y b rz u sz n e j, ta rczy cy , p iersi 
jąd er, w ęzłów  ch ło n n ych , ś lin ian ek  

staw ów , guzów , torb ieli, innych 
zm ian ł n arząd ów  p ow ierzch ow n ych

w w w . j a n e c z k o . p l

N A U K A
■ Język niemiecki - korepetycje, 
przygotowanie do egzaminu 
gimnazjalnego i maturalnego. 
Tel. 605-894-074.
■ Matematyka. Tel. 698-139- 
285.

RO ŻNE
■ Odstąpię termin wesela
25.06.2016 r. w Hotelu Amber 
w Cieślach za zwrot zadatku. 
Tel. 509-992-804.

Poczta Polska
Agencja 

Pocztowa 
ul. Paderewskiego 4i

Czynna codziennie:
pon.-pt. w godz. 900-1800 

sobota 1000-1300

WÓZKI
od ^

Sklep „ Michałek " 
Oleśnica, 

ul. 3 Maja 22

a u t o  - U SŁU G I

POMOC 
DROGOWA
Tel. 601-936-766.

SKUP AUT, ZŁOM OW ANIE
Tel. 782-343-728

CITROEN
■ Xsara picasso, 1,8, 2001, 
srebrny metalik, klimatyzacja, 
ABS, poduszki powietrzne, 
6.900 zł. Tel. 669-155-337.

HYUNDAI
■ i10, 1,1, 2008, szary metalik,
100.000 km, wspomaganie kie
rownicy, klimatyzacja, 13.800 zł. 
Tel. 668-571-766.

OPEL
■ Corsa, 1,2, 2005. Tel. 509- 
404-965.

RENAULT
■ Scenie 1,4 16V, 2000, srebr
ny metalik, 2 lata w kraju, 1,5 
roczna instalacja gazowa se
kwencyjna, klimatyzacja, ABS, 
4 poduszki powietrzne, CD radio 
z Niemiec, bez wypadku, alufe- 
Igi, stan bardzo dobry, 8.000 zł.

Tel. 605-223-188.
■ Scenie, 1,6 16V, 2003, świeżo 
sprowadzony, akcyza opłacona, 
srebrny, bogata wersja, 9.000 zł. 
Tel. 71-398-36-81,691-656-268.

TOYOTA
■ Corolla, 1.4 D4D, 2005, wer
sja soul - bogate wyposażenie, 
automatyczna skrzynia biegów,
17.000 zł. Tel. 694-001-348.
■ Yaris, 1,0, XII 1999, stan bar
dzo dobry. Tel. 693-854-112.

VOLKSWAGEN
■ Polo, 1,4, 16V, 2002/2003, 
benzyna, elektryczne lusterka 
i szyby, podgrzewane fotele,
10.000 zł. Tel. 511-955-698.

VOLVO
■ S40, 2,0 benzyna + gaz, 
1999, 5.700 zł. Tel. 665-961- 
864.

CZĘŚCI
■ Sprzedam 4 stalowe felgi 
do opla astry II, 200 zł. Tel. 
509-752-101.
■ Sprzedam felgi aluminiowe 
16' niemieckiej formy Rial z 
oponami 185/65, stan jak nowe, 
rozstaw śrub 5x112, pasują do 
volkswagena, seata, 900 zł do 
uzgodnienia. Tel. 609-973-355.

K IN O K A W IA R N IA
S P IR A L A

Oleśnica, ul. M. Reja 8, tel. 501 713 693 

R e p e rtu a r  4 -9  m a rc a
4  m a rc a  (p ią te k -s o b o ta )

YONA (Yona) reż Nir Bergman, Izrael 2015 92' 
AMY (Amy) reż. Asif Kapadia,
Wlk Brytania/USA 2015,127'
BARANY ISLANDZKA OPOWIEŚĆ (Hrutar) 
reż. Grimur Hakonarson, Islandia/Dania 2015, 93' 
SYN SZAWŁA (Saul fia) reż. Laszlo Nemes 
Węgry 2015, 105’

5 m a rc a  (n ie d z ie la )
ODDYCHAJ (Respire) reż. Melanie Laurent, 
Francja 2015 91'
AMY
YONA
SYN SZAWŁA
BARANY. ISLANDZKA OPOWIEŚĆ 

6-7  m a rc a  (p o n ie d z ia łe k -w to re k )
Y O N A
SYN SZAWŁA
BARANY ISLANDZKA OPOWIEŚĆ 
AMY

8 m a rc a  (środa)
ODDYCHAJ 
SYN SZAWŁA
BARANY ISLANDZKA OPOWIEŚĆ 
YONA

9 m a rc a  (c z w a rte k )
SYN SZAWŁA

' BILETÓW: 12 z ł - ■ rm a ln e . 1 0  z ł  -

w w w . k i n o s p i r a l a . p l

P a n o r a m a  O lp ś n i r l t a  U k a z u J® s i? o d  2 9  m a r®a  1 9 9 0  r. II n a g ro d a  w  III K onkursie  
1 c i d la Prasy Lokalnej 1 9 9 4 , N ag ro d a  M ias ta  O leśn icy  1 9 9 8 , na- 

i  , groda w  IV  K onkursie d la  P ra s y  Lokalne j 1 9 9 8 , III nag ro d a  w  
V  Konkursie dla Prasy Lokalnej 2 0 0 0 . W ydaw ca: „O LPR ESS". 

A dres redakcji: „Panoram a O leśn icka”, ul. M łyn arska  4  B, 5 6 -4 0 0  O leśn ica . T e l./fax  71 
3 1 4 -9 4 -2 8 , e-m ail: panoram a@ dyskietka .p l, panoram aolesn icka@ poczta .onet.p l, www. 
olesn ica24.com . R e d ag u je  kolegium : K rzyszto f D z ie d z ic  (redaktor naczelny). A ndrze j 
Furm anek (redaktor techn iczny), G rz e g o rz  H uk, R o m an  R ybak oraz zespó ł. R edakcja  
nie odpow iada z a  treść og łoszeń , reklam  i nie zw raca  m ateria łów  nie zam ów ionych, z a 
strzega sobie prawo skracania i adiustacji tekstów, opracow ań redakcyjnych oraz zm iany  
tytułów. Publikowane listy i s tanowiska nie m uszą być zgodne z  poglądam i redakcji. Druk: 

D rukarnia B ielany W rocław .

Ogłoszenia przyjmuje Biuro Ogłoszeń w Oleśnicy, 
ul. Młynarska 4B. Czynne od poniedziałku do piątku 

w godz. 10-13,15-18.

scauafW
l^Z^QSeij3U(32B 56-400 Oleśnica 

ul. Św. Jadw igi 4 
te l./fax 71-399-98-75 

papiernlczyamfol@gmail.com

56-400 Oleśnica 
ul. Daszyńskiego 5F 

tel./fax 71-314 76 92

56-400 Oleśnica 
ul. 3 Maja 16 

tel./fax 71-7981101

am _ fo l@ w |

PIECZĄTKI od ręki
wydruki wielkoformatowe 
wizytówki, szyldy 
wydruk i oprawa prac 
znaćzkrokolicz,-----------------

56-400 O leśn ica 
ul. 3 M a ja 16 

!te l./fax  71-798 1101 
kom. 695 444 250 __________

http://www.olesnica24.com
http://www.estomedica.pl
http://www.urologolesnica.pl
http://www.mastermed.com.pl
http://www.mastermed.com.pl
http://www.janeczko.pl
http://www.kinospirala.pl
mailto:panorama@dyskietka.pl
mailto:panoramaolesnicka@poczta.onet.pl
mailto:papiernlczyamfol@gmail.com
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castorama

n »k o m J J n »f
n a szv c h c eN!

Bloczek Komórkowy 
24 x 20 x 60 cm, 
BIAŁY

Kupuj całość, 
płać po trochu
Infolinia 801700 777 lub 7179 97108

CASTORAMA W ROCŁAW  KORONA
ul. Krzywoustego 126A, 51-421 Wrocław 
tel.: (71) 32 08100, fax: (71) 32 08 200

P & e f h S c & s  8 : 0 0  -  2 f

http://www.olesnica24.com

